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REFROOUCED

AT THE NATIONAL ARCHINES

Procsedings of a general court-martial which aonvened at Bar=

gur-jube, Frpnce,

'_‘_‘__,_.--"‘_"-_""—
HEADQUARTIRS ARMY ARTILLFRY, lst ARMY, AcR.F.,

pursusnt to the following order:
FRANCE.

P
26 July, 1918,

special ordgrs, )

Now

f

178, )

T4,
paragraph 2, War Department,

EXTRACT

i # i # # # 7

Pursuant to authority contained in cablegram No. 1562-R,
ed 19 June, 1918, a General Court-Mariial

is appointeld to meet at A. P. 0. #13, A. E. F., at eignt o clock, A. M.,
saturday, & July, 1918, or as soon thersafter as practicable, for the

trial of such persons as may be properly brought before ite

L

2 A
e

A
%“% Se

..t 3. Colongl Jay P. Hopkins,
’ 3, Lieutgnant Colonel Henry R.
4, Major|Ernest MeCullough, Bngineer Reserve Corpse
Major|Williem D. Frazer, Coast Artillery,

DETALL FOR THE GOURT ¢

GColone)l Edward P. O'Hern, nrdnance Department, Ngtional Army.

Coast Artillery, National Army.

National Army.

© 5 6 Capitain John M. Clark, Quartermaster, Reserve Corpse

.17, Captan Herbert Haseltine, Enginser Reserve Corps.

cof Ba rirst| Lieutenant B. F. Hermon, Coast Artillery Corps.

S 19, First Lisutenant Dixie B. Guynn, Infaniry Reserve CorpBe

. %10. 7ipst| Lieutenant Wesley C. Miller, Sipgnal Reserve Coxpse

gi-gll. Pirst| Lisutenant Paul G. Pennoyer, Pield Artillery, National Armye

<4112, First Lieutsnant Robert Bagnall, Coast Artillery, Netional Army.
*H;gggg Bacond Lisutenant James L. Girardeaw, Coast Artillery, Reserve Corpss

~——Major| P. Je Hurley, Judge Advocate Reserve Corps,
.  Pirst Lieutenant Lee C.

Judge Advocate.
Knotts, Coast Artillery, Hational Army,

Asgigtant Judge Advocmie.

OFFICIAL:

Ad]

The

First Arn

i # # # i it #

By command of Major General McGLACHLIMN:

R. B« CALLAN,
Colonel, (.S., Chief of Staff.

R, ¥. CRAVENG,
utant General.

court met pursuant to the foregoing ovder at 2:10 P. M., July

/
F7th, 1918, in Building "A", A. P. 0. 4728 Headquarters, Army Artillery,

]}" A,e E-‘ F‘? Franceg

Gasay, Quartermaster Coxps, National Army.



REPRODUGED AT THE NATIONAL BRCHIVES
o R
PRESTNT : a
% ‘1 Colondl Hdwerd P. 0°Hern, Ordnsnce Depariment, Wational Army. v’
ha Golongl Jay P. Hopkins, Coast Artillery, National Armye.
.{Lieutgnant Colonel Henry R. Casey, Quartermaster Corps, National Army.
“i Mpjor |Ernest McCullough, Engineer Reserve Corps.
Major|William D. Frazer, Coamst Artillery, National Army.
i} Ceptaln John . Clark, Quartermasier, Reserve Corpos
Captaln Herbert Haseltine, Engineer Reserve CuTpE.
First|Lieutenant B. F. Harmon, Coast Artillery Corpes
. ; First|Lieutenant Dixie B. Guynn, Infantry Reserve Corps.
.. Pirst|Lisuienant Wesley C. Miller, Signal Reservse Corps.
. iPirst|Lieutenant Paul G. Pennoyer, Field Artillery, Reserve Corps.
g__.);fa-fF:'.rs't. Lisutesant Robert Bagnall, Coast Artillery, National Army.
! §pconfl Lisutenani James L. Girardsau, Coast Artillery, Reserve Corps..
i Major|Pe. J, Hurley, Judge ﬁdvocata Reserve Corps, Judge Acvecate.
 First|pLieutenant Lee C. Knotts, Comst Artillery, National Army,
i+ - Assisfant Judge Advocats.
The cpurt proceeded to the trial of Private Williem Buckner,
_ No. 431i89, Company B, 313th Lsbor Battalion, who, on sppearing before
V/ the court,| introduced Captain R. B. Parker, M. R. C., and First Lisu~
tenant (Chiaplain) A. C. Oliver, as couusele
v Serggant Mejer John J. Torpey, was Eyd?ﬁ ag reporiers
V/’ Lieufenant Louis Dumeni, French Army, wae %ggrﬁ as interpreter.
The geocused was informed of his right to demand a copy of the re-
_ cord of his trial, and was asked whether or not he desired a copy thersof,
v Prosecutiqn: Does the accused demand s copy of the record of his itrial?
Counsel fqr defense: The accused desires a copy of the record of his trial.
The qrder appointing the court was read to the accused,'and he was
_ asked if He objected to beihg tried by any member prasent named therein;
v to which He repliewﬁg,
Defense: |[The accused has no objection o any member of ithe couri,
s
v The members of the couri, judge advocate and the assistani
;
Y judge advgeats were then Thas
Prosecuti¢n: In compliance with paragraph II, General Orders No. 56,
GoHeQa., A{F.Fo, 1918, I wigh to introduce and have insertad in the re-
cord, at fhis point, the certificate of the medical officer whe examined
the accused, which certificate in full, is as follows:
Pe
SRR I




From; A
To: J
Subject: H

1. T

Privaete Wil
vice and of

In col

I desirs al

ment of the detachment commander of the accused, which is, in f£ull, as

follows;

From:
]

Toy

Subject: |

l.
Mo . 56 (G-
William By
my opinion
snable him

YINFIRMARY HEADQUARTERS, ARMY ERTILLERY. _ _

| July 14, 1gié;f »

ttending Surgeon, Army Artillery, First Army. o
udge Advocate, Army Artillery, First Army.

hysical examinagtion of Private William Buckner.

certify that I have this dey made a physical examinatian of
1iam Buckner, and find him physicaelly fit for wmilitary ser-
sound mind.

(signed) R. B. Parker
R. B, PARKER,
C&p'ba.in, M.‘RO _Cc“

@iiance with the same paragraph of the same General Orders,

so, 0 introduce and have inserted in the record, the siate-

woffice of Commending Officer,
Detachment 313th lLabor Battalion,
A. P, D. 738, American Expeditionary FPerces.

France 13 July 1918,

Commanding Officer, Detachment 313th Labor Battalion, (Company
3), A.P.0. 728. “
fudge Advocate, Army Artillery, First Army, A.E.F.

Physical and mental condition of Private William Buckner,
Company B, Detachment 313th Labor Bettalion.

Complying with the requiremenis of paragraph II, General Orders
1,Qes AE.Fa, 1218), and as detachment commander of Privaie
ckner, Company B, 313th Labor Battalion, I certify that it is
$hat the phyeical condition of this soldier ie sufficient to
10 render military servies and that he is of sound mind,
(Signed) George J. Gladney,
GRORGE T, GLADNEY,
Znd Lieut., Q.M.C., N.ha.,
. Commanding Qfficer,
Detachment, 313th Labor Battalion.®

3
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The o7
aviderica ar

respectiivel

iginale of the iwo foregoing certificates were received in
d are attached to thie recerd and marked Exhibite “A" and "B" -

Yo

Prosecution: I now desire to introduce and have inserted in the record,

the order ¢

f the Commander in chief of the American Expéditionary Forces,

to the Commanding 0fficer, Detachment 313th Labor Battalion, directing

him teo deli

ver the accused, Private William Buckner, Company B, 313th

Laber Battallion, into the custody and jurisdiction of the Commanding Genw

eral of Arg

#201 Buckner, Wm.

GENE!

y Artillery, First Army, for trial, which order is as follows:

ECM/A

AL HEADQUARTHRS AMERIGAN EXPEDITIONARY FORCES,
Judge Advocate'e Qffice,

France, July 17, 1918.

PROM: hdiutant General.
TO3 Ce0e, Det. 313th Labor Bn., Bar-sur=jube,.
SUBJECT: Private Wm. Buckner, Co. B.

1. [ou are directed to deliver Private Willlam Buckner, Co. B,
313th Labop Bn., into the cusmtody and jurisdiction of the {ommanding
General, Army Artillery, lst Army, who has been dirscted 4o bring him
to trial fpr violation of the 92d Article of War.

By commend of General PERSHING:
Co Ja Mudgetis.

Adjutent Gensrsl.
GG to
C.G., Se0Bs
GCaG., Army|l Art."
Prosecution: I also desire to introduce and have inserted in the record,;
the order pf the Commanding General, Americaen Expeditionary Forces, to

the Commanding General, Army Artillery, Firsi Army, directing him to bring

to trial,

on the foregeing charges, ihe accused, Private William Buckner,

which order, in full, is as follows:

4.




REPRODUCED AT THE MATIORAL ARCHIVES

"201 Buckner,

who will bri
on the ettac
directed to

Gul.he, A-.E.i%

By command of

Prosecution:

evidence and are attached to this record, as pert hereof,

+, France, July 17, 1918,
g Pvt. William Buckner, Co. B, 313th Lebor Bn., to trial
od charges.
leliver him into

W {JAD). 4th Ind. ECM/Ae

- To COGQQ Army Ariillery,
The commsnding efficer of the accused hes been
your jurisdiction for the purpose of trial.

General PRERBHING:

Ce J. Mudgeii,
Adjutant General."
True copies of the two foregoing orders were received in

and marked Ex-

hibite MC* gnd "D" respectivelye

The acclsed was then arralgaed upon the following charge and speci-

fication:

Charge:

Specificati:n:

Prasscutioy:

fication?

Viglation of the 93nd Article of Wars

Iy thet Privéve William Buckner, No. 431189, Company B,
313th Labor Battalion, did, in a fisld near the town of
Arrentieres, in the Department of Aube, France, on o¥
about the second day of July, 1918, forcibly and felon=
iougly, end agesinst her will, have carnal knowledge of
one Georgetie Thiebaux, an adult femanle.

George J. Gladney
George J. Gladney,
znd Lie.u.tl’ QII‘;&‘CS, T\IQAl

.~ (signed)

i now desire to ask ihe sceused how ne pleads to the speci-

Defense: To the specificetlon, the pceused pleads Not Guilty.

prosecution:

Defenss:

The peragraphs of the

How does the accused plead 1o the chargs?

To the charge, the accused pleads Not Guilty.

Manusl for Courts~iartial that set gut the

gist of the offense with which the accused ip charged, namely, rap¢, wWers

read to the cour

951 and 282 of the Manual for Couris-Martial (1917),

Rap#

and are as followss

“Ii. RAPE.

¢ the haviag of unlawful carnsl knowledge of a woman by force

and witholit her congente

Ap the carnal knowledge

myst be unlawfully bhad, 2 hushand who has

carnal knpwledge of his wife forcibly where she does not consent is not

guilty of

thig offense; but he is gullty when he assists snother men in

having sugch carnal knowledge.

Se

+ by the judge advocate, which pﬁragraphs appear on pages



REPRODUCED AT THE HAT

\ONAL ARCHIVES

Any pet
cient carnal

The of
migiress, ©
Force,
gable in ra
guf ficient
Where

gont be obtined by fraud, there i

to conuscty
is part of
himeelf off]
ag such, i

There
of consent3
he has her

p

letration, however glight, of the woman's genitals is suffi=-
knowledge, whether emission occurs or note

enge may be committed on & femals of any ags, on & mant 5

. on a2 common harlot.
actusl or consiructive,

3
and a want of consent are indispen=

pe, but the force involved in the =zct of penetration is alone

b orce where there is in fact no consent.

there is actual consent to the connectiox, though such con=

s no rape; thus, where a womal sgrees
hig felse represeniation that the act
the required treatment, or where a man successfully passes

to a woman as her husband and is admitted by hexr to connection
e crime of rape is not commitied.

is no consent where the woman is 80 jdiotic as to be incapable
ng, and a man naving connection with her not belisving that
consent is guilty of rape. S0 alsc where the woman is insen=

bon with e physician on

gible, unc
by violenc
age of 10
Mere
course sho
10 teke sy
ghe is abl
sion may Y
It hsz
mogt dete
accusatio
by the paj

(=)
alledged:
(v}

the femalp

E
a

Prosident

Maddmoiselle Georgetts Thiebaux,

a witnesg for the prosecution, was

oh measures to frustrate
e to and are called for by
g drawn.

& been said of this offense that
table crime X X %

That the accused hed carnal knowl

That the act was done

nscigus, or asleep, OF whers her apparent consent was extorted
to her person or fear of pudden violence. 4 child under the
g presumed incapable of consenting.

erbel proitestations and a pretenss of resistance do not of

o, want of consent, but the gcontrary, and where a woman faile
he execution of the man's design as
the circumstances the same concliu-

#iy i 4rue that rape is &
but it muet be remenbered that it is an

gasy to be mede, hard to be proved, but harder tp be defended

-ty accused, though innocent.”

PROOF .
sdge of a certain femgle, as
by force and without her scongent; or that
wae under the age of 10 yearss

Plead the cacees
afcitizan of the French Republic,
gygi; and testified as follows:

Questions by ‘the prosecution,

is your name?
Lot te Thisbauxe

b do you reside!

old are you?

ty-threea.

Q. What

As  Geor

Q. Wher

be Engepte.
Q. How

As Twen

Q.

(Thg accused was agked %0 arise). Do you know

the accused in this case?

&a




Ae

A
Qe
A
Qe

A

As

Qe
A

A

Q.

A

A.

Yod.

Who is|he?

I want thé accused to speeks _ .
Answer|the question. State whelher or not you know'the sccuseds
Yose

Where have you seecn him before?

I never saw him until he attacﬁed e,
ﬁWhen did he attack you?

The sdcond of July, about $:30 in the evening.

Where [were you at the time he attacked you?

I was |passing on the road, on the right side, and the accussd was

in a yineyard on the left gide of the road.

of what road do you speak?

The road between Arrentieres and Bar-sur~iube.

e re—t - S

At ab
attiac

About

but what distance were you from Arrentieres when the sccused
kad you?

one kilomeier.

In what direction wére you going at the time?

T wag going towards Engente.

piad dhe accused spsak te you when you met him?

He sgoke to me in English.

What|did you do when he spoke to you?

He chught hold of me by the throst and by the arms and dragged -me

on tp the right side of_the roade

Did [you attempt to free yourself from his grasp?
I 4ild my best to begin with when he got hold of me but I was 80
overlcome that I could not cry. It was only when he threw me down

that I could screem.

Did|you run from him any distance vefore ne threw'you down?
I ran about twenty meters but 1 can not say exactly how far.
In what direction did you runt

I whnt towards Arreniieres.

7




REPRODUCED AT THE MATHO

-

Q.
A
Q.
As
Qs
A,
Q.

As

Qe
A.

Q.

A

Qe

A

Q.

As

0o

Nl ARCHIVES

What hagpened when he overtook yout

He threy me down.

Did he

On the

throw you down by the roadside or some place else?

brass on the side of the road.

How lonk did you remain on the grass on the side of the roady

ot lonk; about R minutess

What b
He got
far ab
Did vo

I did

gppened then?

hold of me and dragged ms across the field, an oatfield,
ojut 50 meters, holding me by the head, the arm and the leg.
J resist and attempt not to go with him into the field?

dgverything I could but I could not resist him. I did scream

as he wWas teking me down 1o the oatfield.

What dild he do after he had carried you into the oatfisld?

He thr

gw me down in the oztfield. I resisted as much as I could

while He was trying to iske up my clothes, and T kicked with my

right

leg. Then he put his hand to my chest and raised his right

arm, mgnacing me and epeaking in FEnglish very loudly.

Yhat hgppened after that?

Then a

# I was getting so that I had no strength left, i thought the

only thing {0 do was to scream and when I did scream he put his hand

up to my throat and choked me with two fingers and put his cther

hand iy my mouth. He pwt his hendkerechisf in my mouth.

Did yow not scream befere that time?

Yeosa
Did he
mouth?
He sPi
Did he

& hand]

put eaything slse in your mouth beepides his hand ever your

L in my mouth while he was on me.

attempt to tie your mouth with a handkerchief, or t¢ place

cerehiof in your mouth?

8.




REFRODUCED AT THE WATIONAL ARGHIVES

A

Qe

A

Ao
Qe
Ae
Q.

A

Ao

Qa

Qe
Ao

Qe

A
Qe
A

At the end he tried to put his handkerchief around my heads

What did|he do to you while he had you, in the field, in the posi-
tion thap you have described?

He put himself three times after me.

Did he hlve sexual intercourse with you?

T do not| know what sexual intercourse means.

Did the [accused rape you?

Yes; thiee times. |

How long were you in the oaifield with the accused?

Twenty minuiesa.

T am handing you @ hat. Have you ever neenl that hat before?

Yesg, I7 is mine,

When difl you last wear this hat?

The 2nd|of Julye

Did you| have it with you in the field which you have described?
Yee.
What happened 1o the hat while ycu wers theret

The hatl was under mees

How did it heppen to be off of your head?

Becausd the negro was holding me by the arm and by the head.

I am showing you a pair of shoes. Heave you ever seen these shoes
befored
Thesge éhoes are mine.

When d4id you last wear these shoes?

July 2nda

Were y¢u wearing them when you were in the field that you have just
descrived?

Yeuo
When, if you know, was that heel removed from this shos?

¥idway| between the road and the place where we slopped in the ost-
field,| because he was earrying ne by the left leg and nolding me by
the heel of the right leg.

E




REPRODUCED AT THE NATIONAL AR CHIWES

Qe
As
Qe
B
QG
A

A.
Q-
Ao

Q9

G
Aa
Q-

A

Ae

Qe

Q.
bo

Al

Q-

Wag the |heel broken frem the shoe through your siruggles?

The heel was pulled off by the negro's hande

I now

gllow you 2 dress and I ask you if you know this dress?

I know it., It ie mine.

When did you last wear that dress?

July 2nd.

Were yoli wearing it when you were with the negro in the eaifisld

that yov have described?

Yes.

i neow

Yee.

ghiow you an undergarment, & chemise. Is thal yourst

It is mine.

Yhen dif you last wear it?

July 2nfe

Have yop seen the bloed on this garment?

T had

npt seen ite

Have yol never seen the bloed on this germent befors?

Nos. My| monthly period had passed.

Have yeop zeen this garment since it was made bloody?! Who took the

clothesg off you?

I did.
Nid yo

Yes.

Y see them when you took them off?

When dilé thet garment hecome bloody?

July 2

dd.

Whose Hlood is on that germentt

The ne
Wae it

Both,

gro' 5.
the negros blood or yours?
Becausze 8ll can nol be mine; my monthly pericd hed passed.

It could not be mine only.

Wag th

COuUrse

is bleod put on this germent al the time the negro nad inter-

with youf

ic.




REPROGUCED AT THE NATIONAL ARCHIVES

A

Ge
As
Q-
.98
Qe

A

Yoe.

I now shpw you another garment, a peir of drawers, and I ask you

wvhose thiis is?

It is m
When di

July an

ine.
d this germent become bloody?

Qe

How did|it hecome bloody?

Beocauge
Were yo

Yes.

the negro atiacked me.

% weering this garment at the time you werse attacked?

I would|like %o say to the court that these garmenis, while not

formall

here fo

I will

who too

- introduced in the evidence at this time, will remain
- the court, in case anyons desires to examine them further.
identify them further by the French gendarmes {policemen),

k them from the complaining witnecse

Did youl consent to the mecused having sexuel intercourse with you?

Ne. Ne

That's

How mug
One hur
Have ¥d

Yes.

vers.
2ll »

Questicne by the defense.
L do youw welgh?

dred end twenty-five pounds.

u ever worked?

Where ¢id you last work?

At Mr.

Bartrend! g.

How lohg did you work at Mr. Berirand® e?

Three Ysalrss

Are yop still working there?

No.

You have left his employ?

I havel

1.




REPRODUCED AT THE NATIONAL ARCHIVES

A

Ql
A

Ae
Q.
A,
Q.
A.
Qe
Ae
Q.
Ae
Q.
Ae
Q.

A.

Why did|youw leave afiter ihree years!?

It was fo go back home to work in the vineyards. Then I had a little
difficulty but nothing te spesnk of.

When difl you first see the mccused?

July 2npfe

Never before!?

No. MNeyer.

Did the| accused ever play peliceman in Arrentieres?

I have pever seen him.

Did youl ever give the accused one of vour pictures?

Ro sir.
Have yof had any pictures of yourself taken in the last few years?
The laght one thet was mmde of me wag two vears ago.

Is thig the picturet

Yes. I gave it to you,  sire.

Did you ever give one like that to the accused?

No, nevier, I swear.

Have you ever had any other picitures taken in the last few years?

No.
Is thig your piciure?
Yes sirls
Yhen wels that taken?

Ahout five or six years ago.

Witness: Where dld you get thatt

Prosscuticen: The witness will not ask guestions.

Defence: Then you had mere than one picture taken in the last few years?

A
Q.
A

Qs

Yes. Ome two years ago and this one about six years ngo.
Waes noy this picture teken May 6th, 1915%

I do noft know exactly.

That womuld be, roughly, three years ngo?

1%.




REPRODUCED AT THE NATIGHAL PAREHIVES

A. I can ngt esy exactly.

Q. Where wgre you on the night of June 3Cth, Sunday?

L. I was ey my parents' house.

Q. Did you[see the accused on that night?

k. No sire

Qs On the nigbt of July lst, Honday, whers were you?

A. I left y perents' house at about five ot clock. I was in Bar-sur-jube
at about 6:30; at the stetion to catch a trein for Brienne.

Qe VWhere wpre youw during the day of July 2nd?

A. At Briemne. '

Q. What time did you leave Briennse?

A, I left my sieter's house at fivé ot clock end I took the trainm ebout
6:30, [The train was very lates

Q. How laie?

L. Betlweey ﬁn hour and a half and two hourse

Q. What time did you arrive in Bar-sur=-Aube!?

A. TFight-thirty, quarter of nine,

G What time wes thet train due in Bar-sur-Aube?

A. About peven o'clock.

Q. You wepe not then on the train due in Bar-sur-Aube at 81451

A. No. The one you mean is the train which comes from Troyese

Q. At whap time did you meet the accuged, July Znd?

A. Ninewthirty in the evening. |

Q. Whet did he do to you then, when he met you?

A. He caught hold of me by putting my twe hends by my side, and by the
throsats

Q. How dild he hold your two hands by the side?

A. By padsing his arm around me.

Q. You cduld not release your hand}

13.
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A

A

Q.

A.

Qo

A

A,

Qe
A
Q.
A,
Qe
A

A.

Qs
Al

Q.
B

No. I did everything I ceuld to defend myself but I could not master
him,
Describe how you were taken inte the field? N

He dregged me by the head, by the walst under the arms, and by the

legs, apd in the middle of the oatfield he pulled off my hsel.

Did hse

He did

carry vou in his arms?

éverything %o drag me. He dregged me by the arme, by the leg

and thep tried to push me,

Ho carrfied you by the left leg and the heel of the right shos you

steted

Yees

7

When hel was dragging you thus, where wes your head?

Hy hea

d wee on +the ground., He wes carrying me by all manners, while

I was gereaming and he looked very sngrys

And yo
No sir

Bo you

J saw his face?
J He was so ugly that I would not look at him.

gsew him to see that he was ugly?

T say He is ugly becauss he is a nigger and niggers ere disgusting.

How long Aid the struggle in the road keep up?

Hardly

five minutes.

And youw were scresming?

Alwayed I did not scream on the road b#t on the side of ihe road.

During

During

the siruggle?

the struggle. I staried screaming when he threw me down on

the right =side ¢f the road.

What hippened after you went in the field?

He put
Did yo
Yess

Weré ¥

Yes.

himgelf sfter me., He had intercourse with me.

; 1ie down?

b thrown?

14,
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RURPRNR-E-

A

Q.
A.

Qe
A.

-

Ql

A

Q.

A

A

Qe

Aa

Ao

Qs
Ae

Qs

A

Ge

How did you land on the grouqdf

The hegd wp and the feet 1owerldown. The hesd nearer te the road-
pide.
Were y¢u on your chest and stomach?

On my back.

You lapded on your back at once!

At cnés. And he put himself after me and I kicked him with my
right foote.

Was he| on you when you kicked himt

He was| on me and reised to put his lsft hand on my chesi and 1iftfed
hig rijght hand to menece me as if he was angry.

That WEZ when you kicked him?

Az soom as I had kicked him.

When you kicked him did he receive the blow or his body or pretect
himself?

He raceived it but I éo not know on whaet leg.

He digd not grab the heel of your right shoe?

Not thei.

Was fhe handkerchisf over your mouth all the time?

He togk it away from my mouth now and then.

When Wes your hat pulled off while you were on your back?

Then I was on my back the hat was under my back and part of my heir
was sFill in the hat.

What @id he then pfoceed to do?

He pup himself sfter me and I screamed se thait some people could come
to rebeue me., I wes afraid of only one thing, that he would kill me.
How were your dregses reiged?

He raised my dress. 1 did mj best to defend myself but I had to go
through it.

After| he had shook hig hand in your face did you stop resisting?

154




REPRODUCED AT THENATIDNAL ARCHIVES

Ge

A

Q.

Q.

A

Qe

A.

Q.

A.

Qe
A.

Qe

S

A)1 thrpugh it I did my best to resgist and defend myeelf, now and

then suecceeding in raleing myself a little and kicking him snd shout-

ing for| help. I did my best to defend mysel{ but fear took my

etrength from me,

Do you

remember telling anyone that you made no further resistance,

after hle shogk hig fist in your face?

Ne. I

How do

Jhave never gaid anything.

you know that yow had intercourse three times?

Becaved he now and then siopped while putting the handkerchief in

my mputh and raiged himgelf.

Did he

get upt

He never completely raised, merely lifting up a litile, putting his

hand wup

to my throat and his handkerchief in my mouth.

How lonz were the rests between the connectionst

About fwo or three minutes., He was speaking to me in English, and

I underetood, while he was on ms, that he said, "yes, good",

What did you do with your hands while his hand was on your threat?

At the

end I was trying to resist with my hands bui I could not

becausg at the end I was getting choked, but after a minute I re-

covered. Everything I say now is the truth,

Did the intercourse with ihe mccuged pain yout?

I never| felt anything,

This held never heppened to you before?

Prosecution: I believe we shouvld give the defense the widest lstitude

in examining the witness, but this is getiing into a pergonal matier,

the bearing of which, on this case, I do not understand. However, I

will no

t object if counsel considers the virginity of the witness

a matier of impertance in this case.

Defense: I

Q.
A.

withdrew the question,

After e wes through with you, what did he do?

He raisg

od from me and I {thought thet he weuld let me g0 s¢ I raised

too, and he caught heold of me by two hends going up the oatfield and

16,
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Hiw

A

Qo
A.

A

Qo

g

e had his hand up to my throat.

Did
No«
Did

Noe

As sofn as you got up and he held your hands t¢ your side, how éid

you

he| help you up?
7 raised alones

yqu put your hat on?

get your hat?

Under| my arim.

Is thiat how it vecame crushed?

No silr. You can see that the net is covered with mud.

Had yWou picked the hat from the grownd and put it under your arm?
Yes. |
Weg your other hand free?

Nos. |My hat was under my.left ari.

Was jyour other hand free?

Nos |

What| was in it?

Nothing.

Ther| your other herd was free?

Thede was nothing in my hand but he was holding me against him.

Whai did you have in your hand when you came from Bar-sur-jAube?

A 11tile bag.

Where was the bag?

Tt was throws around on my arm. It ig = ribbon bage

Whe
S5ti
D4
Nos

Did

e was the bag while you were in the fiela?
11 around my hand and I never left ite

he drag or push you from the field?

you resist?

I was still screaming.

Did

you.resistl

Yag. 1 was doing my besta

Yo

registed his taking you out of the field?

17,
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o

&

A
Qe
A
Qe
Ao
Q.
A

Q.
A.
Q.

Ao

A.

ARCHIVES

B A

Did

I wae

Did

I hard

No.

regigting in order that he should let me go home.

ygu touch him with your hand?

you see the watch?

Tg this the wetch chain!?

i1y touched his watch chain.

Perheps. I never saw this. (Pointing to the locket suspended from

the

Weae

|+ ha.il’l) -

ths chein like this?

Like [this.

How

I did

flar 4id you pull the chain?

| not pull, just touched it

gnd he teok my hand off.

How did you free your hand from the side?

The Ret was under my arm and I just did this. It was in order teo

get

Did

pway from him,

jou come out of the field at the place where you went in?

A 1ittle further.

Which way? .

he right side of the road going to Arreniisres.

were on the roed. PFrom that the negro let me gos

On 1t

Was pnyone there?

Two Erench soldiérs were going by.
Did [they go by?

They

The

They

How

About four or five meters.

were coming as to meet us.

French soldiers went by you?

far were they from you vhen you first saw them?

Were they walking?

Yes

Wha

. dld you dot

18,
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A

Qe
Au.

Qe

Ao

A

Qe
ﬁ--
Qs

As

A

Qo
A.

T threw myself in the arme of the French scldier who is from Thors,

and I Hoid him, "Kill him, he has reped me'.

Yhaat

dila the Freunch soldiers do?

One of [the French soldiere, the one from Thors, took the negro by

the arh snd gave him a knock uwander the chin.

Wes it|a hard blow?

Ho.
¥hat

The

did the sccused do?

adcused tried to take something out of his pocket when the

FrencH soldier left him and the accused made feor Bar-gur=juvbe.

Whar

e|did you go afier the accused left for Bar-sur-Aube?

7 went home to my parents, but mesnwhile I remained in the road

1ying|down for & quarter of an hour.

Wetre

Yegs

0o 1

And

Yee.

What

the soldiers with you?
They never left me, and one of the soldiers gave me his coat
i down one.

then you went home?

time did you arrive?

on my way I stopped at my eigter-in-law' s, wheres I stopped for

thre

g-quarters of an hour, at Arrentieres.

At whhet time did you arrive home?

Betwéen 11:30 and 12:00 o' clock. The soldier from Troyee took me

“home
The
Yos,
gt t
Wae

Yesd

1o Fngents.

boldiers did not go to your mother's homne?

the one from Troyes, and did not leave until the next morning
hree or four o' clock.

your mother at home when you arrived?

My mother was in bed.

19,
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A

Q-

As

As

Q.
As

Did she |get up to ses you?

Yes sir,| and none of us weni back 1o hed.

The gargents that have been shown, when were they put on clean bee-
fore Jully 2ndf

My dresg was new. It wag the third time I had it on,

Wher had these clothes been put on clean befors this nighi?

The firgi of July, to go to Brienne.

When was your lest mensirugl period!?

I+t ended June 30th.

How long hed you been flowing?

It started on the 27th of June,

Did you|bleed freely?

Yee. It was finisheda

Did you|wear napking?

Yes, alvays.

You gtogped flowing on 5unday, the 30th of Junet

I stopped flowing on the 29th.

Did you|change your clothes after the period?

Yes, to|go ta-Brienne.

You did|not change your clothes on June 29th, after the period had
stopped]
No. Neither did I on the 30th, enly on the lst.

Whet wapg done with the clothes that you had worn during your period!?
I washefl them.

When dig you wasgh them?

The samp week that this thing occurred to me.

Did you wear.these clothes during your lest periocdt

Nos
Cn remoying your cloihes, were thers any marks on your body?

20,
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A.

Qo
A.

Q.

Yeos. Onl the shoulders, especially on the 1ef+t showlder and on the

neck.

Were thdy bleeding?

A 1littig on the shoulder.

Is there blood on the underclothing?

Prosecutiont The clothing is hereand is the best evidence ms to whether

Def ense:

A.

or not

ithere is blood on its

Wisre there any black mnd blue marke on your body?

A littlp blue mark here, and snother here, but nothing te gpeak ofa

Court: Where is "here"?

Ao

Q.
A.
Q.
A

he
Q.

A

A.

Qe

On the
The bl

right

1eft leg and on the right thigh, and else on the right arm.
Jye merk was semewhere here, on thF 1eft erm, and inside the

{high. Thad's all.

They were black and blue?

Yes.

How lo

hg hed they been there?

They were made there onztha gecond of July, and lasted for about

eight
They W

No.

days;

ere not there before the second of July?

The néxt morning, did you notify the policel

on Wednesday morning I came 40 the gendarmerie with my brothere

At what time?

Apout
Did yp
Tes,
You dh
bef orfe
Yes.
Had ¥o

1 migs

eight o'clock in the moraings

u show your brother the spot of the previous night!?

pwed your brother, between the tims you left it the night

, and when you saw the gendarme?

u missed your heell

ad it on the roads

all




A.

Qs

4.

Qe

Q.
A
Qs
As
Qe
Ad

Q.

Ae
Q.
A.

A

Qe

bid yoy leck for it when you went io the épot the next morning?
Yes, it|was discovered by tﬂé genderme {policeman). |
When yol: were there with your brothsr?

No. I gid not look for it,

Had you|leost anything else the night beforet?

The night before I lost combs out of my hair and I found them with
the gendgsrme, | i |

Did you|look for the heel and the combs wﬁen you went to the field
with your brother?

Noe
Did you [skbw your brother the exact gpot in the field where you had
lain? |
Yes,‘from the road.

Did you |go the field with the gandarme?
Yes,
Who was [there?

My brothler.

How many| policement?
Two .
D¢ you khow them?

I do not| know their names,

Do you rpmenber telling one of the policemen that you were dragged
by your feet into the field?

Yes.
What did| the policeman say?

He put dpwn what I told him.

What did fhe police say when you told thenm you were dragged by your
feet through the field?

They saif nothing. |

Were thers marks in the field where you had been dragged by your

fest?

224




A Not marys
Q. Did thg police demonstrate pulling one snother through the field?

b

A. Yes.

Q. Did yoy notice the mark that their demonsiration lef4l

A. Yes. o

g. Yere they the same as thoss that had been made by youl

A. Yes. [he previous night the field was a 1little demp and the next
morning the sun had changed it. The gress raised to the suxt.

0. Why did the police give you this demonstration?

Prosecutidn: May it please the courf,.I desire for the accused to have
the greatest latitude in the pxamination of wiitnesses but I believe
that we are unnecessarily encuxbering the record by further pvidence
ag to|thiz demonstration, of what dragging a person over the grass
will Bo to the grese.

Defense: | May it please the court, the reason we have breught in thie
evideiice - what we are trying te find - We weré advised by the
gendarme thatl there were no marks of anyone being dragged out of
the flield. The gendarme seid she was dragged by her fest and then
ghe gaid -

Prosecution; I submit that the counsel for the accused is testifying.

Court: Do you withdraw your objectiont

Prosecution: Ne. If he wants to testify let him be sworn., He is not
only| testifying but his statements are hearsay.
Court: [t appears to me thai he is ontitled to meke n stetement of

hip [reasons.

1

pefenge: I will stete them. The reason ig that ehe said she was dregged
out lof the field by her heels. There were no scars found there.
The |gendarme wished to show that if ghe had been dragged upon the
fisld by her heels it would have jeft & distinct marking, and in
order to prove that to her he took the men and dragged kim upon the
fid,d.

23




Court: Why

Defenge: W are trying o show why we are bringing up this question.

Court: The| court wili be closed.

Prosecution|: Before the court closes, may I say; in order to facilitate
the actioﬁ befere the ceourt, that I will withdraw my dbjection, al~
theugh [ do not see the relevancy of the evidence.

Court: Undpr those conditions the court will not élose. The gusstlon

- will be| repeated and answered,

Defense; Why did these police give fou'thiﬁ demoristration?

A. To see how it happened. i

Q. How did| you identify the accused?

A. By his volces

Q. Did he ppeak before you identified him?

A+ Foe I Po not know the word"identify". (The question was repeated).
No. I Hid not recognize him before he spoke.

Q. How elsp would you know.him?

4. His sizle.

Q. By anyihing else?

As Noa

Q. Did youl identify his watch chalin?

A. Hot exaptily. I récognized it in sowe way.

Qs Defense| rests.

GQuestions by the prosecution,

Q@+ In resppnse to the question by the counsel for the accused, you

stated fthat the accused had not hurt Yol

Q. Who made the cutse on your shoulder and your necék?

A+ The negro. |
Q. Did he ke any cﬁts on your legs or any other place?

e g

G. Did any

I did net notice that at all. I was thinking to save my iife.

not call the gendarme and let him testify?

one examine you afier this eccurrence?

24,




A The do
Q " Which
A. The do

c40T '

dector?

ctor from the hospital.

Q. The field that you have been describing, was that on the right side

of the

toad between Bgr~sur-Aube and Arrentieres, when you are going

in the fiirection of Arrentieres?

A. On the fight side going te Arrentieres in the oatfield.

G. From the road, about what distance did the accused carry or drag

you inte the fiela?

Aa Aboui

50 meterse.

G. During [the time that he wae carrying you from the road to. this place,

wers ¥

As Yes.

qu gtruggling?

Q. During|that time, d4id he seize you in many different ways, by the arms,

by the|lege, and drag, cerry, and shove you in that direction?

Defonse:

Moy it please the court, I think that was a wrong question.

It suggests the answer. 1 objesct to that questicn as a Wrong question.

Prosecutioh: Rather than to cause delay i withdraw the question, and

will try to put it in a form thet will not be objectionable to coun-

sel folr the accuseda

A Member of the Court: I move that the court be closeds I think every-

thing
Prosecutiq

withdy

of importance should be in the recerd.
n: It will remain in the record but it will show that I have *

laym the question. Every word gpoken in +the court will be in

the record.

President} There appears 1o be no necessity for c¢losing the court. The.

case Will proceede.

Q. Did the accused take hold of you in any different forms while he

was gttempting to take you inte the field?

Al YBS.

G. In what different manners did he take hold of youl:

A. Two ¢r three d3fferent mannerse

Q. Did Be shove you!
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A Yes.
Q. Did he|drag you?
“he Yes.
Qe Did he|carry you?
A. Yeg. |
Q. During|all this time were you struggling to.free youréelf from him?
A, TYes.
Q. When ypu met the two French soldiers, what were your first words to
them? #
A. MKill him, the bounder, he has just reped me", and I wae crying.
Q. (Pointling tc the accused)s Is this the person who attacked you?
A. Yos. |Wake him speak.
Q. Does the couri desire %o agk a question so that she may hear the
gound [of his voice?
Court: The court will be closed.
The cpurt was closed, and on being opened the President in the pres-
ence of the accused and his counsel announced that the court did not de-
sire to apk the prisener a question at this tiue.
Court: When the accused left the two French soldiers in the road did
he sepm Irightened? Did he run or did he walk?
, A. He sipried running on the road. I do not know if he seemed frightened
because I_ did mot take any intefest in him from that moment.
Court: Jhen you first met the accused, weas it still daylignt?
A. Yes.
Court: Was it dgylight when the accused left the party;
As It wgs brown; dusk.
Court: Wes it very dark?
A« Dusk,
Court: The court bas ne further guestions to gsk.

Prosecutfon: The witness is dismissed.
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e

Private Fernand Mertinei of the French Army, wes sydrn as a Wit-

ness for the prosecution and testified as follows:

A.

Qa

Questione by the premecutions
Yoet is your name?
Mertinet, Fernand;
Are you a member of the military gervica?
Yoss
To what organization deo you belong!?
30th Battmlion, Alpine Chasseurs.
How o0ld mre you?
Thirty=aix. |
Do you knoew the accused, William Buckner?
I could not certify exactly, that it is him.
Have you ever geen him before?
I have not seen him before,
Before when!?
Befors the ﬁncident.
Where wsre you on the night of July 2nd, 19187
I got off the treain at Bar-sur-Aube at 8:30 of a quarter of nine in
the evening,
Where did you go?
I went o Thors..
Did enything unusual happen while you werse on your way to Thors?
Yes.
What happened?
I met a young-girl with a nigger, and before that I heard somsone
screaming,
How long before you met them had you heard screaming?
Ton minutes to fifteen minutss.
Where wers you ﬁhan you first heard the screams?
Between 2 and 3 kilometers from Bar-sur-Aube.
How far from you, if you know, was the person who was screaming?
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A

Q.
A.
Q.

A

As

Betwaen 500 and 600 metere.

Was there anyone with you?

There was & young soldier ﬁalking with me,

Wes there any remark made betwesn you in regard to the cries that
you heard?

I told my friend, it can not ve aﬁ animal's ory, so we must_hurry
Up .

What did you do thent

Then my friend whistléd and then we walked faster and hurried 4o
see what it was. |

Did the cries continue?

Yes, after the whigtle ﬁas glven.

Did you finally come upon the person who was.crying?

Not mliogether. I saw thenm coming from the oatfield towards the
road and we hurried on the road t¢ meet them thera,

Who was crying?

The young girl;

What young girl?

Mademoiselle Gedrgette Thisbaux.

Wno was with her when you first saw hert

The nigger,

Is this the negro?.

I could not say foi certain;

Does he look like the negrot’

By face, I could not saya N

What did Mademoiselle Georgette Thiebaux say +o You when she saw
you?

Wheﬂ We came as close as four or {ive meters Mademoiselle Geargetts

Thiebaux threw herself on us saying, "Kill him, sssassinate him,

he has raped me®,




Q.

Q.

A.

Qe

A,

Q.

Aa

Q.

Ad

Q.

A.

Qs

Al

Ql

Q-

A.

A,

What was the condition of Mhdemoiselie Thi ebaux when you met her?
In 2 very sad condition, ‘
What was the condition of her clothing?

A very sad condition. Her hat was torﬂ off; her clothes were
creased, and looked like ragss

Was she eicited?

She looksd like ﬁ mad woman., She cried as if she did net know
where she was., She looked loﬁt.

What did you dot?

First I was goiﬁg to inquire what was the matter, but she told me
to kill him because he raped her, so I left her and I caught hold
of the nigger by the chest and T hit him under the chin, but nothing
%0 speak of. |

What happened thent

Well, my friend waﬁ taking care of the girl and trying to make her’
pull together. I got hold of the nigger by the arm and T walked
for about ten meters when I saw him pull éomething out of his pocket
as if he was going_to hit me with it,

Did you then release your hold of him?

Then I let him escape.

What did he do when you released himf

He went back to Bar-sur-sube, |

Did he walk or run?

He walked, then he fan.

Did you attempt to take hold of him sgain after you had released
him?

We rﬁn for about ten or fifteen meters but we had no hoﬁe of catch—.
ing him,

Why did you release himy

As I was geiting & hold bf his lefd arm I saw hinm pull something
out of his right hand pocket and do thig into me thres times, I

was just going on leave and did not want to be killed, so0 I let
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Q'

As

Qe
k.

Qe
Ae

A

him go.

Did you ses what he took oubt of his pocket with hia right hand?
As soon as I released him I turned around to the girl and asked;
"What has he got in hie pocket?" She told me, "It ig an elesctric
torch, so I realized that an elsetric torch does not kill, so I
tried to rua after him but he had gone. It was too late,

Where did you go after the negro had escaped?

We thought we had better take her home and did our best to take
her to her hame right.away, but she woe so upset and so tirsd,
and so desperate we made her lie down on the coat by the side of
the road, for about twenty minutes, may be for half an hour.

Then what did you do%

Then we went to Arrentisres, to her sister-inelaw's, and we had

her sister gel up and we had s 1ittle drop to enable her sister
1o recbver.

Did she continue on to her home in Tngente that night?

Yos, with me. |

How far is it from Arfentieres to Engente?

About one kilometer,

At what tiwe did she arrive at the home of her parents in Fngente?
About 11 o'clock. ZEleven to slevenwthirty.

Did you ses any scars on her body?

I did net look on her body but I saw two markes on her neck under

the chin; two red bars.

Progecution: That's all.

Q.

A

Qe

Questions by the defensge.
When you were coming along the road; how far were you from them,
from Georgette Thisbaux and the accused, when you saw them coming
up from the fiela?
About 100 meters.l Neot even that,

Could you see them plainly?

30.




S

A.

A,

A

Qe

A
Qs
A.

A

A,

Qe

A.

A

We could not see plainly anything, but that it was a man and woman
coming up the field. We could mot recognize whether it was a negro
or Frenchman,

When Georgette Thiebaux and the accused, the negro, came from the
field, how far were you from them?

When we first saw them we were at iOO meters, and when we got on
the road we were about five meters away from them,

What was the negro doing when théy came on the road?

I saw that he had his.arm around her body.

What was the giri doing?

1 saw that they were close together but I could not sse any more
whgt the girl was doinge. |

Did Georgetie Thisbaux throw hersslf on you firsi?

Tos. |

Did she have her hat ont

Noa

Was her hair down?

Yes,

When you went up to this negre, why did you hit him pgoint

I was not going o hit him right away until I knew what had tsoken
place. I heard screaming but I could not maké out what it was.
But did not Georgette Thiebaux tell you whatl had taken plsce?

As soon as the girl saw me she threw herself! on me and told me to
"kiil him®; "murder him®, “hé has reped me". Then I pushed her
away and saw that my friend was taking care ¢f her and I got hold
of the negro by the arm and then I hi{ him once.

Why didn' you hit the nezro again?.

Because I have a family and I did not know what the nigger would
de to me. He may have had a knife andrI ﬁas not geing to risgk it.
When Ggorgette Thisbaux came into your arms, what d4id she have in
her arms?

She had a2 1little hag.
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Dafense: Thatts all. Defense rests,

Quastiona.by the progecution.

@+ Do you|rscognize the mccused as the mén whom you struck on the jaw?

A« I can fhot say about the face but he is about the size and heigh{,
but negrer I can not gay.

Q, Dﬁ youibelie¥e he is the same man that vou struck?

Defense; 1 wish 1o object to that ocusstion. I understand it is not
permitted to give opiﬁions in & question like this.

Court: Has the judge advoeate anything to say about the guestion?

Proaecutioﬁ: I co not desire to withdraw the quesiion.

The court wes closed, and on being opened the President announced
in the pregencs of the accused snd hie coungel that the objection was
sustained. | 7
Prosecutiofi: Was the man whom you shruck = black man?

As Yes.

Q. Was he|{the same color as this man? ({pointing to the accused).

A« It was|after dusk snd hard fto recognize. It was a negro and not
one of |these brown ocnes you can see cften.

Q. I willjask the accused to stand up. You{indicating the witness),
atand \p beside thig man. Does he correspond in size 1o the man
whom ybu struck?

A. About it.

Q. Is he pbout the same heiphi and weight as the man whom you struck?

A. Yez.

Q. That's|all.

Quéstions by the court.

@. Did yom hear screaming before the girl and the negro could have :
seen ypu?

A. Yés.

Q. Could ftheg, the girl and the negro, by looking down the road toward

you, hLve seen you &t the time you heard the screams?
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A. It coulld not have been possible.

Q. Did the negro have anything on his coat, peculigr, that you not;qed!

As A wsich and chain which I could not recognize.

Q. Was it white or gold in color?

A. 1% was| white.

Q. Did you sese this samé girl on the train that you got off of?

A+ No.

Q. Did you see her after you got off the train near the station?

A. Heo. i

Q. Did ydu go directly from the station to the place you met the girl
" and the negro?

A. Yes.

Q. How lgng did ii take you?

A. Aboutia small hour. |

Q. Did y¢u come on the train from Brienne?

A« Ho. ¥From Troyes.

Court: The court has no fgrther gquestione to ask.

V/f{ Private Gasten Bouchigny of the French Army, was sﬁg;; as & wiitness

for the prosecution and testified as follows:

Questions by the prosscution,

Qe That is your name!?

A Gastoh Bouchigny.

Q. Are ypu a menber of the French military service?

A. Yes.

Q. To what organizaiion do you belong?

A. The Fight Chasseurs,.

Qe ﬁaw oflld are yout

A. Thirty-two yearé olds

Q. Where were you on the night of July 2nd, 1918?¢
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Qe

A

Ae

Qs

I was|coming on leave bﬁt I was on the roads

On what road?

I was getting off the train from the station at Bar-sur-Aube and

on the road toward Arrentieresa

Was anyone with you?

I wes|alone for a while, when I met anﬁther soldier who was on

leave|too, further away from the'little crossing wherse there is

a gaedline station. ' ¥
Wers you going in the same direction ms the other soldier?

As I am not from this country I msked this soldisr if he kﬁew the

way i¢ Arrentieres where I was going and he told me that he had

himself to go to Arrentieres and that we should go togethers

About|what time of day was that?

I left the station sbout & quarter of nine,

Did anything unusual happen while you were walking with the other

goldigr?

I heard.aomebody £CIEaM.

About how far were you from the party who was screaming, if you .

know?
Abouf 800 meters.

What did you do when you heard the screams?

We stopped to fealize what it was and we tﬂought that it might be
some gnimal or bird, and then came the suggestion that it was scraam-
ing. |(We were walking on the road and we hurried up on the road.

Did y9u see anyone?

We could not see aﬁybody s0 I suggested to my friend that I give

a whigtle in order to.locate theose psople but my friend told me

not %9 do it because it might scare them away and we would not be
able 1o catch them,

Did ypu proceed then in the direction from whence the screams were
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A.

Q.

Al

Qe

A

A

Qs
A.
G-
A
Qe

A

coming?
Yos, but we were walking faster. The screams stopped for a while.

Did you find anyone?

Wihen we came to the ﬁlace on the road I saw them about 40 meters

away from the road.

Were there any cries or any noise when you saw them?

When they were coming up from the field to the road I saw two beings

talking together but couid not hear what was gaid. I s8w & nigger ¥
was hblding somecne close to him,

Is the accused here, the negro whom you saw?

I can| not ssy sbout the face but the size fiia. Although I saw him

in the night so it is difficult for me to recognize him firmly but

he hais all the featurss of the man that I saw that evening.

What,| if anything, did the girl eay to you when she approached youl

The girl threw herself among ug, asking for us to ;rrest the man

who hiad just raped her. Her clothes were all torn and she was begging

us to| come to her rescue. I tried to guist the girl and meke her

keep jquiet and then I left her and tried to walk to the negro bui

he got on the other side of the road and I meant to go after him

but He menaced us with something.

Did you take hold ef the negro at all?

No.
Did ihe other goldier whe was with you, teke hold of the negro?
Nos I was busy with the giri, so I do not know. I did not ses
him g8 I was busy with the girl.

Did you see the negro leaving?

The negro had gone on the othér side-of the road.

Did you remain with the girl after +the negroe had departedf
Yes. |
Wherg did you go after the negro had gone away?

We walked toward Arrentierss. We stopped there because I was 1o

stop {there.
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Q.
A

Did thle young woman lie down at any place along the road after you
had mgt her? |

Y;s. She résted for a while on the road. Then we cams e a’re}aiive
of heris in Arrentleres.

Was shie very excited in her talk and manwer when you met her cﬁming )
out off the field?

gShe wels speaking foltha negro who was holding her iight and I could
not say if she ﬁae excited in her manner. |

Was she excited in haer tons of voice?

Net tgo much, Ghe was run down; depressed.

Prosecutidn: That's all.

A.
Qe
A,
Qe

-A.

Qe
A
Qs
A
Qe
A

Qe

A

Q.
A.

Questions by the defense.

How fdr were you from the negro and the girl when you first saw
them?
Abou£ 40 mefers in the field.

What were they doing whsen you saw them!

They Wwere coming from the field kind of crogsway to reach the road,
Gould|you see that it was & nsgro?

I could ses it was a soldier dreaﬁad in khaki color but I‘could not
distinguisgh him at first.

Was this soldier carrying the girl or walking begide her?

Welking beside her,

What was the girl doing?

She had to fellow him by his éide.

Was she screaming?

Ne, wb only heard.the tone of her volce.

When phe and the negro came uwp on to the road, how far were they
from you?

About thé width of the road.

When ighe saw you, did she scream?

Yes, ghe cried and threw herself-an Uga

WYhat did the negro do when she left him?
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A. He pipced himself on the other side of the road.
Q. What was the condition of her clothes when you saw her?
. Ae She wms very dirtf and her clothés were in great disorder and ;he
i looked as if she was very fired. |
Q. Were her clothes torn?
A. 1 dig not.notice her clothess
Q. Were her clothes dirty?
A. They wére wot and damp, : | -
Q. How did you know they were wet?
A. She ghowed us thaet they were wet.
Q. Did ghe sit{ down alongside the road?
Ae I helieve we sat down for one minuté or two on the road.
0. Did gl three of you sit down together?
A. T did not sit down. -
Q. Did the other scldier and the girl sit downm?
A« 1 doinot remember. |
@.» Did the girl ait.down on the ground?
A, On the coat which my friend loaned ﬁsr.
Q. Did phe girl lie down?
A. DNo.
Q« When|the negro left yéu did he run?
A+ Yes,|he ran.
Q. Did you run after him?
A. I attempied to cul hiﬁ way and when he gaw I was doing it he ran
awayph He was ahagd of me;
G. Then| you saw him leave?

A, Yes.

Defense:| That's all.
Questions by the court.

Qs Whenl the girl showed you her wet clothes did you see any evidencs

of blood?
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Qe

A.

QI
A

Q.

Qe

As

No.
Was thlere anything that gave you an idea that the girl might have
been gssociating with the negro of her own free will?

We eaw them come up from the field. We were not suré; we could not
say, byt when she saw us and threw herself in our arms, we had the
convidtion that she had been attacked.

Questions by the prosecution.

Didnt*Y you think that she had been attacked when you heard her
screags 800 meters away?

Yes. |The screzming gayé us the impression that something was
attacied, There was not a single doubt about ii.

When thoge screams continued did you have sny doubt when you ape
proached har that ihe woman wap Pteing attacked?

The e¢reaming had stopped for a while.

Did it etart again?

We heard some loud.voices but no more screaming.

Was tI:re any doubt in your mind that the woman had been atiacked?
When we came in sight and saw that they were walking clese together,
kind ¢f speaking togeiher, we were not so certain that the scream—
ing was in connection with the attack.

Did she eay anything ‘o you afterwards that would indicate that she
had consenied to the negro?

Ne, néthing,

Prosecutidn: That's all.

a5

Q.
A

Qe

Madams Blaﬁch Didier, a citizen of the French Republie, wasxayﬁggf
e witness for ‘the prosecution and teatified ag follows:
Quegtions by the prosecution,
What hs your name?
Blanch. Didier.
Where| do you reside?

For the time being at Bar-sur=Aube,
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A
Qe

A

A

Q.

A.
Qe
A.
Qs

A

A

Qo

A.

Qe

How old [are you?

Thirty-gight. |

Where wdre you on the night of July 2nd, 19181 o
On our way from the farm which is thrée kiloméﬁers from Bar-sur-Aube.
Is the flarm in the direction of the tewn of Arrentieres?

It is o1 the read to Colombey.

How far|is it from Arrentieres?

I do net know.

Did you|hear any cries while you wers on your way from the farm to
Bar-gurs+iubs? |

Yes, about a.quarter of tsﬂ.

From whence did the criss come?

Almost ppposite the farm in thé fields towards Arrentieres,

How far|wers you from where the ¢eries were coming from?

I do nop know the ﬁlace well enough to say anything abﬁut ii, a8 I
am not from this part of France.

Distancps are measured by the same measursuent in all parits of
France,| ars ‘they not?

Not knowing the localit?, 1 cen not say where the screams were
coming from.

Do you know where the farm is located, where you reside?

Yese
Do you know how far the farm is from the Arrentieres road?

No. If|I waes on the road where I was that evening I could almﬁat

exactly show you where ] was when I heard scrzaming. |

Could ypou see the Arrentieres road from the farm in the daytime? *
Yesa
Was it |1, 1F or 2 kilometers from the farm?

Thers ils hardly & half kilometer from the farm o the road.

How fany were you from the farmhouse when you heard the cries?
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As  About

bne kilometer.

Q. In the| direction of Bar-sur-Aube from the farmhouse?

A. Yee.

Q. How faj was the party making the cries, from you?

At I can

not gay the distance. We thought it was Mr. Malie, the

farmer Shouting to the boys who had net brought the cows from the

field,

and we did not pay any attention.

Q. How difg you find out who the.criés wers coming from?

A. I hearfl someone say; "You scoundrel, you are lucky we did not coms

earlier”.

Q. Was this sald in French?

As TYes,.

0. Who dild you hear say, "You geoundrel, it is lucky we 4ic net coms

eariiep"?

A It sounded like g man's voice.

Q. From what direction did the man's voice come? In the direciion of

the Arnrentierses Road?

A, In thda direction of the Arrentieres Road,

Q. Do you know who screaﬁed?

A. I was

too far away to know who it was. It was dark,

@» That'd all.

Q. What 1

Questione by the defense.

ime of night was this?

A, OSomewlere around = gquarter of ten. I can not say precisely.

Defense;

Q. How 1d
remary
not o

As TFive g

That'e all. _ | - ) -
Qﬁestions by the court,.
ng after heariﬁg the screaming was it before you heard the

about it being lucky for the scoundrel that the parties had

rrived sooner?
Y

b 2ix minutes. No nore,

Q. Had tIera been gcreaming five minutes or ten before that which

you h

ard, were vou in a position to hear it?
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A. I can|not say if it was five or ten but it was not very long be=-
tween| this time and when we heard the remark,
G+« How leng did the screaming that you heard, continue?

A« TFive minutes, not very long.

. @+ You heard no ecreaming before that?

As HWo.

Court: The court has no furiher guestions to ask.

Monsieur Jean Gebriel Didier, a citizen of the French Republic, was
Sﬁ;rn as & witness for ibe prosecution, and tesfified as followss
Questions by the prosecution.

Qs What is your name?

A. Jean fabriel Didiér.

Qs VWhere|do you reside?

A At Bap-sur-Aube.

R« Where|do you work?

A. A% thp farm of 1a fallier.

Q. TWhere|is the farm La Fallier 1ocgted?

As At abput three kilemeters from Bar-sﬁrnﬂube, on the road to Colombe.

G« 1Is it|near the town of Arrenitieres?

A. About| 3} kilometers.

Q. How far is it from the road running from Arrentieres to Bar-sur=Aube?

A. At sbput 3 kilometers.

Ge Where|you al or near the farm oun the evening of July 2nd?

A+ 1 was|leaving the farm about 9:30 or 10:00 otclock, with ﬁy wife,
when T heard screaming and then I stopped. We stopped for = while
and wp heard the same scréam and we stopped to make ouit who it was
and we could not succesd and we proceeded on our road,

Q. How lpng did the scrsanms confinue?

A+  About|two or three different timesg.
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Q. Covering what period of timet Ten, fifteen, twenty or twenty-five
minutps? |
A. Three| times altogether, for fifteen or twenty minutes. We went on
about|100 meters and then the screams started agsin. Altogether
betwebn fifteen and twenty minutes,
Q. Did you hear any voices along with the_screams?
A. I heard the voice of a men say, "You scoundrel, you are lucky
we were not here before,” but I do not know if it was within the
limité where the screams took places
Q. Whére did the screams come fromt
A. QOn the lef{ side of the farm, iﬁ the direction of the road to
Arrentieres.
Qe Aboutihow far from Arrentieres on the road that leads to Arrentieres?
A. Less than 2% kilometers from Arrentieres.
@+ Do yow know who was gcreamings
A. It was g woman.
Q- Do youw know who the women was?
A. I heard the woman scream but I do not know the woman.
Qs Did ygu see the woman?
A. No.
Prosecutiqn: That's all.
Questions by the defense.
Q. How did you distinguish the scream as that of a woman?
'x%‘ A, 1t wagd & piercing voices
@+ Couwld it have been ﬁ man' s volce?
A. Not et all, | ‘
Q. How fgr were you from the farm when you heard the screamt
A. At abojut 300 meters coming to Bar-sur-iube.
€» And yolu heard the screaming for twenty minutés!
A« Altoggther. There were some intervels. |

Q.' How far did you travel in twenty minutes?
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REPRODUGED AT THE NATICHNAL ARCHIVES
A. About 300 meterse.
g. One hupdred meters in tweniy minutes?
, A Yes, becouse we stopped now and then.to listens

Q. You stgpped for about twenty minutes to listen to a woman scream!

A, There fere intervals. 1 mean altogethers

Q. Youw wefe going away from the voice or screauwing?

A. We werp opposite the place where the screams were coming from on
the sike, -~ just across.

Q. When yjou heard the man spesk how far were you.from the road which
prung flrom Bar-sur-Aube to Arrenticres!?

A. About [two kilometers from the roade

Defense: |That's all.
Privete William M. Johnson, Company C, 313th Laber Battalion, was

V/ sé?rn as 4 witness for the prosecution and testified ms follows:
Queséions by the prosecution.

Q. What }s your name?

A. Privape William Johnson, sire

Q. To whit organization do you belong?

A. Compapy €, 313th Lebor Battalion Deiachment.

Qs Where|is the detachment stationed now?

A. It is| stationed in Bar-sur-Aube, sirs.

Q. How ofld are youl

A. Tweniiy-one yoars olds

Qs Do yoiu know the accused, William Buckner?

A. Yes dirs

Q. Did you see Willimm Buckner on the night of July 2nd, 19181

A. Yes gir.

Q. When|did you see him?

A+ Well,) I saw him -t.heré at the camp.

Q. About whet time did you see him at the camp?

A. Aftew supper. We had supper about six o'clock. He was there about
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Qs
A

A

Q.

Ae

A

gy

soven| o' clock, because at the time we were ghooting craps in the

calin

Were

there and he wae in the camp.

vou shooting craps with him?

I wag in the campe

At shout what time did the crep game stop?

The

Whet

grap game kept on going but I gulte

time did you guit?

T went about seven o'clock, I suppose.

Whai

time did Buclner quit?

T doh't know sir. I didn't see him any mors until the next day.

Durihg the crap geme, did he msk you to go with him any place?

No sir. He had asked me ihat afternoon to go but I teld him no.

Wher

b did he say he was going?

He didn't mention any specisl place.

Did be ask you to do anything with him?

Neo gmir.

He didn't ask you tc play military policemsn with him?

No gir, not- then.

Did fhe, at any time, ask you to play military policeman with him?
Yes |sir.

Have you ever gone with him?

Yes

gir.

Whers did you go with him?

Up Bere in this little town.

Arrgniierest

1 reckon thet's the name. I do net know the name, .

After William Buckner left the crap game, what waa ithe noxi time

you

saw him?

Wedhesday morming, July 3rd. I saw him there by the tent directly

aftpr breskfast.
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PN

Rt

F

QI

A

Ao

Qe

A.

A.

What lwere you doing at the temt?

1 was putting my messkit in the‘tent.

What{ if anything, did Williem Buckner say to you at that time?
He sfid, "Man, you ought to hed been with me last night“. I sﬁid,
wyes| I know I had ought to been with you, but my mind kind of %old
me tp stey ia". :

Did he tell you why you should have bean with him?

No, pot then,

Did fhe tell you what he had dome the night before?

Latdr on he told we what he did. |

Wha? did he say he had donet

said he went up here and ms£ a lady on the road emd asked her te
do Bbusiness, and she paid "All right", and she iaken out and run,
and|run down the road, and he run after her and caught her and
dragged her inte a wheatfield.

What did he ssy he did to her in the wheaifield?

Well, I wouldn't like to express it like he told me. He did business

to her,

Proseculiion; That's Bll.

A

Ao
Q.
As

QO

Questions by the defense.

willliam, on the afterncom of July 4th, what did you dot Where were
you on the afternova of July 4th?

Me |and him and John C. Alred were down the sireet Qere, down in
Ban-sur-Aubs.

Now let's geb at this. Where were you living at thig time, in Bar=
sur-Aube?

Doym here by this place where we were stationed at.

In|the farmyard?

YTep sir. -

AnR you and the accused and Alred went down the street? What did

yol go down the sireet for}
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A. Well, ¥e just went down. We had the afterncon off.

Q. What did the accused do down the street?

A. He wenf in a place and dried to g8t somé hande for his watch.

Q. Then, b ter he tried to get some hands for his watch, he came back
up the| street?

A. Yes sifr,

Q. What Bappened when he came back up the street?

A. Ve wezye on our way b;ck to the camp. There were two girls in frent
of us{ BHe said, "There's the girl, T don't want her Lo see this
chain|T have on me becauss I have promised it to her.” He had his
back fo her and was putting the chain in his pocket.

9. Did the accused, William Buckner, ever show you a key?

A. ¥o gip, I do not remember any key at all. |

Q. Never| showed you a key?

A. No sife |

Q. You spw his chain?

A. Yes gir.

Q. He never showed you anything else?

A. No silr,.

Q. Nevey showed you enything else?

A. HNo sir.

Q. And gou only went with him to this town ounce?

A+ Yes.

Defense:| That's alla.

Prosecutlon: The prosscuticn rests.

;:hmﬂhﬂwh"“??tvats Walter Alex Les, 313th Labor Battalion, was s;y?n as & witness
for the pefense and teetified a; follows;
Questions by the defense.

Q. Walter Alex Lee, did you ever see tnie chaint

A. Yes [sir.

Q. Did [you ever see this pendant?
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A. Yes sir,

Q. What yas in this pendant?

A. A pictlure. |

Q. A picture of what?

A. A lady. -

Q. Was ifl = picture of a white or black lady?

A. White [lady. |

Q. Of whelt white woman? ¥

A. That HJady sitting oﬁt there.

Q. Which Dady, the lady who is accusing thip man?

A. Yes sir,

Q« The lajdy who identified this man when your company was drawn up?

A Shé did not recognize him but identifisd Mike Jackson.

Q. The same woman that identified Mike Jackeon and identified the accused
is thel woman whoss piciure was in this locket? |

Ae TBS.

Q. That's| all,

Questions by the prosecution,

Q. When did you see this locket?

A. July 3rd,

Q@+ Are yol positive that you saw it July 3rdt

A. The third day of July. |

Q. Was this locket hanging on this chain on the day of July 3rd

Ae ¥Yeos gif. -

Q. 7You ar¢ positive that it could not have been the second or fourth?

A. It was|neither the second or the fourth, it was the third,

Q. And thers was a.picture of a white woman at that time, was there?

A. TYes sirf.

Q« What hgs become eof the picture, or do you know?

A. Destroyed, I think.
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Q. How large a picture was it? Did it £ill that frame; that is aboutb

3/8 x|1/2 inch.

A, From Ber waist w.

Q. And the picture filled 3/8 x 1/2 inch from her waist up?

Defense;

May it please the couri, the wiiness has not used the word

walst I{ has been inferrad.

Prosecuti¢n: Show on your own body about how much of the hody of 2

woman|was shown in the picture. (He places his hand about where

the nvel is on the body).

Q. You sphw the picture in this frame, of a woman from about the center

of her waist up to and including her head?

A, Yes sfir.

Q. And ypu recognized this woman sitting in the hell-way, as the woman

whosse| plcturs you saw?

A. Yos sire The first time I saw the picture.

Q. The first time you saw the picture?

A. Yes

Mir.

Q. Had you ssen the woman before the 3rd of July?

A Nao Sir.

Q. How did you recognize her piciure that you saw the third of July,

if ydu had net seen her before that time?

A. I seqn her when we were lined up down at the station,

Q. Do ydu know that she identified Mike Jackson, who was standing .

in tde line? Did you hear what she seid?

A. No sir. I can not understand French.

Q. You gald she did identify him?

A. I sald she pointed out Mike Jackson.

Q. You do not know whether she identified Mike Jackson or not?

A, No sir. T could not swear to that,

Defense:

I think this is & wrong gquestion. I think it 1s a wrong way
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in which the prosecuter is questioning the man. I do not know that
he has any right to say that "You do not know". He has a right to
ask Rim guestions but not to intimidate or fe say it in that manner.

I object to the manner in which he is questioning the witness,

Court: T think the counssl should taks it slowly and more quietly with

the witness.

Prosecution: My only object, your homor, is to get at the truth. He

A,

‘knowE'what is the truth and my object is to make him tell it.

Did William Buckner ever show you this frame with the picture of the
whitp wommn in it?

I saw it thers, dﬂwn in the barracks.

Wherle did he tell you he got 11?

I asked him, if an officer come.along, he would hang every one of use
T sgid, "Your hezd is nappy and your feet is long,. go shead.”

Wney was the first tine ‘you saw this woman?

The |day that you had us lined up.

And |did you recognize her from the piciure?

Yes |gir. I looked at the piciure, |

But |[the first time you recognized her from the picture?

Yes |sir.

Why [didn't you tell me that when I asked you if you had ever seen
her|befdre?

You|said béfore the third. I said I never seen her before the: third.
It yas aftef the third.

But|you didn't tell me that you had recognized her as the woman
whoge picture you had seen.

Yes|sir. It is on my statement what I told you.

Did| William Buckner tell yeu he had done anything te this woman?

Ha baid he had been kseping her ever since the 5th division left.
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RGPRODUED AT THEIATIONAL RS
o
o
T don'lt know how long that has been.
Q. Did hg tell you he had done mnything to ner the night before July 3rd?
A. No sif,
Q. He dign't tell you that he stuck a knife in her?
A. He said he had cut her but where I could not teli.
4. Did he tell why he had cut her?
‘%. A. He told me he caught her with énother mar
Q. Did hp tell you that he stabbed her with a knife?
A, He safd cut. |
Q. You did not say knife?
A, Yes gir. I said withla knife.
Q. Did you say that you were going to get to testify in this case bhefore
it wals over?
A. Testiify?
Q. Yes. M#ke a statements
N 4. I sajd that William Buckner told me he had been keeping this white
E{ 1ndy lever since the 5th division left here., He sald he stuck her
with | knife. He caught her with another man.
9. Whergabouts aid he say he cut her with g knife?
A. I have never seen the place. I was not with him,
7? Q. Did Je say he ever permiited the woman whom he was kesping to wear
this|chain and his watch?
A. He said‘he gave nim that 'piemre
Q. He dld not say she was wearing his watch and chain?
A. Not po me.
Q. But Jou ars positive he had his watch and chain on the third?
A. TYem pir,
Progscubion: That's alls
Court: Does the witness knoew the accused?
A. I knpw of him, since he has been in our cenpany.
g- Mongheur Billon Reue, @ French gendarme, was swoggyas a witness for
the deiﬁﬁgs, ond testified as follows:
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Q.

A
Q.
A

A
Q.

A

Qs

As

A.

Ae

Qs

When did you first ses Mademoisellé Georgetts Theibaux in relation

Questions by the defense.

.

to this |[case?

July 3rd, 10 o'clock A.Ms

What dig Georgetie Thiebaux tell you had happened tg her?

She camg aboui 10 o'clock in the morﬁing 1o tell me about the night

bhafore

8 REETO

.| At 9:30 she had been raped on the road to Arrentieres by

Did you|investigate the case?l

Yes.

Did you|go immediately to the scene of the alleged assault?

We fir
to the
What h
A.doct
proces

When y

st took the girl to the hospital and then we went toéether
Place where the assauli teock piace;

appened at the hospital?

of examined her and made & report, which ie enclosed in the
verbal of the gendarmerie.

ols arrived at the sgcene of the assault, describe briefly what

you saw there.

At abo
by the
meters
Did gh
As ghe
walked
dragge

How di

ut 13 kilometers from Arrentieres in an oatfield we were shown
girl, about 20 metars away from tﬁe roadside, about 3 square
of oeats that had been spiled and trod on,

qd tell you how the negro had attacked heré

-was coming on the road the negro was right after her., She
away from him. He caught her by the corner of {the field and |
4 her through the field and raped hers

q he drag her through the field?

She said that she had besen dragged by her feet but the result of the

ingquir
the ar

Were t

¥ leads me to think that she was not dragged by the waist and
ji =3
hare any signse in the oats that she had been.dragged? _
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Qe
Al

A.

A

Qe
A

Qe

A.

Tiere

whers

were no signe of her being dragged but & siga in ihe place

the rape teok place.

F

»

Did sHe 4ell you dny other way that she had been taken into the filsid

begidds being dragged?

- Afterwards she said that through losing her head she could not be

sure Whers she lef{ the road.

Did ygu try any experiments, demonstrations?

I laid down and my friend dragged me for about two meters and there

was agqme mark in the oats.

Why did you give this demonstration?

I wanied to make sure that it would have left some marks,

Did the dempnstration leave a mark?

Yos.

Were there any other marke in the {isld similar to them?.

Nones

Did this then change her stery to you about the assault?'

It wag from then that she sald through losing her head she could not

sey 3

tactly from where she left the read.

Did she tell you the extent of her resistance while géing into the

field]

She s
resis
What
dragge
Two c4

Did ¥

.'d that she resisted for a while and said that she could not
any longer, so she gave way in_order to save her lifee

id you find at the spot that she showsd you thet had been 1

bd upon in the field?

pmb s and oné breast pin which belonged t¢ her,

u find anything else in the field?

We foynd one heel in the esdge of the road beside the fisld where the

rape 1
Ygu 4]

whers

Look place.
Ld not find this heél in the middle, helf way down to the place

the assault hed taken place?

I+ wag found on the grass on thewroad by the side of the ostfield.
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Q. In whgt condition was thé heel of the shoaet?
4. There|was but one nail left.and the heel wﬁs not'very secursly fixed.
Q. Who wds with you?K N
A. A gondarme and a Brother and the young girl{
Qs+ They wWere with you when Goorgetts told yeu she had been dragged
from fhe field? .
A, Yes. |
§. Ie thai the hesl?
A. I_could not he ceftain.
Q. That wps the heel that you picked up?
A+ T can jiot be certain as o that. |
Q. Was there but one nail in the heel?
A Therg was a long one sticking out ﬁhich'was the one I remarked abouta
Q. Did sh® tell you what time i1 was that she had been attacked and
drazged through the fields
A+ Nine-thirty.
Questions by the prosscution,
Q. Did yoﬁ receive any garments from Mademoiselle Thiebaux?
x&;s A+ Thers Were some clothes wrepped in a parcel, which we did not open,
?E\ whick we kept and it was hended t§ the American authorities at the
same tﬂme.as her hat and. shoes,
Qe Is thig the hat you handed to the American authorities?
A. Yes.-
Q. Do you know what garments there were in the package after you tﬁrneﬁg
~ them ovpr to bhe American authorities? \
A« T know the dress she was wearing becaﬁseushe had it on when she
came to| make & report and I could see that there was'somé mud on

_the dregs.

o

, - Q+ Did you|see the underwear she wag wearing?
Ab NQ L]
Q. Have you seen the shoes she was wearing?
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A.

Ao

Qe

A

A

Qa

A.

Q.

A.

Q.

Yes,
and gh
Wha fo
The ot
You st
appear

It loo

She had them in hef handg wﬂén she cams to make the report,

€ was wearing séme oﬁhers. she was carfying these in her hands,
und the heel that had been knocked off hor shoes? o
har gehdarme. | o

eted 2 while ago that the heel had but one nail in it and

8d Lo have been insecurely fastensd to the shose?

ked as if it wes not very securs.

The heel which we have here, which gppears ‘to be the heel off the

shoe,

has three nails in it and there is one nail in the shoe.

My colfleague, who discovefed it, may be able to give more information

about

What I

this,

want 1o know is, why you got the idea that this hesl was

insecuraly fagtened on the shoe?

It doe

s not look very securely fastened, with these three nails on it,

The other gandarma'is a shoemaker and he made the opinion that it was

not vepy secure.

As a matter of fact, you do not know whether that hesl is any lese

securely fastened than anj other woman's shos, do you?

It is

! .
Lhe information of the other gendarme,

Then ypu were mistaken when you testified that it wes fastened on

by onl

It see

¥ one nailt

med to me that there was one sticking higher than, thi s,

But in|this thére are three nails sfill sticking in the'heel'andacne

in the

Yes.

shoe when it had been pulled off.

When ygu went uwpon the scene, did Mademoiseclls Thiebaux attempt +to

descri
attack
10 whe
Yes.

Did sh

te to you all the different manners in which thig man, who
¢d her, had hold of her from the first time he attacked her

1e he ran down the road and then doquin the oatfisldy

§ say that he dragged her by the lege all the way?
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-~ s

Qs

A

Q.

Q.
A

A

Qs

A.

By thg leg and carryinge

Then ghe did noi neceasarily_tell you that he dragged her by the
legs g11 the wey across the oatfield? L
To begin with she seid that she hed been dragged sll the way, and
when ghe realized that ihe demonstration.WOuld leave a mark, she
said ghe had been carried.

Did she tell you that he dragged her from where he first attacked
her, #t any time, beginning or after?

Yese
Why dhd you say then, that she testified to you that she ren and
that fhe man overtook her? | |

She rpn from the vineyard.to the corner of the oatfield which is
fiftelen meters away. |

How meny meters?

Fiftegen meters.l From the edge of the field to the vineyard there
ig afout fifteen meters.

Did He cateh her at any time betwsen the vineyard and the corner of
the datfisld? |

He sgized haf when she came flush with the ocatfield.

Did ghe tell you that he dragged her into the osifisld?

To bdgin with. | |

Didn'|t you mipunderetand her about being dragged? A person can be

dragged otherwise than by the legs.

Defenses | T wish to object te that guestion. It was a leading questlion,

Prosecution: This is crosg-examination, your henor, and I have a right

to agk a leading gquestion.

Defenss:| I withdraw the objection.

Prosecutnoﬁ: You are sure ghe sald she was dragged by the lege?

A

Qe

A.

Yes.

Did Bhe afterwarde change that statement?

When| we made a demonstration of dragging she said ghe did not re-

menbpr.,
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was taken to the hospiiel the next morning, did you sce

Qs TVhen shp
company| her?
A. It was anotﬁer gendarme, , 4
Prosecution| That' s all,
Questions by the court,
Qs Your experiment was made 12 to 14 hovrs after the time.of the al-

A

A

A

Q.

Ao

o 14 heo
I believy
account

be left

12 o 14

Did the

dition d

'1eged apsault. Were the marks made by your experiment visible 12

urs after the experiment? _

e that during the night of the marks.might fade away on’
of dampneés, but on a space of 40 meters something would
to show that dragging had takeh place. We did not return
hours later. _

spot where the alleged rape take place show, from the con-

f the ground, that thers had been struggling, and how much

space had been trampled down?

About 3 |square meters, and it was plain that there hed been strug-

gling tHere.

Did she ftell you that she coneented to hisg having intercbursé with

her, or did she consent 4o going to the oatfisldt What did she

ccnéent tot | | |

She nevelr s§0k9 to us.

Xoujjuét gtated, in another incident, that she consented ta some;

thing in order 1o keep from being killed but you did not say what"

you consgnisd to. g

In order|to spare her life, ghe, at the end, gave way end let him

de whet he wented. . o
Quéstions by the prosecution.

When the|woman céms to you to report that she had been raped, she

did not 481l you that she consented io being raped, did she?

Nevar,
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Q. Aé a patter of fact,_you would have paid no aettention to the case
if shp told you she had consented, would youf |

A. If ghe had coﬁsénted she would not have come Eo Use

Prosecutipn: Thet's all.

Defenss: |Do you wish to coniinue the trial =&t this time? There ig one
question that I would like to ask the court, if T may. I.have heen
inforped by the judge edvocate that one of my most important witﬂess-
e irlout of town, the doctor in the casge, and will not retﬁrn until
the first. It is ésgentiai that the doctor's testimony be had and.

we would like te know whet should be done in this matter. We called

him ap a witness and we did not know that he woﬁld.not be_hére.

Court: Ip it poseible to get Ei5~gfgffiffﬁfiﬁ :

Defenee: | I do not know where he is. |

‘Court: HEwery effort shoﬁld be made to produce the doctor mere promptly
than ghe first bui if hé can not be induced 1o coﬁs and the défense
statels it is eseential thei they have his evidence, the court will,
of course, authorize a deiay until he can be secureds |

Defense: | We {think ii iz absolutely essentiml. We did not know he
wouldn't come or anything about it when we reached here this afier-
noon [until 2 of clock, so we could not obtein any_statement from ﬂim.
%e did not know he was going to.he away, and we jusi stated the facts
as they are. |

Court: Has the judge advocate anything further fo stsie in commection
with |this subject?

Prosecution: We do not want the ﬁoctor's deposition. It would noi

be admissible in this case, I did wot know that the doctor had 1\.

left|the city until the court was convensd. I seni for him but I |

wae jnformed that he was away on his vacation and would uot return

unti] the first of August. His.certificate of exsmination is

here| and may be used by the defense if they desire. I will not

intrpduce it. I de not know'ﬁhat they exgpect to prove by
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the dqctor' s testimony, but we might be willing to admit what they

went

Court:y I

to prove in order to dispenss with his testimony,.

would like to know if that would be satisfactory o the cann- 

sel for the amccused?

Def éense;

We have no objecticn to stating to the court what we expect

to prove by the doctor.

Court: OCpunsel will state what he expecie to establish by the doctor.

Def ense:

We want Yo prove aboui these scratches. If they were finger-

nail peradches that could be made through clothes. Whers they were,

and w
the e
I ails
said
Anoth
it wa
which
Eroke
bring
black
cipal

Prosecuti.

and: . |..

Defense;
bring
could
produ

there

nether they had bled enough o have soiled these clothes 1o
ktent that they are soiled, in the places th#t they mre soiled.
b wish to prove about the mark éround the genitals, which is

ko have been a nick. Gould & penis make a nick such as this.
pr polint is about the maiden head. Accbrding.to his gtatement,
p not intact. -It had besen torn but there was healing tissue
was at least a month old, showing théi the hymeﬁ had.been

n by something previous to this assault. We aiso want 1o

out about the black and blue mark; whether she was given a
and blue mark as he sayp she was. 1 think these are the prine-
points we de#ire to prove. | ,
pa: Have you seen the doctor's report?t It ie a written report

it may cover most of these points.

I do not think it covers sufficiently the points we wish +to

out. There is no opportunity te mek whether the scratches
have produced all the bleeding on these clothes, which are
red as her clothes. He also speaks about a membrane. Now

is @ membrane further in and if this nick is on the outside

membrpne it is nowhers near the hymen. He calls it a scratch.

Could

wheth

a penig make that scrateh as he states it? I do not know

pr this will mean anything to either side sxcept that she found

some peratches on her hody; doesn't say whether they were fresgh
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or not

gftér g blqw.

_of the

Court: I 1

Prosecution

Avout g
that he
these g
benﬁ up
Her vir
thig ra

But the

wag & Vi

knowledg

desires

‘Bilack and blue merks do not come ever iwo or three hours

It merely becomes black and blue from the coagulation

bleod, sometime after the injury.

egret that you can not come into an agréement.

Let me make my statement._ Frobably we are in agreement,

L1 the doctor's certificate attempts to set forth is, I think,
fownd some scraiches on the woman's body and that some of

bratches were sbout her ganitals. We do not feel it incuine
pr the prosecution to prove that thig wolsen wae s virgin,
Eindty is not properly an isgue in thie case. We expect
¢ord to show that she is a young woman of gobd'reputation,
question to be determined here is not whether or not she
rgin, but whether or not the accused had unlewful carnal

e

of her by forces Now if the counsel for the defense

the doctor's testimony to try to prove that she wse not g

virgin 4t the time she was attacked, we might eliminete the neceg=

sity for

not goirf

Defense;

for the

metter 4

request

first ha
Prosecﬁtion:
from the
necegsary

doctor's

Defense:

judge ady

hed with

now?

In

testimony on that point by stating thet the prosecution ig
g 1o try to prove that she was & vifgin.

reply to the gtatement of ﬁhe judge advocate, the coungel
defense feels that the testimony of the doctor in this .

ptermines the nature of the'forpe that wee used and go we
that the testimony of the dector be presented to the court
nd in full. |

May it please the court, we have no desire to exclude
record any evidence that coﬁnéel for the defense may deem

I 40 a proper defenge of the accused. If they want the

testimony we will have him here as eariy as pogsible,.

The cognsel for the defense did not méan to infer that the

ocale wished to exdlude it. 1In all the deslings we have

him, we found him very generous. Do you wish to proceed

Court; It i3 the opinion of the court that the cage will proceed,
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having in mind that the dpctﬁr will be hers as egrly as praeticable,
vnlese the counsel for the défqnse'chanées hisg mind,. The c&se.will
stand adjourned until 9 o'clock tomorrow morning when it will cop-

tinuea |

The court theh, et 6:40 P, M. o' clock, adjourhed to meet mgaein at

9 o*clock A M., the next morning, I

YRLEY,
Cue, Judge Advocais.

HEADQUARTERS, ARMY ARTILLERY, FIRST ARMY, AWE.F., A.P.0, 728, July 28, 1918,

" The court met, pursusni te adjoﬁrnmsni, gt ¢ o'clock A.M., in the

presende of the amccused and his counsel; all the members of the court,

the judge advocate, assisﬁantfjudge advoéate and reporier and interpre-
: . A

tor wers also pregent. ;//

%@daﬁe Eugenie B. Thiebaux, o c¢itizen of the French Republiec, wss

gpﬁé; as & |witness Tor the defense and testified as follows:

Q.
A
G
A
Q.
Ao

. Yese.

Questicns by the defenses
Are you the mother of Gegorgetie Thisbaux?
Yes. |
Do you|know this mant
No. _
What was the dafe of the trouble your:daughter had?

fuesd&y, July .2né. ' J

On the |night of July 2nd, what time did yeur daughter return home?
Somewhere .around 11 o;clock.

Did yok seec her?

Yes.

Did she tell you what had happened?
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A

Q.

A.

e

A
Qe
A.
Q.
A

: "

Qe

A

Q.

A,

What was

The hat was broken and one of the shoes had lost a heel. Her clothes
were covered with mud and she was crying.
What wag the conditicn of her underwear?

I did not inquire about her underclothes. I did not go o bed st mll.

Did you know when she took them off?

She took

brother (to see the gendarme.

Pbid she

No.

Did you |keep a record of your daughter's menstrusl periods?

Yos.
When did
The 27th
When did

Four day

Did she change her underwear when this pericd was completed?

Yes.

Jugt befjore going to Brienne.

What wasg

They havie been washed.

What was

She wash

the condition of her clothing?

them off before leaving fo go *o Bar—sur-Aube with her

show you these clothes?

ghe have her iast period?

this period end?

g, abovul.

On what |day was thal?
done with these soiled clothes?t’

done with them when she took them off?

ed them,

Who is she?

¥y daughter washéd them,

Yhen did

On Monday before leaving for Brienne. She went te the founteln in

the field and wached them,

Have you

Yesa

she wash them?

peon these clothes before?
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Q.

Q.

As

AL

Qs

A,

Q.
A.
Ql
A.

When aka you ses them!

I saw then when she.pﬁt'them on éeforé leaving for Brienne, Mbnday,
the first of Julye - - ' o
Have you seen them in this condition?

Yeos, when she 400k them off. I gaw them when she put them on but I

did nof see them when she {took them off, and when she came back she

‘showed| me in what condition they weres

Then ypu di¢ see the clothes after your daughter feturned home the
night pf the accident? {. |

Yes. |
Were these the same clothes thet your daughter wore at.her iast
menst?ual period?

She wap not.home.at her last menstruwal period; her previaué pericde
She wals not in my home when shé had her period preéeding this last

one. [She was in Bar-sur-gube at ¥r. Bertrand' g.

 When did she leave Mr. Berirand?

June 26th.

And whien did her last periocd begin?
The R7the

Then ehe was not at Mr. Bertrand'e when the period began?

‘I mean the pericd before this 1as£ one; the May period.

Are thess the clothes that your daughisr were ai her last periocd, frem
June A7th to the 30th?

Wo.

ra

he chaﬁged her-clothes béfore going toiBrienne. .
Were the marks on those clothes she took off before goiﬁg 1o Brienné:xf
similar 4o these?

No.
Bas ydqur daughier had any picitures taken in the last few vears?
Ne+ She has the oﬁe the gentleman camé tolﬁake.

is that'the one she had tzken in the past {ive yeérs?

Yeg. !
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Q. Did you ever see that picture?

A

I do n¢t ses.

Q. Is that the picture that your daughter gave to us?

A

T do not know, I think it is the other one.

Prosecutio

‘Dofense:

Court; Th

A
Q-
A.

Qe
k.

unusgw.

: May it please the court, this picture affair is quite

« The inference is being left with the court continually,

thet this young woman gave the mccused & picture. Gne ef the

pictur

es in court was obtained from the prosecutrix, Mademoigelle

Thiebalx, by the attorneys for the defense. The other was pur=

¢haged| by them from the photorgepher, BShe gave neither of these

picturps to the accused and counsel should not leave the inference

with t

he court every time they are discussed that eifher of them

wag given 4o the accugeds

Mey it plemse the court. Neither of these pictures were ob-

~teined| from the accused. One wae obtained from Mademciselle Thie--

baux epd the other from the photographer's. These identical pic-

tures

imply

George

down t

were not in the possession of the accused. We do mot wish to
that they were, Whet we have attempted to do is {0 prove that
tte Thiebaux gave the mccused a similar picture which he cut

o fit this locket. This is the reason we are bringliag the

picture into the case,

in thi

necess

o court is ineclined to give the defense very wide latitude
s case bub it hopes that extraneoups matters which are not
mry to +the defense will be kept out of the record.

Questime by the prosscuiion,

Have ydu eny other children besides Georgette Thiebaux! ' g\

Yes.

How many?

-TWelva.

How mgny of them are boys?

ﬁive.

How mdny ef thew are alive?

One d¢

ad.
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R

Qe
A
Qo
Ao

Q

L

Q.

B

A

Q.
Ae

.

A,

A.

A.

0.

QU

Ae

Are ydur-sons here now?

One of my sons was wﬁuﬁded in 1914; my other songand my other soﬁs;in.
law arg at ihe front,.which makes eight of them at the front. nd
my nexly soen is tﬁ ge to the front very saon;

Where were you Qn Bundaf night, June 30th?

At my hore. |

Was your daughter, Georgette Thiebaux, there?

Yese.
Was shg there from six o'cleck in the evening until eleven o'clock
at night?
Yes. |
Did she remain all night?
Tes.
Who eise wes present in your home at that time?

My hushend and my 35 year old son and my next;éon.

Did Georgetie Thiebaux ge any place swaey from home on Mpnday, Julf

lst?

She‘st ved at home, _She cleaned her clothes snd got her clothes
ready 1o go away to Brienns by the_evéning trains |
What time did she leave home to ge te the sgtation?

At five o' clock.

When did she return from Brienne?

Sbe came back on Tuesday &t 11 o' clock in the evening,

At whogs home did she visit while in Brienne?

ghe stayed at her sister's place and also cailed to see a doctor
becausa she was sﬁffering wiﬁh her.eyas.

Ig her|sigier married?

Yes.
What is her name?'

Isabelle Lallouefte.

Who broughtlher to your home on Tuesday, July 2nd?
Mr. Maptinoe from Thors, - |
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Q. What was the condition of your daughter when she arfivea at your
home? |

A. I coﬁli noi say how she was but she was in e very sad condition}
We dig nof go to bed and my other son went to get.iha mayor.

Q. Did she have any cut places on her body?

A. Her shgulders had been scratched.

Q. Did yoi examine any other portions of her bedy to see if she was
scratched elsewhere? |

A. No. 8he showad us her shoulder to show that she had been dragged.

G Al theg time'did éhe say to you where she received these injuries?

.A. Yos. |

Qs Whom djd she say inflicted these injuries ou hert

As. A negro.
@. Did she report the metter that night to any officer?
A. To the meyor. The mayor stayed with us.
Q. Had the meyor gone to bedibefore he was awskened to reporit the cmse
to himp |
Ae Yes. ﬂe'had gone to bed.
Q. Who ewpkened him to report the matier to him?
Ae Iy boy |
Prosscution: - That'§.all. |
Gouft: Dig your dénghter state to you that she knew the man who had
assaulted her?
Ae. She told me tﬁat he was & negre and that she could not recognize
him but by hie vciﬁe. |
Q. Where gid she hear his voice before, if at all? _ >
A. ©he told me that she never spoke to a negre. I never saw her with
this man before.
Court: The court has ne further questions to aék.
(f; Second Lisutenant Ggorge J. Gladney, Q.M.C., N.A., was sworn as &
witness for the defense and testified as follows:
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A.

a.

Ae

A

A

Questions by the defense,
Lieutenant Gladney, do you know the accused?

Tas Birs

Is the accused a member of your laber battalion, a detachmant'gf
the 313th Battalion?

Yes siry |

Are you| the commaending officer of this detachment?

Yes sire

Will you describe teo the court.the seerch that'waa conducted for
the waﬁch chain? |

On July 4th, Maicr Hurley teld me, at mess time, we would have a
search of all watch cheins in my detachment. Around mess time,
epproxinately six of clock, most of the ten were inat that time,
and I Wlew the whistle and the men assembled together. I sopoke

to +the men. I wanted them all to show their walck chains. I

- think fhere were eight who had wetch chains at thet time in their

possessiah. Four or five had wateh chaine but were in their bare-
rack bags, Major Hurley, I do not know the capiain'es name who wag
with him, looked at the watch chains and collected them. The others
were fald 1c get their watch chains. I de not remember the names

of those men who went for their watch'chains. All came back with
their watch chains-excepf a man by the name_ef Private William
Bupkﬁer, who ceme back with a watch which was broken. We alse

examined these chaing and cellected them. WMejor Hurley questioned

. Buckner for his. I do not rscall whether he said he lost it or

fhat he never had any. GSeveral other questions concerning his
watch chein were made by Mﬂjor'Hurlay; There were f;ve meﬁ ébsent
et thap time, who were seen later and we asked the same questions,
whether they had watch chains and {hey did not have waich chains.

gn thel night of July 2nd, did you or did you rot know that William

Buckner was in canmp?

T did pot knows.
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Qe

A.

Qe

B

Qo

Ao

A

Weg there a check.made of the men who were'in_danp!-

A check was made, not that night, but in the afternoon._

Wll yd
was idg

1T was o

When Wi
his wat

I do nag

Do

at allf

You do

you.

v describe the idsnﬁificaﬁiAn scene when William Buckner
ntifieds g
10t %hera; i can not describe Lbe

Questions by thelprosecution.

1liam Buckner was questioﬁad ee to what had happened te
ch chain; what did he say he had dene wifh it -

4+ remenber.,

recall wheiher he said he lost it or did not have a chein

-1 think he said he had nc chain et all.

not recell then, anything sboul a baseball game he ssid

he pleyed in the morning of the 4th of July?

Yes, I

do,

What did he say becaﬁe of his chaln while playing ballf

I do not remember what he said, only what some others have said.

What did seme others say?t

After the game he had it in his poesessions

What kind of a chein did he say he had? -

I éo not know.

You wexle present all the tine while the accused was being examined,

wera you not?

Yes sir, I was often, at times, two or three feet from him, at

other yimes I walked eround looking at the other men,

Progecution: Thai's all.

Court: Was the accused at that time under arrest?

As No sir,

Q. At the {time of this investigetion?

A. ¥Wo sir.

¢. Did the judge advocate at thét time, state teo the accused that
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anythimg hé m&ght Bay-might bé’ﬁﬁpd-ag&iust hiﬁmi_f

A. No mir. The judge advocate did not.

Questiona.by th§ pro5acﬁtion.
§. A& a mafter of fect, you know that the accused was standing in 1333;
was not| arrested, and was accused of no offense ad thgt'time?
Ae Yes sir |
e You know that to be a fact?
,A’ Yes sir.
Qs You know thet he was not arrested or accused of any offense what-
ever at that time? | |
A. Yes six.
Q. No ore [seemed to. know who Had edmmitted the crimet
A, No Eir |
Qe Do you knbw 8 man in your company nemed Walter Alex Lee?
As Yes sir.
Q. De you"know his reputeation for truth and veracity?
A. Yes siz, I dos.
Q. Is it good er bad}
A. Bade |
Prosecutien: That's all.
~Defense: I would like to céll another witness. A good desl of testi=-
mony thet was teken here now, some ef it was hearsay évidence. It
was opinions., I am not very well versed in this matier but I do
not think that it carfies much weight. |
kfﬁ Privgﬁu John C. Alred, Cormpany B, Detachment 313th Labor Baﬁtalion;_
WES sﬁg;; as a witness for the defense aﬁd testified me follows: \- . f
Questions by the defense. ")
G. Alred,|do you know the accused?
A. Yes sir.
Q. When ypur detachment was at the old farm here on the east side of
Bar-sur-jube, did you sleep in the same tent with the accusedt

A. Tor a while.




Qe

A.

A.

Qe

Al

Q.

Aa

A

Q.

A

Were ¥4

u sleeping in the same tent with the accused on June 30th,

lst, 2nd, 3rd or 4th, during that period?

I am ng

+ sure, sir.

&

You ar¢ not sure that you were sleeping in the same tent with the

accuseq

1 wass.

L before he was accused of this crime?

How long had you been sleeping with him?

I do ng

Hed yo

1 know.

t been sleeping & week?

I guesg ebout a week, something like that.

Were yq

Yes siq

Ware yq

Yes sif

Wera j

Yes sij

Were ¥4

Yes siy

fu ever at Arrventisres?

‘.

Ju. ever with the sccused st Arrenitierest
L]

fou ever lhere alonet

e ONCO.

by ever there with William Johnsont

-

Did ycm_ever see Ggorgette Thiebaux?

No si
When v
No sir)

Didn't

Tes siy

u were at Arrentieres, did you ever ses Georgeite Thisbsux?

you see Georgetie Thiebaux when she came to idenitify?

. That was the only time.

Deccrilbe how.she identified the =zccused.

Well, #e were all lined up and they had every one pass by her.

Did ehi

No sir

b identify the accused firet?

L do not know.

Who did she identify firsi?

I de nd

t remember who she identified firste
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._Q‘ﬁ

As

Q.
A.

Q.

A.

A.

Qs
A

A,

Q-
A_o

. YBS Si.'t‘.

When yoj slept in the tent with the sccused, Willlam Buckner, did

you have a sesrchlight?

Yeg sir; I did,

Did he have'a segrchlight?

On the gight of July lst, what were you doing with this searche

lightt

We had been fixing the searchlight several times during'the night,

every night.

on thé pight of July 2nd, you were playing cards?
Yees sir) e

In the bsnt?

No sir,|not in the tent.

Was the| nccused' s searchiight in the tent on the night of July 2nd,

on the phelf?

I do neft know sir.

Did he fLeave it there on the night of July lst, on the shelf?

I do not know.

Defense; That's gll.

Q.

Al

A

Questions by the presecution.

What dig you do immediately after dinmner on the night of July 2nd?

After dinner?
Tese .
We went| to put our mess kits in the itent and we dressed,

and Buckner and myself teok a walk uwp town,

Did you return to camp?
Yeas.
About what time did you get back?

A 1little vefore supper time,
Supper [time?
Yes sin.
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i

Qe

A

(W

A.

Yos sl

What did you do after suppert

After pupper we was playing out there in the yarde

Were ypu in a crap game?

YBS -si!‘.

What tfime did the crap game break up?

It broke up about 7 o'clock, I guess,

Where pRid you go then?

Me and

Johnson, we crossed the road and was playing cards.

Was Willism Buckner with you when youw were playing cards?

Ne sirk

What tlime did you returm to your teni?

We rethrned sbout - when we were supposed Yo be called in to quar-

ters.

gomething like that.

Did yop go immediately 1o your tent when you came back te quarters?

No sirh

About what time did you go to your tent?

I went

‘to bed about half past ten.

Was William Buckner bunking in {the game pup tent with you?

Yes eir. .

Woe William Buckner in his bunk when you went in at 10:30°9

Ne sir
Did yol
Yes si;
A cand]
A cand]
You coi
No sir

Do you

b

1 have a light burning in the tent?

Le;

Jid see distinctly if William Buckner was in his.bed?
I could not see any distinctly.

know that William Buckner was not inﬁhia bedt

r, I do.

Had taps blown at that timet

Tle

9:45 or 10 o'clock, by a quarter of nine or ten ot clock,



A.

Q.

A,

A.

Qo

A

Q.

B

Qe

A

Q.

A

A.

Q-

A

Gourd:

A,

I did npt notice.

About what time was it?

It wase

hbout half past ten when I went to bed.

Did William Buckner come in before you went $o sleep?

No sir. I do not know.

When wels the next time you sew Wiliiam Buckner?

I sew him the next morning.

Where were you en Sunday, June 30th?

I do ndt know,

Were yoqu et Arrentieres. with William Buckner?

I deo ndt remembsr.

Whet ddy did you go wp there with William Buckner?

I do ngt remember that,

While j

er men

of the military service?

We werg playing military police.

Tell the court how you were playing miliiary policeman,

We had

arn and a stick in our hand snd was walking around the {own,

Around what town?

Arrentieras,

Prdaecu$ion: On what arm did you wear the M.P., barasard?

A
Q.
A,
Qs
A
Qe
A

It was

Wase 3t

on this arm, the right arm,

the regulation bragsard or one that you had made?

One that had been made,

Who mad

Williax

le it

[ Buckners.

Did yow carry a.policeman's:batdn or club?

Just &

stick shaven off.

TR

fou were up there, did yow and he impersonate any'officers

2 handkerchief with initials "M.P." on it; had i1 on our



A

Q.

Al

A

Q‘

A

Q.

A

Q.

Yes gir,

Who made this baton?

Willian

Buckner told me - we found one and then he gaid he made

&

" one hi:falf.
VWhere did you find one?

" We founf one at thet little town.

Did he make one while you were with him?

No sir,

he did not.

He did pot go to the woods with you, cut down & stick snd cut sut

& baton

No sgir.

for you?

Where fid you get your club, the one you carried?

The one

he had founds

You carpied the one he had foung?

Yos sirf

Did he have two clubs, when he found that ons?

No sir.

I do not know.

Which of you was carrying this club? (Here the witinese was shown

& policpman's club).

I think

this is the one that he found.

And he gave the one he found to you to carryt

Yas sirl

the "M.p

On what|kind of a piece of cloth did you put the letbters to make

'H?

On = handkerchief.

On a white handkerchief?

Tes.
I am shd

pencil

Did Will

wing you now & white handkerchief marked with blue indelible

MoP.", is that the handkerchief you wore?

iam Buckner wear .a handkerchief like that also?

T3




A

Q.

A.

A.
Qe
A.
Q.

Al

A.
Qe
A

A

Qa

Aa

Ae

Q.

Al

Qe

-Yes Bi_f.

Yes sir.

I am showing you now a white handkerchief retier soiled, with "HL.P,"

written

Ne sir.

Ll

on it in black ink, Have you:Seen thdt’oné'befqrsi-.

I have not seen it bvefore.

What wasg your purpose in impersonating military policemen..

He said,
got a sil
Did you
Nd sir,
Did you
No gir,
You got
Yes sir,
Yho was
A lady.
How manyl

fie only

Met's play MJP.". I sdid, YAll right, come on". So we
ick and were walking around the towne

speak to anyone?

go to any house?

only when we got the wine,
some wine?®

in this house wlen you got the wine?

drinks of wine did you take?

got one botile.

Is that |a cafe or private house?

I think
Did you
Yes sir,

How meny]

it is a cafe,
ever pley military policeman more than oncet
I havee.

times have you impersonated military policement

Twice thipt I know of.

Was Will

Lam Duckner with you each time?

What made you play military policemmn?

Just hav]

Did you

ing a little fun, that's all.

talk to {the people in the town and in the road, while you

were canrying these clubs and wearing the braessards on your armat

Yes;

Did you

find that they talked to you mors freely whem they took

you to b officers?
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A. Wo sir.|
Q;._Theﬁ'whmt gave yuunsuch greatlﬁieasureﬂiﬁfimpefédnating pa1icémeh!

#

A. T just dut it on to walk around the town. . -
Q. Why diﬁn'f.you wear them in the city of BareSursgube wﬁere you were
gtationgd?

A. I did ngt think of it.

Q. You kney that it would be rather uncomfertable for you.were ydu
cauvght wearing.a military policemén's Braséard in this ftown and
impersopating a.poliéeman? |

A- Wo sir,|I did not really ‘t-hink of that.

Qe Why did|you go to Arrentieres to impersonats.a pelicemant

A. T do not know. Just in order to go wp there.

§. At this|place where you steted yGﬁ pﬁrchased some wine. Did youm
gpeak tp a womsn in that ﬁlacej _

Ae No sir.| I only spoke to her tﬁ tell her what I wanted.

Q. Did you| buy any cigareites from her?h

A, No gire] William Buckner got 8 packaga of cigareties.

Q. What dip Williem do with the cigereties?

As Threw them away. |

Q. At any [time while you wers in this cafs, wes it necessary for

'the wompn to show you the tiﬁe on the clock?

A. Yes sirf

Q+ Fxplain| to the court what happened about the clock.

A+ Vhen one 6f us went to get somé more cigarettes she to0ld us it
was too|l late and we walked away.

@. Do you undersiand French?

A. Only a fittle bit,

G. How.did_you understand i1 wes too late?

A. By pointing at the clock,

Qs Whéi ddy was that?

A. I do not remember.
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Q.

Ao

A.

Qe

A

‘Did he

It was

As a mapter of fact, that was Sunday, June 30th, was it notl

No sire.l I am not sure.

Ylas it

got in

the second or third day or a week before William Buckner .

troublet

I .could not say for sure, because I did not pay ény attention to it.

When ihe officers went to your camp on July 4th, to search for

wateh chains were you present?

Yes sife

bid yoJ stund up in line while the chaine were being examined?

Tes ©iifa

Did you see Williem Buckner in line that day? =

Yes sif.

Did Wiliiem Buckner have = watch or chain on when he was examined?

No sir{ he did not.

What, 4f anything, was said to him?

They sdy, those who do not have watches ge get them.

What did William Buckner dof

He went 1o get his watch.

No sir

get his ehain?

et kind of a chain did he have?

The chain that I saw was a brass looking chain.

Was it

white or yellow?

Xind of darkish yellow.

Would yow know Williaw Buckner's chain if you paw it?

No sir{ I don't think I would.

¥hile
helweal
Yes sl
Did vo

No sir

you were living with William Buckner in the same tent, did

b 8 picture of any kind hanging from his watoh chain?
"y he dic.
b know whose picture that was?
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Q. Did.-William Buckner ha&e ché?_pictures.of acﬁreségéhand¢w6men?: '

A. ?es ChE B - o

Q. Do you lknow whether or nct:it was a picfure of an actress ur_é o’
picture that‘he had pﬁrchased? |

Ave I do ndt know. He navér told me anything about it

Q. He livegd with you in the same tent, did he not?

A. Yes siffs

§. He never told you that it was a picture of a white woman he was
keeping?

Ao It was ﬁ white woman,

Q. Did he |ever tell you anything about the woman?

Ao HNa sir,

Q. Did William Bucknsr have his watch and chain on July 2nd?

A. I do noft know for sure whethér he did or not.

Q. Vhat, {f anything, did Hé say happened to-hig watch chain when
he coulld not find it on July 4th?

A. He told me he lost fthe chain whilé playing ball,

Q. On whaf{l morning did he say he lost it?

4. I think it was July 4th, when we had Qome ¥ind of doings.

Qs You do pot know whether or not William Buckner's chain has been
found? |

A. No sif, I do note

3s The lasft vou heard of the chain he told you he had lost it playing
ball on| the morning of July 4th? |

A. Yes sirf -

Presecutiont That's gll. _ >

Court: Did|you ses Williem Buckner the next morning, the morning of
July 3rp?

A. Yes sir| i did,

Qe Did youlrotice anything aboui him, specially, then?

As No sir. |
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Q. Did helengage in ghf;ggﬁﬁérégﬁig;f

the "nigghlt_;_:.‘rrzéf o.re‘.'_-._ : .
Ao Mo sirg
“Défeﬁse: hid you'ﬁﬁfiba that he‘had:ﬁﬁ§1iﬁjury %6'hié'chiﬁﬁ
A« No sir. | | .
Q. Was he [scraiched anywheras?

Al I did ot notice.

Pri aia Wilbert Sandefs, Company B, 313th Labor Battalion, was
eﬁﬁyé{aa & |vitness for the defense,.and tostifiod as followss

- Quesiions by the defeuse.

Q. Wilber{ Sanders, do you know the accused, 1“?111:1.&}11 Buckner?

A. Yes sin.

Q. Did fcu eﬁsr have a iitile letter "o"?

A. Yes sir. -

€. Tell tie court, in your own words, ebout your experience with the
accused and thié letter.

A. It was|in the afterncon, before we had supper.

Q. What dgy*

As - July Zrd; T was sitiing on an old cart out there by my tent. T
had thg button and William Buckner was rpnniﬁg.arcund after it, end
I ran ground the part untdl T got tired and so I just gave up’ and
Lot big have it.

Q. What hgppened Lo William Buckner after he stopped running?

A, He szt |down. He topk the button and he put.it on'his cdaﬁ and
went ¢ bis tent. About 5:30 we had a baseball game and I was
playing eenter field on one side and ha'wﬁs playing second bass
on the [other side, that was on July 2nd. That night they had &
dice game back there in the hay, where the man:keeps his.hay;
Thers Was a cart with a load of hay on it. I did not have any
money gnd didn'{ shoot any dice. I got on the tongue of the cart
and thg cart upset. They all came out and asked who it was aﬁd
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A

Qe

Qe

A

Q.

A,

A.

Q.

Qu

Qs
Ae

" Yes sir.

and T whs scared to tell becauss I thought they might jump on me.

They sajd to me, “You had better mot do it any more) and they.went

back toftheir game and started to shoot.
Was William Buckner in the game?

Yos gir| he was there when I left the gams,

About what time was this?

I did npt hear the teps blow at the hospitel.
And he was thers in the game?

Yos sirk I went on to my ‘tent.

K

e

After ypu had ran around with this letter "0" and he had chesad you,

did hisgl nose bleed?

He said it was bleeding, but I do not kvow. He had a handkerchief

in his pocket that had a few drops of blood on it but I do not
know whiether it came from his nose or not.

Did he fhold the handkerchief up to his nose?

Did Willlisam Buckner havela wztch?

Yes sir, he owned ons.

Did he have & chain?

The ond I saw was a.wris{ watch.
pid you ever see him have a chain?
Yés gife I saw him with a chain.l
Did he have a locket on thé chain:
Yes sin. T eeen a locket,

What wgs in the locket?

There was a picture of'a womans

Wae it |a white woman or black woman?
It was in white.woman.

Did yoy ever smee thait woman?

No sird4d Noi until I heard about the rape when she came down.
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.Q.:'Then the sﬁme'woﬁaﬁfwﬁéiﬁh§ w;m§; ;ﬁ tﬁgﬁéigﬂﬁ%§ th;t}ﬁe'ﬁgdxi#ithe"
- 10cké£; S o R S -

: ;ﬁﬁ A th lootAd soﬁefhiﬁg like her,. o - T l o o 7_'- "%

Qe Tell up abogt what haﬁﬁenaa-on the-4thjof'Julf in tﬁé'afﬁﬁrﬁoon.

A. On July 4th, in the afternoonm, T comes in the tent in the mprnihg,

I was ¢n detail. It was & wood pile slongside of the railroad.

In the|alfterngon I was supposed to go back agﬁin. Cne fallow.wsnt
away apd gpoiled the daﬁail 80 the'lieutenant lst us have the
afternpon off. We got our bugles snd aiislon the bridge. We placed
ourselyes up ihére on the bridge while thé_trains wére passing
throughs

Q. Vho wemlt with you?

A. Wiliiam Buckner aﬁd me.

@« Did he|have & hora?

A+ Yes sir.

3» Then what hapgened!

A. Then we sat up thefe and blew until I got tire&, g0 I quit blowing.

Q. Then what happenedt |

A. I came|[back on to fhe camp. I left him there still blowing,

Q. Did yop walk down town towards eveding with the accused, William
Buckns p?

A. No sir;

Q. This is July 4th, in the afterncon?

A. Yes sir. -

Defense: That's all,

Ques%iona vy the prosscution.

Q. Di@ yoh ever go to Arreniierss with William Buckner?

A Yes sir. |

Qs Did yot ever go into any house in Arrentier;é while youw were with
hims

A. Mo sﬁr I haven't been in any house.
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A

As
Q.
A,

A

Ge
A

Qe

A.

Qo

A

A,

Q.

A,

Did Williem Buckner go imbo ‘the how el

Yes s'irt

Did yod see the woman in the~hdusé-in'ﬁhich'heféntéfgd!:“'

I saw ‘the woman standing in the gate.

Did you take anyone te ithat heuse since ydu'saw Buckner enter?

Yes sir

Pid you recognize the woman who was there as the same woman who had

let him enter?

You do
or not?

No sir.

ot know whethef ghe is the women that wes theré gt the time

Did Buckner admit that he had been to this housé with you?

Yes sir.

You megn o say, that he had been there?

He sz2id he had besen thers.

Are yoJg positive that he had been there?

Yes sl

Did you see him go in the house?

Yoz zir.

This pi

cture that you say you saw Buckner wear, do ‘you know whose

plecturg that wasg?

No sir,
Did yoy

iawd, i

Yas:oain.

S0 far
been o
Yas siy

What ki

ever see a bunch of actress' piciures that Buckner carriéd,

nclean picturest

as.you know, this picture he carried ae a charm might have
¢ of these pictures?

« 1 do not know whsss picturé'thaf wes he was carrying.
nd of a watch chain did Buckner have?“
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Af'

Re

A

Qe

A

A,
Qe
Ao
g

Ao

Qe

A

A
Qe

A

A goldish kindﬂgf,bhai#;'ieokéd.iike;bﬁgﬁﬁ;.} F-ffﬂ'.-."
Are yo

Yoe sire

d [sure that you ha{é'seén'hié‘watch chaiﬁf .

And you lre positive it was gbid colored or brass?

T4 looked like brase colored. -

chain?t

What collor -was this locket you speak of thai he had haﬂgihg to his

The samg color as his chain,

You are |sure that you have_saen this locket and chain?

Yes sirg

You are |positive that you sew the white womants ploture im +the locket®

Yes BLr,

And yau|are positive that the chain and lockel are the same kindt

Yes gir

I now present you Williamm Buckner's chain and locket end asgk you if

this chgin and locket e&re the same that you saw?

This is|the locket but net-the chains

It igntt the same chain?

No sira.

When difi you last see that locket and chein?

The last time that I saw it was the day before we were lined wp to:

tzke al)l watch chains. That was the lasi time I seen it.

Yes sirk

That ﬁaa July 3rdi

Ur0 youl see AL 0N ThE Uay Previous LU Wal, July <unod

I did npt see it on July 2nd.

Did youl mes it on Sunday, June 30tht

No sir.

Did yod see it on Monday, July let?

No sird

You ard only positive that you saw it on the 3rd?

Tes sir.
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Qe

A.

A.

Q'

A

A.

Did you| see it on July 4th?. |

No sir. _

. 'H'
Were vop in camp with him all these days I menddoned?
Np sires| I haven'i been in camp with bim all the.ﬁime.
You werp with him on June S0th, July ist, Rud, 3rd end 4th, were you
not?
Yes sir, I was working with him.

You did not sleep in the sams camp with him? “5
Yes oirs !
Did yod mess at the same mess with him}

Yas si1.

Did you shoot craps with him?

Mo sirs,

You ar¢g positive that you did not shoot craps with him?

Yee sits

A1l thie time you only saw his chain once and that wes on the 3rd?

Yes site

pid yon ever shoot craps?

No sirp I omly shoot one %ime and I lost all my money.

On the|night of July 2nd, when this crap gams was golng on, did

you refmin present throughout the crap game?

No sirl, I went on into my tent.

What ifime did they come out of this barnt

I+ wag after 3 o'clock,

How dild you know it was after 9 o'clock?

Becauge I heard the taps blow at the hespital, sirs

Wae William Buckner there at 2 o'clock?

He wa4 there when I left.

When d4id you lwmave!?

I lefd

L right after I heard itaps blow.
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¢, Did you leave before or after @ olelock?

A. After 9. ‘

Qs How do vou know William Bueckner was there!?

A. I seen him when_I left there.

Q. Ag a wgtter of fact, the men who were piay;ng in that crap game
started a card game befo;é half paét eight. - Were you present at
the cafd game?! Don't you kuow thﬁt William Johnson started to
play cdrds and left the crap game?

A. I did pot notice that he waa_ﬁlaying craps or p;aying cards.

Q. Don't you know that William Buckner went up on the ﬁridge and blew
the ﬁugle up there afier the crap game and before 92 et cleck?

A. No sir.

Q. As a mattér of fact, you don't know what time the crap game ended
of started?

A. No sir

G. Then wWay did you swear positively that it ended after 9 o'eclock?
Why dild you swear that you knew when it started and knew.ﬁhen it
gtopped whén you didn't know sither?

A. I knew that taps had blown and ] seén Williem Buckner éi the time,.

Q. Was there a baseball meeting in the camp that night?

A. T am fot so positive if there was or not. |

Q. Didn'{ you attend a haseball meeting on the night of July 2nd?

4. T do hot know whet night it was on. | ;

g. Did yﬁu or did you not attend a baseball meeting?

4. Yes sir. ‘ |

Qe Who Whs pressnt?

A. A fellow by the ﬁame of Jesse White and Charles K. Les.

. Q. And ypu were ﬁresent at that meeting? Was the crap game going on

the nfight of the meeting? |

Ao No silr, not the night of the meeling.
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.Q.' Wasn't the baseball meeting gqingfoﬁ'thé:sgﬁgi%iﬁé as £hggcfép gama?

A, 'I do mpt know. B | L S  . R

Q. Did you notice. whether those who wers in the crap game attenddd “the

basebalil meeting?

A. No sir, |

0. Yoeu 4id know posi'i;.iVEJ.y, however, that you s:i;'temied the baseball
megting?l

As Tes sir;

Q. Your nmme ig on the list of thogs present a2t this meseting?

A. Yes sil.

Q. Did yops sign any slip as to what team you wanted to play ball on?

As Yes sir, | | |

Qs Was William Buckner present at the baseball meeting?

A« I do mpt know.

Q; About what time of night did the baeeball meeting beginy

A. I do mot know juet exactly what time it begen but I knoﬁ they did
not étay there very long. |

Q. About what time did it begin; while you wsre at the crap game?

A, I do mot know, I think it was. |

Qs Itjwas going on when you get thera?

A. Yes silr. _ *

Q. Did you go to the baseégll neeting?

A. Yes gifr. |

@+« When ylou returned, where did you go?

A. I wenl to the litile spring tﬁere tﬁ get a drink of.watar and froﬁ R
there (I got up to the yard and to my tent.

Q. This wés after the cloée of the bassball meeting?

A+ Yes sir, |
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-

Progecutio

'The_baseball meeting hed firisghed? -

Q.
A Yes sis 3?
] 'Whét time did you.go 1o your tent?

A. It was goiﬁg on 10 o'clock then. -

Q. The bageball meeting had finished and ypu had gone to your tent
ﬁefore 10.e'cl?ck? Are you pegitive that.you anderastand that
quesﬁion and thatlycu know_your answer to it

A« Yes sit. |

Q. You have stated that the basebsll meeting finished before 10
o' clock and that you went to your tent befors 10 o' clock.

A. Yes siry.

Q- Do you know now when the baseball meeting staried?

A Mo sir} | |

Q. Do you|know whether it started before 7, 7:30 or 8 otclock in the
eveninpk?

As Npg sir}

Q. You do|know positively ihet yau wers at the baseball meeting?

A, Yes gir.

n: That's all.

Defenege: Do you know whether the baseball meeting was the same night
as the| crap game or not!
A, No sirf, I do not.

Q.

When you went down to get a drink after the baseball weeting, who

went with yout

'Au
NDefonge:

The court

Priv

was sWoTh .

Nobody

went with me after the baseball mesiing.
That's all.

hag no questions to ask.

e Mike Jackson, Company B, Detachment, 313%h Laber Battalion,
as o witness for the  -defense . and testifisd as follows?

B6e




a1

A

Qo

A,

g
e N
g

Q.

Q.

A.

_Mikb7JaCkscﬁ dOﬁYbﬁ khbwffhaﬁapbhséd;;ﬁiiixgmeﬂckﬁéri;"'v
No siry

Did you ever see William Buckner before?

-

Yes Sir.

Ther ygu knew him?

Yes, I{know him. .

Did yoh ever gee Georgetie Theibaﬁxgithe woman who came to identify

the differeni men?

I nevef see her until that day she identified mes

she identified you firsti -

Yes sgilr.

Descrile how she came %o ideﬁtify YOou. . You-wate in line.. Did you

pass in front of her?t

Yes silr. We came by and I gave her my name,

Gave who your name?

Geve Nazjor Hurley my neme.

Then

ghe said it was you!l

No oir. They all looked at me and she identified me.

Af teor

she identifisd you were vou placed under arrest?

Yes sir.

How long did you stay in ithe guardhouse?

Three

or four daye, T think. T disremember.

While in the guardhouse, what did the accused, Willierm Buakner,

sgy o you? Did he say anything to you avouwl Whis woman?

N shy. %QiENWs%ﬁmﬁ\DXﬁSm\ﬁm.ff;

Whad did he eay about the night of July 2nd?

He 401d me in the guardhouse that he ween't in camp.

Opn the night of July 2nd?

Yos

Did

pir,
you ever see this chain hefore?
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A. Yes I spw him witﬁ it.

Q- Wee the accused wearing this chaia!

A. Williay Buekner.

8. Did you ever ses Williaﬁ Buckner with this locket?

Ae I seeh the picture in this locket,

Q. You havle seen the locket and you have seen a picture in i1

A. Yes sir.

Q. Wge the picture of a white womma or black'weman?

A. It.was the picture of a white woman.

Yo wiu gud evel see vois wihlve womad, WAOBE PLCLUrE WaS 1N TNLE LOCKet!

As No sird 1T never pald no attention to the picture.

Q. You neyer sesn the woman?

A« I geen|her picturé but T did not know who it was.

Q. Have yqu ever seen the woman in the picture?

4. I do ndb know. T do nmot know if it was'ﬁhélsama woman or note

G- When you were led 5efore this weman for her ito identify you, did
-you spgak to her?

As  No sir|

Defense: That's all.

Questions by the prosecution.

Ge When you wers taken put ¢f line, when thess peeple, as you state,
were 1uaking.at you, did you know why they were .laking you out of
line? ' |

A+ No sir.

3. Were ypu afterwards confronied by this w;man; that is, were you
led up|to this woman and told to spesk and talk inmhgr presence,
end to|look at her? | | |

A. No sirl Some of the boys said she was looking straight at me.

Q. I am npt specking about what happened when yoﬁ were in line. When

_ you wefe brought bvefors the women, did she ever, at any time, iden-

tify ypu as the man who had assaulied her?
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A.
Q.

Ae

Qe

A

A

Q‘

A,
.
A.
Q.

A.

She did{not identify me +there.

You know positively, Mike, that she did net identify, do you not?

Well, n

b eir, she did not identify me. They were all looking at’me,

.so they| called me out of line.

After ypu had been taken out of line and when you were led before

this woman, did she say then thai you wers the man who apsaulted

her?

Ho sirs

As o mg

tter of fact, she told you you were not the man'whohassaulted

_ hef; dild she not?

she said, "I don't think he is the man".

Thig pi

cture that William Buckner had in his waich charm, did you

know haw thet was effaced, destroyed, and can you recognize what

kind of] & picture it wes?

NO sir L

Do vou|knew why William Buckner destroyed that picture?

No siri

Do you|know whoss picture that was?

NO BiI'-

 Have yqu ever scen the | ipictures:. ¢f lewd actresses, or women,

that William Buckner carried?

Wot unfil the other day.

You haye seen the pictures of aciresses, undressed, lewd women, °

thet he carriedt

Yes siy

Do you know whether ey not he had the'face-of one of these women

in this locket?

No sir

d

So far[as you know, it might have been one of these lewd women?

I do net kriow.

You do

No sir

n'+ know why he desiroyed the picture?
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Q.

Ae

Prosecutiony That's all.

Ql

A,

Q.

Q-
A

Qe

A,

Do you kinow whether or not this is his. chain?

T saw Him with one like it.

Questiens by the couri.

How many times did William Buckner come to see you while you were
in Goni dneusily:

I was iy thers ﬁith him,

You werg both locked up in the same celil

Yos sir
How oftén did you +talk to him?

T didn'$ talk to him at all e?cept that once when he told me he
wasn't 3ﬁt of camp. | ‘

Questions by ths defense.

Why werfe you placed in the guardhouse?

T do noft know, sir. That was the orderé of Major Hurley. I do
net knom,.sir.'

This woman you saw, whbse picture was in the locket, did she héye
a dresq on or noti?

I do not know axcépt the wealist part.

Did she have a walst oﬁ!

I do ndt know.

Questions by the prosecution.

How mu¢h of the woman's body could you see in the picture?
Fromlabout the waist up.

This place for tﬁe pictureiin the locket is about § x ¢ inch. WasI \
the entire form of the woman from the waist up in:that sﬁape?

(The witness indicates Zrom about the'middla of tha body on up;

includfng the head).

Prosecution: That's all.

‘Regimbntal Sergeant Major Frank C. Haymond, Judge Advocaie General' s

Department, was E?J}u as g witness for the defense and testified as

follows:

90.




Questiﬁns 5? the defense,

Q. Will-yoﬁ describe, for fhe vensfit of the court, Sérgéant Haymand,
how the| ssarch waé mdde for the chain? d

A, Well, whét particular phage of the ss#rchl gir?

Q. Describe the whole thing. ' | }

A. Of courgse, when the case came to the office, the auastion of locating
the chajn was regarded as of some importance to the judge advocate.

IThera wps a good.deal of investigation conducfed‘to iry o loecaie
the chalin, but the chain itself was not loceted until several days
after the investigation started. As I recall it, the accused,
Buckner|, his counsel, Chaplain Qliver -

Qs Please,|you misﬁnderstand. 1 wish you to tell about the first
sedrch [that was made of the barrack bag for the chain.

As Your question was rather indefinite and covered almost a period
of ﬁwo [Feske.

Prosecutionfs I suggest that the counsel apk the witness what he wants
hin to ftestify to.

Defense: J ﬁish the witnese to testify to the time when the chain
search was made for the chain, of all the detachment of the 313fh
Battalion.

A. I was fot present at the time the men were lined up and what I know
about wWhat eccurrgd atjthat time is hesrsay and would be insdmissible.
Bucknér'é barrack bhag.and hie haversack wére brought to the Judgé
Advocale's Office some time afiter he was placed in arrest. I do no;3
recall [the exactlﬁima.

G- I would like you to tell if you were present when the identification
took place?

A The“idantificatioh of the chain or whatt

Q« The idgntification of William Buckner.

A. I was gresent with Major nglay, Iieutenani Knauer, and perhaps some
others |[whom I do not recell. I believe ones of the French gendarmes °
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..was thara, Madam ﬁ_. twb Frsnch soldlers,-.  u

 .who testlfled before the caurt"yeéterday, at tie'rallway atatlon
.1ﬂ Bar-sur-ﬂube on the forenoon of July Sth. There the detachmdht,
a large part of tha detachment, all who could be 1ocated at thaw
time, yara lined up and each man ;n the detachment was ordesred to
ﬁass bgfore Mademoiselle Thiebaux, who stood off'to one side with
the offlicers. I was standing near hef also. OQut of the whalé de—
tachmert there were two negroes who appeared to amtrﬁct'her atten=
tign. (I beliete_ﬁhe:firat one whom she indisated; was Mike Jacksoen,
gnd he [was teken into custedy. He was told to siep out of line,
and I Believe ﬁiéutenant Knauer was directed to teke him into cus~
tody, |Buckner wag also under suspicion by the young lady, at that

time, But my recellection is not exact &e to just what teook place.

Fach of these men was asked, when picked out of lins, to speak in
her prasencs.

Q. When wgs the amccused arrasted?

A. T em ngt prepared to say exactly, sir, when he wes placed under
asrresty He was under suspicion from the beginning, becauﬁe of ihe
chain incident. I think he wae formslly taken inte cusﬁody.sometime
in the|afterncoen of Juiy 5th, although I would not want to swesr to
that. |80 many clues were being investigated thaf I am not quite
clear ¢n oll the détails.

Qe When whs e copy of the éharges.served on the accused?

A. I served the copy ﬁf the charges on the.accused, myself. He was _’
‘then in the guardhouse but I am not positive of +the éxact date.

1 thinx,.huwever, it wee about the 16th of July.

Q. He was|placed under afrest,.then, te the best of your knowledge,
on tﬁe 5th of July and charges were served upon him -on the 16th of
July?

A. I amlnot positive sbout either one of these dates, sir, but that ié
my recpllection. I think the charges were dated the 11th of July
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- but not.?éédfuntil.thé&

A

G

accéunt?of”having id;ﬁéfﬁfoﬁ.ﬁiylinﬁbjsad
Who £irst acted as"coﬁnéel.fbf.ihét%cbﬁgédfn' “ﬁ%:f:1“ : e
Yoﬁ megn actiuslly acted as couﬁsél? |

Vho was'supposed to act as cdunéel for.the accused?

I do nét know, eir, I think thé name of Lieutqunﬁ Ffazsr wae sug-
gested |bul something arosg'to disqualify'him. - Ycu?were'thef.
firet .one that acted, to my knowledge, I do not remewber of any-
quy else havinﬁ formally taken the cosze.,

T0Q nEYol romemRer that SEGUhG Livwienant Waki#@m Py [never; ab

any time, acted for the accused? B

Not as|ecounsel. I think thet his name was aiso suggested, since
you mention it, but for rveasons that seemed to satisly Lieutenant
Knauer| he thought he should not act as counsel.

As far|es your knowiedge of the case goes, there was ne regular
counsel who acted for the accused until I came into the case?

Not to| my knowledge, sira

When did Lisutenant Knauer give & signed statement against the

‘accused?

I can nﬁt fix the date. I prepsred, or heliped to .prepare the type-
written stetement which Lieutensnt KEnauer signed, but did not date
it. It was prepared to comply with covrt-martisl requirements, to
transmil with the charges. There 1g no  date on it

When dgid the amccused, William-Buckner, firét scknowledge that he

had conneciion with Mademeiselle Georgette Thiebaux? it was after

I took the case, wes it noi?

Yes sir.

YWihat did the accused tell you at that time?

At thd time, Major Hurley and yourself, William Buckner and myself,
were in the inner recom of Major Hurley's office, in this building.

I de not know whether RBuckner told the story himself or made answers
to qugstions propounded te¢ him by you. He admitied that he had been
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et e e,

A

'Ao

As

tiqn with

i

1 am not
CaUse We
‘sgame glrl
Did he no

the oatfi

Yes éir.
obtained

and the ¢

snd Buckyer indicated the placeé'in the field, below the read, or

on the rLght of the road, as you leave Bar- sur-Aube, where he gald he

had conng
That was
Were nqt
one hed L
disgfinct
At thres

evidencyg

hed broken down the wheat and ithe oatls.

. Did he guy he'ha

posltlve 1f,he dlﬂ'ln the offlca, butuhe,d1d=

jrent to the place where he said he had connection ﬁ;th tﬁa -
t show us tﬁo_piaces in tﬁé whéat field and_ﬁne ﬁiace in

eld adjpining thig wﬁeaﬁfield, where he said he.had connec—
uhlB g;rl? |

After the 1nierv19w in the offlce, of whlch I spoke, we

en automoblle, and Buckner, with you Maaor Hurley, myself,

hauffesur went to the oatflald and the adjolnlng wheatflald,

Lion on two or chrae othar oecasions w;th the sams glfl.
what he said.

the lndlcatlons in the wheat flald very ev1uent that some~
aid dowm in the whegtfield or trampled the wheat down in
spote?

diffefent places in that viciniiﬁ there ﬁagu unmistékable
thaﬁ something had taken_place in the wheatfield, that

Buckner indicated esch of

these places.

How did yo

him the

I do nat

u Pind the neckloce, snd whom did the accused say gave

nacklace?

know of any necklace.

{The witnéss is shown & Catholic rosary, prayer beads).

I emrll

come for

them bealds.

T was juet trying to recall how the beads did

the first time into ovur possession. T do not recall just

where they came from but I believe theat Buckner seid, at one tiwe,

in your presence in the judge advoocate's office, that this girl had

given him theee beads.
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Ql

A.

Ae

in the

Do you

rot remember thet while I was with him and Major Hurley,

and you {were present in Major Hurlsy's office, thet I asked him -

0 see

if he had anything else sbout his person, and he reached

inte hig pocket and drew oult these beads?

I do nof recall that exact incident, but I remember on more than

one occdsion, after Buckner was asked if he had been searched, he

would have other things on his person,

I wish

ou would describe %o the ceurt how the chain was discovered,

and what William Buckner'told you in regard to.the locket.

To the

est of my recollectiion it was on = Saturday afternoon,

probaebly a week ago yesterday, that Buckner, accempanied by you,

came tojthe office of the judge advocaie, and the question of the

chain whe brought up in_conversation there. ' Buckner ssid that he

could £ind the chain in & very short time. Up to that time a1l

effortsi to locate his chain had been unsuccessful. We obtained a

cary, I

believe Captain Beurkeit was slongy I do not knoew if he was

bffice at the time but I remember distinctly that he went

with us. Buckner, under guard, yourself, Major Hurley, Captain

Beurketft end myself, and the driver of the car, went to the place

which il spoken of as the farm on the outekiris of Bar—Sur-Aubé,

about three to five minutes ride from here, where the negro detach-

ment had formerly been billeted or-.loeceted: Buckner.went to a flace a

few feet inside the furthest gate #ppreaching the farm from this

directilon, and siarted to dig in the ground with a 1itile wooden -

stick.

Following the information the accused gave ue in comverse-

tion, gome othere in.the party assisisd him in digging the ground

‘ﬁhere.

We cut around the grouwnd that way for a few minutes and

then Byckner seid, "I am mistaken ag ‘e 1he place where my tent

was., It is further from here." And he went about ten feet furiher

inside

someonsg

the entrance of the farm, and by the use of & pickax, which
5 at the farm furnished us, all of us vommenced e diyg there.
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‘Someond came upon the chain which lies upon the table theére. 1 do

T

not knqw which one of the perty found it, but that was the chein, that

the accused, Willigm Buckner, said wes his chain, and he told ueg, -
he had [buried it in his tent. We took the chain back 4o the
office |and 1t is oW it %,hé pessasaian af fha judgs ndveapte,
What did he tell us in regard fo the locked st whak tima?

T do ngt recell adything particular that he said abosut the loeckset,
T noticled the locket on the chain.

Did he jnot say in the office, before we weni oub for $his locket,
that iY contained the piciure of thg girli who hes mccused himn,

Georgefte Thiebaux?

vt any recollection of his meking that statement. You will

I haven
recall |thet I was in and out on different matiers, and perhaps
some things tremspired which you thought I heard but which T have’ne

recollection of having heard.
When the accused, Wiliiam Buckuer, was placed under arrest, wes he
examingd; his clothing, etc., for blocd?

His clething in his barrack bag and haversack -wagcexamined but I

do not| believe the examination took place on the game day upon which

Bucknelr was arrested.

a8 I recall it, Buckner was srrested scmetime

en thel 5th of July, 1918. I recall distincily thet Buckner’s barrack

bag anfd his haversack, which were sent toc the judge advocate' s office,

weré searched in the judge advocate's office, and that those present.

conductting the search were Major Hurley, Lieutenant William F.

Knauey, the negre, John C. Alred, I believe, and myself. As I recall

it, ~end I .recall it because 1 realized that probebly the question

of thed date of the search would come up on the trial,=1 fsted the

date ds the Bth_of Julye. I am rather positivs gbout: thig salirch,which as

1 have stated,took plece on the 8th day of July.

Q. Was any blood found on any of the ¢lothing?

A. There

was s handkerchief in his berrack bag or haversack, a khaki

96.
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colore

Was thera,any.ﬁlood foundfon his'pants and¢ﬁhdérgérmén£s?

i hﬁﬁdkefchiéf;yhiéﬁfphdﬁéd'bloodiﬁiaiﬁsij' |

b not able to ascertain if there was any-blood on hig trousers

erclothes. There was some dirt but we found nothing that we

could positively state to be blood,

PLA the neesvernd teke ue 18 Avvrewtieren mnd ghew us the hause whers

g drink of wine with the other man that he went cut and played

Yee eir. Bpther recently. Accompanicd by the judge advocate,

yoursell, and ihe accused, Buckner, under guard, went to Arrentieres,

recall that on one itrip the automgbile wag stopped directly

in frant of e smell cafe and that Buckner said there was the place

he had been drinking. I do not know if he ssid wine or not, but

he bought a drink from the girl who had given the drink to him juét

outside the calea.

That!'s all.
Questions by the prosecution.
P

William Buckner was arrested and formally charged with the

offenge for which he is here bheing itried, did he continue to deny

any knowledge of the affair?

Wgs he advised, after the arrest, that he was charpged with an

nffenge and that he head a congtituticonal right noet 4o spesk or

say anything that would incriminate him?

I recagll one time when you sdviged him of his constitutionsal rights;“

desfendent, he was 1old he had a right fo choose his counsel
at he did not have {to answer any guestions that would tend +to
inete him,

ot recall exactly when that was but it was subsequent 1o

the dey he appeared at the office of the judge advocate

Qs
A. We wer
or und
8.
he had
M.D. omghi
A.
and T
Defense:
Q. After
A. He did, eir,
Qe
A.
Q. As the
and th
inerim
Aa Ido:ﬂ
hig ayrest.
Qs TWas if
with h

is counesl, Cheplain Oliver?
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A
Qe

.his'inpllcatlon in this maﬁtsr except e canpiata denlal, untll Y&u o

Ae

It.was

Did you' hear or know of any statemenﬁ:mads by Buckner ln regard to o

heard him state the metter in the presence of his caunsel?

No sirs I recell that the first day, while hewwas-under Suspicioﬂ, 

he gavel a statement which I took.

'.Just &

moment. Was thet statement a ccmpleté denial of.any_conne;-

tion with the affair, and did he not state that he was in camp

aslaep

at the tima_the'crime wes committed?

1 can ot recall everything that wes in the atatement but thet was

the gist of it. .

He made no admigsions whatever?

No siry Not aﬁ_thai time.

Prosecutiom: That's all.

.. Q.

Q.

Aa

A

S

'q.

Al

Qe

A.

Questione'by the couft;

You tesﬁlfled that the mccused showed you thrae or four places’

where

‘Yee sil.

e clalms to have had connectlon w1th the g1r1 in quesﬁlcn.

Did he| ever, during his éxaminatibn, tell_why'she could not ideﬁﬁify

him?

No. Hp gave no reason for that.. Buckner was raﬁhgr reticent. He

never

pffered any detailed explanaiien of the matters you mention,

Did he| admit having had connection ﬁith her on that night of Jul?

2nd?

Yee sifr.

In the/ presgence of hisg counsel?

Yes silr. Both in the office of the judge advocste and on the road

1o Arrentieres.

Did he| admit having had conneciion with her al the place which ghe

claimg the glleged rape took place?

Yeg sir. He ftook Major Hurley, Chﬁplain pliver end myself %o the

place

in an

which is about 40 meters to the right of the Arrentieres road,

oatfiald,
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Qe His stafy then, in the preEEACa_cf hiSvdéun361,'§crresponﬁs with
the {imes &nd dates set by:the youﬁg lady in her testimony?

A« Yes alr. He sald, however, that she had consented te it. That %;:ag
BAp ERQTYy BWE B0 GOMVISd - actuslly being there gnd heving hed

connection with her at the time and in that place.

Q. In your examination of the case, was thers anything of @ certmin |
nature developeﬁ that would corroborate his statement that he had
had relationg with this girl?

A« In Eis statement he tbid us g stofy ﬁf what had occurred and of
coursé, the only circumstance that corroborated his story waes-ths
location. He took us right o the place where he said he had been
with %his girl and fhere were ﬁnmistakabla merks that semething had
takén place ﬁhére‘

Q. Wers there mny signs that you noticed, of recognition between thece
iwo, ahything that the girl knew him or that he knew the girl?

A. No siry Nothing occurred in my presence that would indicate that
they knew each other. This is only my opinion about it.

Gourt: The court has no further guestions to agk,

The colrt then, at 11:40 A. M., o'clock, ndjourned to meet again

at 2 Py M., the szame afternoon.

¢ Jt HURLEY,
«Co, Judge Advocate.

HEADQUARTERS, ARMY ARTILLERY, FIRST ARMY, A.E.F., A.P.0. 728, July 28, 1918.
The coprt met, pursuant to adjournment, st 2 o'clock P.M., in the
presence of the mccused end his counsel; all the hembers of {he court,

the judge Idvocate, essigfant judge advocate,: the reporter and inter- . . ..
prater werg algo present. _

Second|Lieutenant William F, Knaﬁer, Q.M.C., Detachment 313th Labor
Battalion, |wae j:?{h as a witness for the defense, and testified asg
followe:
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Q.
A.
Qo
Ae
Q.
Ae

Q.

A

Ge

Ao

Q.

A

Qs

A

Q.

Lieutenant Knauer, do you kﬁow the amccused?

Questions by theideféhsé;-”

Yes sirq4 I do.

Vnen did yvou become counsel fer the accused?

&« wage never iniermed that I was sver counssl for the mccuseds

‘Did yau

T would

Did you

counsel?

Nothing
counsel
Did you

about h

not tell the accused that you would smect ms his couns_.elf
act as counsel if appointed.

not think that the accused understood that you were his

I ever did gave him eny grounds to think that I was his

not ge to ses the accueged in confinement {0 conszult with him

ig case?

I did not seehthe accused from the time he was firet examined by the

judge advocates until I signed a stetement that I made as investigaior

of this

Cagts

After you signed that statement did you tell the accused that you

would net be his counssl?®

I never

Then +o

t0ld the accused thaﬁ I would net be his counéel.

“the best of your knowledge he was still under the impression

thet you were ‘o represent him?

I never

told him I was his counsels He had no grounds whatever te

think that I was his counsel,

Did you

Ngs I ¢id mots I did nmot do any work except as investigator of the

‘CEBE.

Did you
I did nd
Did you
I did nd

as ﬁell

'duty to

that cag

do any'work for the case at all, whether youv told him or not?:

tell him tﬁat you at first expected to be his counsel?.

bt tell him that I expected to be his counsel. |

not tell him that you worked on his omse &s his counsel?
bte  As investigator of the case I looked to hie interesfs
as the judge mdvocate's. As suﬁmary court officer it.is my
investigate the charges before they are ferwarded, and in
acity I loocked a% all sides of.ﬁha cage,
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Qe
A .

Qe

A.

A.

Qe

Q.

A

Did you

I did

When tHe

when he

Did you
I found
I woul

That is

e accuaed was saarchad for blood “p_ts, ware you present’
wase. fzrst searched personally, I was not present.j;"

aver ssarch any of hls clothes!f

ever find any bleod spots on his clothing?
clothing which was seiled,
d 1ike you to angwer, yee or no.

a matter of opinien which I am nej AR posdtdon o givee

It is ip the power of the cow?t %o declds whether it is.

In your

own opdnicn, was it blood stain?

I have no right to give any opinion.

Defense: That's all.

Q.

A
Qe
A,

by the

Questions.by the prosecution,

Did Wilfliam Buckner ever confess to you that he was guilty of +the

offense

No sir.

of which he is chearged?

Under all circumstences he has denied hie guilt constanily to yout

Yes sir

The stains you'éaw on hie clething, you were unable to determine

whether

they were ordinery grease spots or blood spotst

I have po right to state what they wers,

Did you

Yaos sir

see & handkerchisf in his barrack bag?

What wag the conditien of thaet handkerchief.

i gaw ope handkerchief in hig barrack bag which hdd the initiels

M..P L iy
initial

Do you

indelible ink and another handkerchief had on the same
& MePe, possibly with paini.
understand the inferences made by the questions asked you

counsel for the accused, are to the effect that probably

you havie obtzined from the mccused information detrimental to him

while r

epresenting yourgelf ae counsel fer the accusesd?
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Defense: I wish to object o that. That wna net ths inference ot all
that we intended bo convey to the courb.

Prosscution:| Then 1 ask the eourt, inagmuch ap thet is all they have
attempted to show by him, why heve they pul this wiiness on the
stend? | | |

Defense: Thé reason we have him on the stand is because we were led to
believe by him ; and by what the sccused to;d me, that he rapresented

him and] that he had not done any.ﬁork for hie case. We want fo ghow

ﬁha$_tha accuped, as soon &8 he had someone who wag interested in
him, ca through with the facts and told the whole stdry. I think
from thel 5th to the 16th, he had omly visited the accused oncey and

the accuaad, in that period, thought that he was his counsel, and
told me |50. That was the reasen I put Lieutensni Knauer on the
stand.

Promecution} The fact remains the same that the accused never mads any
confession to you, has hel

A.. The acchsed spoke to me after I put in my report_and whet he told me
at that| time is strictly confidentisl, which I have not divulgéd
to any person et all. It was not in the nature of a confession as
to the crime.

Q. That was when you had finished all investigation in the case and
after you had made your statement which accompanied the record in
the cage, asking for & general court-martial!.

A. Yes sir.

Q. 'That siatement, whatever it may have been, is not & part of the
recqrd, and you have not divulged it in any menner to the proaecutioﬁt

A No sir, |

Q. I would like to ask you now, if you know Walter Alex Lee, & member of
the 213th Labor Battalion Detachment?

A. Yes sir. I dos

Q. Do youl know his reputatien for truth and veracity?

A. Yes sir. |

Q. Is it jgood or bad?

A. It is wery bed. He had ne respect for the truth whatever.

0. Did Welltér Alex Lee present himself to you during yeur investigetion

of thils caes as a wiiness against William Buckner?
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REPRODUCED AT THE NATIONAL ARCHWES

he Yes glr.

Q. What did you do with Leel?

A. He told mé what he knew sbout the matier end knowing his reputation,
snd from |the report that he geve me; I put it down es belng a lie,
and I repérted the same to you and told you that it would net be
necaseary| for him to give any gvidence as it wae very likely all
mmnufactureda

Q. Were you present when the judge advocate examined Walier Alex Lee
es = possible witness in this casel

A, Yes sir. |1 wes prosent.

g. Did you hear a number of different stories told by him that were hased
o rumpure that were floating in this case?

A. Yes gir.

§. Whaet, Lif janything, did theljudge advocate tell him in regard to his
statement?

A. The judgé advooaie stated that he did not believe what he wes sayinEe.

Q. Did he then diemiss Lee?

Yew air.

3
v
&

Procecution:] That's alle

Court: ™The pourt has no questions to ask.

4 Defense: Maly it please the court, we will now call as our next witnsesg,
William Buckner, the accused.

Court: Do you, the mccused, undersisnd that you have = rirht %o make an
unsworn |statement, or that you may be swern as a witness in your own
behalf?

Ase YE€Bs

prosecutioni Do you,William Buckner, fully undersiand thei, as the accused,
you may|decline to be sworn and may decline to meke zny statement that
will indriminate you, but that if you ere sworn and subiit yeursell
ae o witnese in yeour own behalf, you may bte cresg-sxnmined &8 &ny gtner
witness]
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Defense:| Do you undsrsiand that?

Ascueed:
Priv
the =accu
follows:
Q.
A.  Will
g. How
Ae Hine
.Q.
A
e
A
G+ Wao
A
g. Did
A. Yes
g. Did
Ao He g
Q. Did
Ae Ho o
Q. Did
Ao Yes
G. Majdg
WUl
As Yes
G. Diad
and
A. TNo d
Go Wnen

Yeca

ate William Buckuner, Company B, 313th Labor Battalicn Detachment,

# . . . N s ps
bed, was sworn as & wiitness in his cwn behalf, =and testified as

Questiions Ly the defense.

What! is your name?

Lam Buckner,.
pld are you?

Letn,

¥hen were you arrested?

Fifth of July.

In the afternoon or morning?

In the afterncon.

became your attorney, your counsel? Who ceme Lo eee you as

your] counsel?

Lisgtenant Knauer.

vou ask him to Ye your counsel?

piras

he say he would be your counsel?

ir. He ssid he was =zoing up te Major Hurley.

he sver come back and ees you agein?

ir,

you believe that he was your counssgl?

Eir.

r Hurlesy told you that you did uot heve to say anythiung thet
d incriminate you, didnit hs?

810

gnyone comg to see you &g your cousel between the time Lisuten~
Knauer came end the time I came?

ir.

I coame to see you as your counsel, what did yov tell me?
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.

A,
Qr
A

Qe

A, Yes siye

G. You did?

Ao Yes siye.

Q. What did I say you had betier do?

A. You had better teil tke truth.

A ﬁid I {ake you to see Major Hurley!

A. Yes.

Gg. Then ypu tock Major Hurley and I out to see the house in Arrentierss
where jou had been?

g. fes sife

Q. Out %c| see one of the places whers you had been?

A. Yes i,

Q. You teiek us 1o a store whers you sald you f{irst met the girl?

£. Yes sire.

Q. You tdok us to the place where you had hid the chain?

A. Yes sir.

Prosscutidén: May I interrupt just a momenti? The councel for ithe defense
probebly doesn'i notice it but he is making ean address and asking
the vwitness to correborate him, in place of asking the witness the
guestions letiing the witness answer them, Coumnszel is stating
all the facts himself. It is preferable to permit the witness %0
answer the questions.

Defensze: | The counsel for the defense has no desire to state the propo-
sitiol or to 1lead the witness to say anytolng He is merely trying

I told you Lieutenant Knauer was to be my counsel.

How did|l become your councell

Mejor Huirley =

In Major Hurley's office?

Yog pirk

After I| became your counsel, did you or did you not tell me the

whole gtory about your relationships with Georgette Thiebaux?

1o adeertain the fachbse
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A

Q.

A

Ao

Ao

Was the
I do no
Did any
with wh
Yas gl
Why dig

To kesp

be an order out about colored men poing with white girlse?
t know, sir. I never saw any.
of your officers spesk io you that you should nol g0 out

ite girls?

you hide your chain?

them from seeing the pleture,

Where Was this picture?

It was
On what

In the

on mMy chaln.
chain?t

lockets

¥hat wds this picturs of?

nf thai

girle

Which giriy

07 that girl out thers. The girl <that was in hers.

The git
Teg sil

HWnen df

1 thst mcecused you, Georgette Thiebaux?

¢ you first see Georgetis Tnlebaux?

In towh, In Bar-sur-~iube.

In Barp

Yes =il

Yhore R

sur~juba?
-

id you firet see Georgelie Thisbaux?

In a gftere.

What kfind ¢f a glovs?

Grocerly store.

What did you do in this store while you were ihers with Georgetis
Thiebaux®

She ogked ma to buy her scms nute and I teok and bsuzht her some

nuts, &
She zav

Yee sir

——

nd then she gave me this nicturs.

a you the plcture that you now have in

o

&
L™
3}
W
bt
%.o\}
ju
¥l
L
2]
'
i

*

i..-l
[
431
o
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Ae

Q.

A

Fow

aid it get so that you could put it in your lacketd?

I took and cut it up.

When

i ee

2

Eid you next see Ggorgetis Thiebaux?

sp her up there in the town. I do not know the name 2T the town.

Arrenfticeres?

What
I we
What
Noth
Wnen

The

gir,

wars you doing when you saw her?

d up there sitting on the water trough up therse.
did you do?

ing, just sit there.

did you next see her?

fiext time, me and Wilbert was up there and she gove me a drink.

Withart whe!

Tell
Arrs
1 s4
Sat
Dut
How
I &4

Abot

Erl Sanders.
ink of what?

ink of wines

»

gid you noxt ses her? Did you see her on Bunday, Junse 30tht
RN

the court what you d4id on Sunday, June 30th, while out at
nileres.

t there on the rock pilles.

on what rock pile? Where wae this rock pile?
tnere by the row of trees.

fer is this reck pile from Arrentierss?

not know, sir.

1 how far?

not know, sir.

it s0 you can see Arrentieres!

8iT.

Svitn direction was it, toward Baresur-=hube or awuy from Beresur-jiubs?

T™hik

way from Bar-sur-Aubg.

The| rock pile is mway from Bare-sur-Aube and nsar Arrentieres?
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Qs
Ao

A

Re
ﬁ-.

A
Qe

A

A
Q*

Aa

Ao

Qo
A.

You were out on the reck pile?
P

Then she came up there? Coming which way?

Coming |[frem Arrentieres.

She cade along the reoad from Arrentierses?

Yos aif

]

Did you speak to her?

Yes sir.

Did

She

Did

Yes

she speak to you?
cale over where [ wesg.
she sit down with you?

8ira

Then what &id you do?

She wept snd talked about that watch,

Begen [bo talk aboul your wateh?

Yes

What

gliirs

did she wand to know aboub your watch?

She wantad the watch,

She wdnted your waicht

Yes

Then

sdr.

what did you do?

Then e weat on up the road.

Yaou

Yos

wgnt on wp the rosd toward Bar-sur-iube?

s1¥ e

Then what 4id you do?

We went in the wheatfield.

You winit in the vhezufield?

Yes =Ll

N

‘et did you do?

T hat inbercourss with her in the wheaifield.

Did ypu smse her on Mgndsy nighi?

100,
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AO

Q‘
A

Yos sip.

Y&S Bil's

HWhere

Iy thé| same wheatfield.

In thy sams place!

Yse gilr.

In theg same vlacs?

The pllace right behind it.

Why difd you go behind 147

That is where she wanted Lo stope.

On Tudsday night did you see her ageint

Yes sir.

Where

did vou see her on Tuesday nightt

the wds coming from Bar-sur-Aube.

Yhere
I wae
nils.
About
About
Then
Then
Which

Uy 1o

did you gee her?’

on that rock pile and she came over where I was

what time was that?

half past nine.

what c¢id you do?

ve want upg the roads
way up the road?

rarde Bar-gur-Aube,

Then what did vou de?

1

Then ws telked and went into the oatfield.

What were you talking abeut?

Abhouth

that there waich.

You went inte the satfigld?

Yes sfir.

did you have the watch then?

Mo silr. She had the watch.

102,
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AN
Ae
Qe
Ao
Qs
A.

i\bk

QO

A!

Aw

Q

A

When

dild you give her the watch?

On Monday nighie

On Monday night?

Yee B

You w

ig.

eht into the oatfield? Why did you go into the patfield?

Becaust it was too close to the road in the wheatfield.

You h

Yes B

afl connection with her in the ostfield?

1.

How mapy %imes?

Three
How 1
ﬁbout
Then
e si
Did 8
No sl
Did g
Mo sl
Wheat
She &
When

Wnen

timee.

dng 4ig it teke youl

twenty minutess

44 she struggle when you took hey down te the wheatfield?
4

e scream?

L

.

ne siruggle wiile yeuw had commection with her?
T

d4id she say?

51d nothing.

you got through wnat did you dotf

we got through she caught me by the aym and ghe had my watch

and [she broke a minute hand of ¥ it. Then I took the wohch away from

her.

What

did shes dn?

she |got mad.

You|went %o the road where jou thought she got mad?

T+ has right at the road.

How| ©

Thep

lose were ths two Prenchmen te youl

were abpout ten feet away, sirs

Wraft di
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2

et

A

A

Qe
A’

Qe

:\LX’

She want from thers out to the Frenchmen ond sald semething about
HRugh [Rim”.

nid she say anything befere she left you?

She sfid, "Me snd you are finlseh",

What fiid the Frenchmen do?

Nne of them opened his knife.

Whet iid hs do then?

Nothipg.

Did efither of the Frenchumen hit you?

WMo silr. They did not come within ten feel of me.

Pid they chase you up the roand?

Mg silr. I never ran. They started first back towards Arrentieres
und I| went back towards Bar-sur-iube.

Wnen [ysu were searched, wsre you searched for blocd stains?

Wers |there any bleod s%ains found on yout

No sifr. Mothing but my handkerchief.

How did youlget your handksrchief bloody?

¥y ngees oled.

When |did your nose bleed?

It bled Tuesday, the 2nd of Julye.

Haw 4id it come to blesd?

Ffed Neal got after me and was chasing e and I came vack ‘o hin
and fe went down io the gate so I started dowa there and my nose
started blseding and’ I turned around and came back.

When|you were in Major Hurley's office did youw wremch in your overauils
pocket and find this?

Yes pir.

What|is this?

I call it a necklace.
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Q. Where did you get ii?
A. She gavie it o me Sunday night coming out of the oatfield.
Defense: That's all.

Questione by the prasecuillon,

-
)
o

Q. linat ¢4 say these heads are?

Ao I say 3t is a necklace. |

Qs Do you|kuow what this is on the end of it?
L. Yes sir.

Q. What is it?

As A CTOEBR.

g. What ip on the cross?

A. That ip Jesus Chrisbe

Q. This ilp what is callzd a crucifix, . isa’i it?
Ae Yes silr.

Q. Do you knaw that they are prayer beads?

4. Yes sijr. .

Q. You know then hat it is not a necklace.
A. Yas sir.

Q. Who ggve this o you Sunday night.

A, Sue ggve them Lo Te.

G. there|did she give them to you?

A. Coming out of the wheutfisld.

Qs What day was Sunday? What day of the month?

redit, s
A

A, The 3gth.

EI TSR

Q. The 3¢th of June?

Ao Yes slr.

Q. You ate positive that you saw her in the wheatfirld Sundpy night?
L. Yes slr.

Q. There|did you see har Monday night?

As On thp rock pile.

. Vhere|did you go with her Monday night?

A. We capme up to thet wheaifield,
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A
2
A
Qe
Ao
Qe

As

That day

It was
nid yo
Yeg si
About

About

What tiné did you come out of the wheatfield?

I do unot

Was it

the lst of July.

U fzo into the wheatfield with her Monday nd

T's
whlgt hour?

nie o' clock.

of the month was MMonday?

kripweexactly what time.

Between @ and 11, or was it later than that?

1t was ghbout 1C.

About

Yes gir

What t

I do no

Was Lt

It was

imat +

10

biter or before dark?
before darke.

ijne did you come oui?

About hiif past nine..

Did shel give you anyihing on

Yos el

e

What dijd she give youl

She gavle me a key.

L know exactly what tims it wns.

Monday nignt?

Yhat dild she sauy it was the key to?

To her |door.

Where s the key?

T lost [1t.

Did you give ner anything Monday night?

Yes sifs

Yhat d1d vsu give ner?

My wat
And di

Yes si

e

I she kesp tLhis weich?

112+
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ﬁ&&
Q L}

A

What [time did you give her your watch Monday nignt?

I gavle it to her about 10 of clock,

Tan

Yes

Did

Yee

of clock Monday night?
gire.
eha ever give the waitch back to you!

gir.

hen |dlid she give it back to you?

Tuesdays,

You were not wearing yeur wetch Tuesday, then, were youl

1 to¢k the walch Tuesday., She gave it to me Tuesday night,

She HBad it sil day Tuesday?

Yep #ir,

Trhen|you were not wearing your watch and chain Monday night after
you peft her, nor on Tuesday, untlil you met her Tussday nignt? -
Hg BLTW

When| did she zive you back the watch?

She

had breken the minute hand on it and I ook the watch.

When| 4id you take the watch from her?

I toepk it Tussday night.

Yo
La

Yes

Wa £

Yes

And

Did

Yes

this the watch?

=i,

this the chain you were wearing?

sir,
the ochain attschad to the watch?
Sj-ra

she had the watch Mpnday night and all day Tuesday?

£ Sir .

you siate that the first time you met her was in a grocery

Birs

What| was she doinyg in the sbors?

I dg not knew sirs

you spsax To her?
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A
Qe

Ao

Aﬂ

Q@

Ge

AG

As

Qe

A.

No sir
them.

Did sh

.| Shs asked ms to buy her some nuits and I fook and boughi

g speak to you in Nnglish?

Yes sif.

She aslied you to buy some nubs?

Yes siffe

Did shg ask you anything slse?

Mp sirg

¥What did she say.to you absut the picturs?

She just gave me the picture.

That w
Yes si
And sh
Yes ei
pid yo

Ny siyv

a8 the first time you ever met her?
{e

. handed you her picture?

T

b ask her for it?

P

What wpe said about ithe picture thet inducsd her to give it wo

you?

Nethninf

=R

Wae thp pleture in a locket or was she carrying it in her hand?
She wsht into her bosom and gt it. A piciure sbout that wide and
that lpng. (Witness indicated about 2% iunches wide and 4 inches
long).
Hes it a picturs of a woman standing wp or sitting down?

Standing up.

Standipg wp?

Yes glire
What did you de with the piciure?

1 toak

How mul

and cut it oute

ch did you cutb out?

About the waist.

Then ypur picture would be more than 2% inches long, where you cut

its
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A. Np siry
Q. Show m@ how long it would bé'with your fingeré.
A. {(Witneps indicates about 2 inches};
Q. Then what did you do with the picture?
A. Then I|tcok and framed it and put it in the frane.
Qe Is this.the Irame of which you speak?
A. TYes sif.
Q. The frpme is less than an inch icng. How did you succeed in gettiag S e
& 25 ipch picture in the frame?
A. I took|and trimmed it up and pﬁt it in the frame,
Q. You sthted and another witness stated that you had from the waist
line uwp in this frame. Now the picture youv are speaking of ig too
big to| put in,from the waist line up. Can you explain to the court?
A. The cdrd was that big but the picture was not that.big.
Q. Vhy did you scratch the picture so it could not be identified?
A+ I did|not sermtch ita
¢. How dild it become scratched?
A I gueds it beceme that way from pulting it in the ground so long.
Q. Who pyt it in the ground? |
A. I did,
Q.. Why 41d you put it in the ground?
A. To kegp them from seeing the plcture.
Q. Why didn't youw want anyone to ses the pictﬁre?
A. To kegp them from knoﬁing who ‘the girl was.
Q. Why did you want to keep them from knowing ﬁho the girl was?
A. I do not know, sir. N
Q. What fay was it that you stated this young woman, Mademoigells
Theibhux, gave you & &rink of ﬁiﬁg in Arrentieres?
A. I do pot kﬁow what day it wgs.
Q. You do nei know whether it wés the_sgfh_ofzjﬁﬁsrdruthé intisr Snd ef July?
Was it Sunday or Monday?

A. I do ot know what day it was.
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T

Where
Up th
The ¢

Yes &

fid she give you this drink of wine?
ere at that cafea
afe that you took your counpel and myself tol
ire

At whaf time of day was it?

It was| about 9 of clocke

Heve ypu seen the photograph that your counsel has of this young
woman?

Yes sifr.

Was the picture you had like elther of these?

No sirle Inm it she had a striped dress omn.

Did thle etripes show up in the piciure?

Yes asifr.

Did sHe have a hat on in the picture?

No sif.

Did y¢u tell her Monday night, when you gave her the wabeh that she
could|keep it?

No sif. I did not tell her she could keep i1 but she could wear it

for a|while.

Was &
Yee 8

Did s

he wesring it when you met her Tuesday night?
i T,

lhe have it on when you went inte the satfisld with her?

Yes dir.

Whet

I had

did you do tc her in the patfield Tuesday night?

intercourse with her.

You gtated you had intercourse!? Did you have actusl entry, did

you getually penetrate her sexusl orgen with yours?

Yes gir.
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Gutn i e e

TR

Qo

A

.

Did eshe| resigt or submit Lo youl

NO sire

you do

Which did she de* Did she submit or did she resgistt Did she let

it or did she oppose you?

She let| me do ite.

Prosecutiorn: Thatis all.

QI

A'

Q-

Questions by the court,

Did you speak with this girl on ithe several times that you said yeu

met hex

Yeg si

a0

ITs

In Frexdehn?

In Eng
She sp
She ca
She sp
Yes si
You st
Tuesds,
Tes si
What d

No'thl il

NO sir

Did gh

Did sh
Yes si
What d
ghe se
and sa

Wag an

1ishe

guke Bnglish?
1 speak Euglish,
gaks 1% fairly well?
Te
ate that you took the watch from her while you were with her
¥ night?
1¢ ghe do when you took that watch?
Eo
¢ try to get it back?
I told her I wae going Lo have the watch fixed,
$ scrsam?
n
& get mact

T She got made becmuse 1 took.the walcha

id she do?

an the two Frenchman and called to them and said,"Bush him",

La, "Me and yow are finish®.

yone with you when you siate that she sold you = botils of wine?
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A.

O

g.
A
Qs
Ae
Q.

A,

QO

Q.

A.

No sir. ©She gave it to me with Wilbert Sgndsre.

What day was this?

I do rot exasctly know what day it was.

Where

Up &t

wes it

Arreniieres.

Was ithlere anvéne else precsent when she gave you thie bottle of wine?

Yes sir. Me and Wilbert Spnders.

Auyond besides you three?! Anyone besides the girl, present?

Np Birs

Was tHis in the cafe?

She got it in the cafe =nd came outside.

Was aryone with you at the time when you talked to her?

Mo Si-r .

When you got this bottle of wine,'what did she say to you?

She shewed me the time on the clock and 4told me to come back at

neif past eight, and it was so late when I got o the cemp that I

did net come bhacka.

Did she talk Fnglish to you sll the time thai Wilbert Sanders was

with yout When she sold you this wine?

She 4]

Wes 8

i.d not eell it to me she gave it to me.

he speaking Fnglish 4o you at this time!

Yes Sir.

What did she tell yeu in English?

She tpld me to come back there. She showed me on the clocks.

Did Wilbert Sanders hear her tell you?

I do mot knowa.

Wes Hs with you?

Yos gir. He was with me.

How f]

About

ar was he from you?

as far as the wall. (Indicating about 10 feet).

She spoke English to yow when she gave you the wine?

Yas g

ir.
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Q. He was with you when she gave you the wine?

A, Hes sir.

Q. Then he heard her speak English to you when she gave you the wine?
A. I do not know, sir,

g« You were sitting together?

A, No sir, We were standing up.

g. But ydu were close togethert?

A. Yes gir,

Court: THe court has no further questiocns to aske.

Defense: |May it please the court, the defense is closed except for the

" testimony of Dr. Siommssnesco.

Court: When do you expect him?

Iaterpretdqr: We sent a telegram last night. He is now in the country
around Limoges. In feacti I got a telegrém this morning stating that
he wag leaving by the night train. That will get him here tomorrow,

' He can not be here before noen tomorrow. I made érrangements with

the ofifficer to extend his lesave.

Court:; THe defense considers it essential {0 have his testimony in

the camse?

Defenge: Yeé gir.

Prosecution: May it please the court, and if satisfactory to the
defenge, the prosescutiocn is ready tb.put on rebuttal now and hold
the cass open for the testimony of the doctor.

Court:; Has the defense any objecﬁion to thai proceeding?

Defense: [Ho sire

Madamg Isabelle Lalloustie, a citizen of the French Republic, was
sﬁﬁ;n as f witness for the prosecution and testified as follows:
Questions by the prosecuiion,

Qe What is your name?

A. Isabelle Lallouette (Thiebaux).
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Q‘

AI

A-

Ql.'

Do you| know the accused, William Buckner?

No .

Where

do you reside?

Brienng-le-Chateau,

How far is that from hers?

I do npt know how far it is. I kunow it costs 43 sous for a return

ticket 43 sous on the reilroad. I can add that the rete is aboub

1l seus| for a kilometsr which makes sbout 20 or 23 kilometers from

he;t"e.
Where
At my

Where

were you on the afterncon of lMgnday, July lsi?
Mo S6 s

is your house?

60 Rue| d'Ecole Militaire, Brienne-le-Chateau.

Do you| know Georgette Thiebaux?

Yes.

She is my sister.

Did you sse her on July lst, Menday?

Yes. AL 8 o'clock I went to the station 1o zet her,

What station did you po o 1o get her?

Brienup-le-Chateau.

Did she arrive on the train aft the station at Brienns«le~Chsatsau?

Yes sifp.

At what time did she arrive?

8 c'elpek.

state,

if you know, what time the train on which she arrived left

Bar~sur-Aube?t

Between 6:30 and a quarter .of seven.

Did she remain at your houss Monday nigh+t?

Yes.

Was she there at 9 o'clock Monday night?

Yes,.

Was she there at 10 o' clock Monday night?
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. A. . 1\10-

A. Tes.

Q. Did shg remain all night in your house?

A. TYes.

Q. At whatl hour the next day‘did she leave Brienne-le-Chateau?

A. Fight q'clock, by the train. | |

Q. Are yoy positive that the trein leaves ut 8 ot clock?

A. Yes. 1 saw her leave.

Q. Where was she going?

A. To Bar4sur-Aube. o

Q. Wos theb Tuesday, July 2nd?

A. Yes. |

Prosecution: Take the witness.

Questions by the defense.

Q. The trzin left et 8 ofclock on Tuesday night?

A. Yes.

Qs Was thaf the time the irein was due to leave?

A. Wo.

Q. What time wes the train supposed to leave?

A. A quarger past five;

Detense: [That's all.s

Questions by the prosecution,

Q. I will| ask you to examine this set of prayer baads., Have you ever
seen them before?

A Nou

Q. Do yoy kunow whether your sister, Gecrgette, is the owner of them?

A+ No. I heve not seen it. ' | | d

Prosecutiqn: That's all.

Questions by the court.

G. Wes Mpdemoiselle Thiebaux at your house frﬁm,B o'clock on June 30th,

until | July lsb?
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Q. Was Medenloisells Thiebaux at your house at B8 o'clock the night of
July lst?

A« TYes.

Defense: What time did you leave the house for the traih, Tueeday
night?

A. Five o‘clock.

Qs When Mademoiselle Thisbaux visited your house ¢n July ist, did she
have a waich with her?

A. No. ’

Defense: Thegt's =ll.
Madame Kugenie B. Thiebaux, a citizen of the French Republic, who

was sworn as a witness for the defense, was recalled zs a witnese for

ihe prosecution. The witness was reminded that she wae still under 'E;

and testified as follows:

Questions by the prosecution.

Q. You are the mother of Georgette Thiebaux!

A. Yes. |

Q. Did Georgette Thisbaux leave your home at any time Monday, July lst,
to go to |another town?

A. BShe left jmy house on Monday at five ov'clock to catch the +train for
Brisnne-)e-Chateau, where she was going to see a doctor aboui her eyes.

Q. At whét time did she return from Brienne-le-Chateau?

A. she returned Tuesday night at 11 o'clock after she had had her
accident

Q. Was Mademoiselle Thiabaux in your home on Sunday night between the
hours of |7 and 11 o'clock?

A. Yes.

Q. Did she nemain at home all night?

A. Yes.

Q. You are gositive that she was not away froem the home at any time
after 6 gq'clock Sunday, June 30th?

A. BShe never did,.
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Q.

A

Q.

A.

-

Have ypu ever seen fthess praysr beads before?

Never. My daughter never used prayer beads.

Your daughter has never had these at your home, 1o your knowledge?

I never seen these beads in my daughter's hands, if she had any.

She dojesn't uee prayer beads?

Ng.

go to

My daughter was in service 'n the store where people do not

church and she did as they did and did not use prayer beads.,

How Yomg is it since your daughter went to church, if you knowf

Since

her communion, My daughter lefi my house to gZo into service

and iYy is cuétomary to do the same thing they do.

How lang is it since she went te church?

Since

her communiona.

How 1cngﬁas that been?

About

13 or 14 years,

Prosecution: That's all.

A.

A

Court:
CA. Ho.
Q. Have ;
A. No.
Q.

Has your daughter sver taken Fnglish lessons?

you ever heard her speak in English?

Have you ever heard that she had lsarned to speak Engligh since the

Ameri
No.

Did 1l
Mr. B

have

canl soldiers were here

he people for whom she wae working speak English?
srtrand, her employer, hes a gzirl interpreter since the Americans

been heres

Court: That's gll.

Monsi

o
&

sur August Thiebaux, a citizen of the French Republic, was Emé;n

ag & witness for the prosecution, and testified mec follows?

Q.

A.

Are ¥

Yos.

Questions by the prosecution.

ou the fether of Georgeite Thiebaux?
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What ¢

Do you

Ne. I

know the accused, William Bucknsr?

have never seen him before.

Where were you on Sunday night, the 30th day of June, 19181

I was in my house.

Petwee
She wa
you di

Y_EB.

Was your daughter, Georgelte Thisbaux, &t you» home on that night?

She waz,.

Wheres Ls your home?

Engentp.,

How far is Fngente from Bar-sur-Aube? "
Five kilometers.

.Did your daughier, Georgette Thiebsux, leave youf house at any

time after 6 o'clock during Sunday night?

No. She went to bed the same time we did,

ime did you go to bed?
n 9 and 10 o'clock.
6 in the house at the time you went ¢ bed and retired when

a7

Did she go away from Fngente Monday, July lst?

On the|lst of July she left my house to take & trmin mt Bar-sur-aAube.
Where did she go?

Brisnne, |

How lohg did she remain in Bfienne?

About rne day. She left the eﬁeniﬁg of one day end returned the even-
ing of| the next day. | |
" Did ghe g0 to Brienne-le-Chateau on lMonday night, July lsi?

Yes, she arrived there that night,

Did sh

Tuesda

Did an

Yes.

p return Tuesday afterncon or Tueéday night?
¥y evening,
ything unugual heppen Lo her Tuesday evening?

She was attacksd on her way.

At whep time in the night, Tuesday night, did you first see her?

She ar

rived at our place gbout 11 o'clock, =nd she had stopped
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for & whHile at her sister-in-law's and she came home with wo French

soldiers,

Q. Vhat weg her coundition when she arrived at your hom ?

A+ Her clothes were in very poor conditien, Her hat was broken aﬁd
you coulld gee that she had been through a hard time end she hed
merke on her face as if she had been strangled.

Q. Did you|pee mny merks on her body?

A, I could|see lines on her throat sﬁowing that she had been choked.

Q. Did you|report the situation to anyone that evening?

L. The mayer. We went to fetch him.

Q. Did he cone to ﬁour house?

A. Yes." At once.

Q. Did he pxamine your daughter {o find out what her condition was?

A. Yeg, Hp examined her.

G+ -What dig your daughter tell you had happensd to her?

A. She saifg she was coming home very quietly when she ﬁaa sttecked
by somepne who was hiding himself in the vinayards.andrran alter
her.,

: Q, Did sheg tell you what he did to her when he caughi her?

A« She to0ld us that he had raped her, |

Prosecution That's sll.

Gourt:; Do [you run a cafe?

A. No gird

G. Do you |sell wine or liguer!?

A Nothing at all. We have none for ocursslves.

Prosecution: As a matter of fact, your home is not in Arrentisres, it .
ig in Engente, is it not?

A+ A% Bugente,

Q. Your daughter lived with you in Fngente, did she not?

A. Yesm.
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G« Did yopr deughter ever work in a cafe in Arréntieres?
A. No. Hever,
Defenses Have you not & davghter who lives in Arreniieres beside %he
cale,
A. T have s daughter who 1ives_in Arrentieres beside the cafe.
Progecution: Is your daughter who lives in Arrentieres married?
A. Yes. -
Q. -Does ghe live with her husband? : -
A. He is o soldier at the front.
Q. Does ghe run a cafe?
A+ No. i
qg{"' Monsijeur Emiﬂa 'Giblaa,; a citizen of the French Republic, wag Sﬁﬁyﬁ
as a'wiﬁnaes for the prosecution, and té;tified as follows:
Questioné by the prosecution, |
Qs+ Where |do you resside?
A« Engente, |
Q. WYhat cfficial position, if any, do you hold?
L. I am the mayor.,
§. Do you know the accused?
A. HNo.
Qs Wers you in Engente on the night of July 2nd, 19187
A. Yes.
G. Did smything unusual happen during that night?
A. PDomeone came to wake me up and ﬁell'me-that Georgetté Thiebaux
\//f had been attacked between Bar-cur-Aubé and Arrentieres. It was
then 11 to 11:30. |
Q. What did yow then do?
A. I got|up and went to their house.
Q. On arriving at the Thiebaux home, did you see Gécrgatte Thiebgux?
A, Yes.

G- What was her condition when you saw her?

A. $he was in a very poor conditlon. It was desperaite; exciteds
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Qs

Q.

Qe

-

Qs

A

Al

Q-
Ao

AN
V4 N

A.

Did

you take any particular notice of the clothes that the was

wearing?

Yos.

What wee the condition of her clothes?

Cove

Did

refl with mud. Her hat was torn off and her clothes wrinkled,

yol notice any scars or cuis on her any placel

Around| her neck, which was 2 litile swollen, there was a scratch,

bid

No.

The

yop meke any report of the casel
But T caussd her o go to the gendermerie o make a statement.

gendarmerie at what place?

At Bglj=sur «Aube.

Haw

long have you resided in Rngente?

T was [born in Fnzente. I have bsen employed in a town near by,

It will be five years the lsb of September that I have returned to

Engente.

How

ldng have you knewn Ceorgeitte Thiebaux?

Since |she was born.

Do yoy kuow her rsputation?

Yer.

Is

it good or bad?

It is|good. T have never seen or heard anything bad about her

behavior. -

Did

No.

ypu ever hear of her chestity belng in question?

Prosecutign: That'es all.

Court:

A-

E
P

F

No.

Do yéu know whether she speaks Fnglish?

ghe dosn not spesk it.

Madgmoiselle Georgette Thniebaux, & citizen of the French Republic, was

' . : : \
Eff} recalled| A g gitness for the prosecuticn and testified as follows:

Q.

Questioas by the prosecution.

The |witness was reminded that she was still under oath,

Where were you on Sunday night, June 3Cth, 1913%
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g,

A,

Q.

Ae

.Q.
A.

G

Ga

A,

I was jat FEngente, at my parents' home.
Did you remain at their home all night?
Yea.
Did yop meet the acéused, Willism Buckner, in.a wheatfiald on the
read Ho Arrentiereg, between B and 10 ofclock that night?

No.
Where were you on iMpnday, .the fiFet. ef July, 1918,

I was jat home..

You did not go ‘o Briénna~1e-Cha¢eau!

I staypd at the house with my people in the afterncon.

What did you dﬁ in the evening?

I left| my houée at five o'clock., I walked to Ber-sur-pube, which

I reached at 6:30 and 1 {oek the train which lesves five winuies to
seven for Brienne-ls~Chsteau, where I resched about 8 ofclock,

pid yﬁu remain in Brienne-le~Chateau 81l night? |

Yes,
At whope homs did you remaint

My eister®s.

When did you return?

Tuesday, Julylznd.

How fat is Brienne~le«~Chateau frqm yﬁur homs?

I do n:t know, From Bar-sur-jube 1o Engente there is & kilomsters.

From Bar-sur-iube to Bréénne~le-0ha%eéﬁ:thereiis-hcw;many?

Somewhere arcund 20 kilometers.

What time was it when you arrived in Bar-sur-Aube,'returning from
Bfienne-le-Chaﬁeau, Tuesday, July 2nd? _ A
I arrived =t ﬁar-sur-ﬂube between 8:30 and e quarter of nine.

On Mongay night did you meet the accused, William Bucknér inw
wheatfield by the roadside on the way to Afrentierés?

No,

Did Williem Buckner give this watch snd chain to you Monday night?
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B . .

A,
Qe
A

QI

NO.

Did you return this watch and chain to him Tuesdaey night?

Ne.
Have
No.
Have

No.

I never took it from him,

ypu ever had this watch and chainiin your possession?

ypu ever seen these chaplets before?

Did they ever belong to ycu?

No.
Did y
MHo..
Have

I had

- about

Was 1

No .

ol ever give these to William Bucknert

I couvld not give him anything as I did not know him,

' ~——e

you chaplets of this kind?

pne when 1 mede my communion., I was then ten years old but
peven or elght years ago I gave it to a little neice of mine.

t| 1ike this?

It was dark blue.

Did yop ever see William Buckner at any time or at any place excepi

the t

I nev

ime and place where you were stitacked by himv

el saw him except the moment he attacked me,

Do you| speak Fnglish?

No. The only Englich I kunow is to say "yes",

Did yol ever meet William Buckuer in.a grocery store in Bar-surwﬁube?.
No. HNever.

Did yolr ever give him your picturé in a grocéry store at Bar-sur-Aﬁbe?
No.

ﬁid you ever work in a cafe af Arrentieres?. : : i
Noa

Did yolr ever go into a cafe and give William Buckner or bring

Willi

No.

am Buckner s drink of winet

Never, Never,
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.

A

- On Tue

sfay night, July 2nd, when the accused attacked you in the

oatfislf, did he actually have intercourse; -did he actually pene~

irate

He did.

ypur genitals?

Prosecution May it please the court. If the court is going to hold

over t

time,

o| receive the evidence of the doetor, I would like et that

b introduce another witness to show that thig young woman

was in PBrienne~le-Chateau. The witness, 1 am advised, is in the

clty b

ut not present in court just nowe

Couri: Thel court sees no objsction to that.

Court: An

Defenge:

of the pregident.

The co

y| further witnessee to be called ai the present time?

Ne Bir.

drt then, at 3:50 P.M., adjourned to meet again ai the call

Mejor,”J.A+R.C., Judge Advocaisg.

HREADQUARTERS, ARMY ARTILLERY, FIRST ARMY, A.E.F., A.P.0. 728, July 30, 1918.

The colrt met, pursuent to adjournment, at 2:00 o'clock P.M., in the

presence of the accused and his counsel; all the menmbers of the court,

the judge advocate, the aesigtant judge advocate, thé reporter and the dn-

terpreter were also present.

ag

A.

Q.

A.

Madame| Celine Chateauw, a citizen of the French Republic, was §3ﬂ§;

a witness for the prosecution, and testified as follows:

Questions by the prosecution.

What ils your name?

Vidow

Chateaus R

What ie your first name?

Celine.

Vhere

do you resgide?

At Bar-sur-Aube.
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A.
Qe

A

A.
Q-
A

Qs

Q.
A

Were ypu ever in Brienne-le-Chateau?

I went| to Brienne-le~Chateau to see the doctor aboud mj eYeSs,

What day did you go to Brienne-le-Chateau?

Tussday, July 2nd.

What time did you go to Brienns-le-Chateau?

By the| quarter past seven train from here.

Did yom see Geporgetite Thisbaux in Brienne-le-Chateau on that day?

_I saw her ail the hospital waiting fqr the docﬁor..

Did you go from Bar-sﬁr-Aube to Briemme-le-Chateau by train that -
morning?

Tes.

Was Gegprgette Thisbaux on that train with you that morning?

I did

not see her in the trein. I only saw her at the hospital.

When did you return from Brienne-}le-Chateau?

I came back by the train which arrived here at 9 o'clock in the

evening.

Was Gdorgette Thiebaux on that train?

Yeos.

she gob of f this Prain.

Prosecutigny: Thai's all.

Defense:

Court:

for

Q.
A

Q.

No quegtions to ask.

The cour£ has no questions to aske

"
I

Dr. Cénstantin Siommesnesce of the French Army, was Eyﬁgg as e witness

the d

Tocto

Yes.

When

month

on tH

What

P ense and tectified as follows:
guestions by the defense.

r, did you examine Georgette Thiebaux?

did you examine Georgetis Thiebaux?
mot axactiy kxnow the dsie but it was at the beginning of the

I sipgned & certificate which had the date on it. The date

e paper. (The certificate was shown the doctor), July 3rd.

wsg the condition of the hymen at that examinetion?
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A.

T found the hymen not to be complete, but the tearing dated sometine
BE0. -
VWas there. scar tigsuel

There was an old mark, tearing.

Were there any fresh wounds cn the hymen?
No.
The hymen was perfectly elasticj

It had loet its slasticity.

Did ygu find any marks upon the body?

T found some scratches on the thighs bul very light,
Were there any other marks?

Ho.
No.blie mark; no blue and black mark?

No.

Were there any other scratches on the body?

LA few on the neck.

Were [thess seratches bleeding?
No.
Were |[they of the character which would bleed?
Nge
These sre eaid to be the clothes worn by Georgette Thisbaux when
she was attacked. (The witness is shown & chemise).

fhen|she came to ses me I diq pot notice any blood mark on her
clothes. |

Coullh the scratches on the body of Georgebte Thiebaux have produced
ss much blood ms this on her clothing?

I do| not think so.

Did [you see eny black and blue marks on the body?

No.
Did|she show you any?

NO-

Defenset 'That's all.
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Questinns by the prosecution.
Whet ils your full neme, doctar?
Constantin Slommesnesco.

Are.you an officer in the French Army?
Yes.
What is.your rank?

It corresponds to.tﬁat of a lieutenant. Doctors ars not called
lisutgnants and capteins, etc. My rank is Alde Major of 1lsi Clase.
Do you know the accused, William Buckner? | |

No.
What time on July 3rd, did you examine Georgette Thiebaux?
Somewhere around 10 o'dlock in the mofning.

Would|bruises msde around 10 ¢'clock an the previous.night, that.
is t0|say, 12 hours befors yoﬁr examination, have turned bleck
before you made the examination?

Yes. | If one has been hit, shockeda

You sew no black marks on any part of hér body?

No.
You daw mo cuts or any part of her hody that in ycur_Opinion had
bled?
Ny
You gtated that there were scretches on her neck and on her_thighe.
Yes.
In youf opinion, did any of these scraiches bleed?

They| looked like scratches look when one is itching.

pid you siate that you found g cut or & scrafch ineide of what
ﬁou.%ﬁfm technically - the large lip of the vaginas.

T d4ijd not {astify to & cut. I said some red marks, irritétibn,
inflammation.

Does ane make that kind of inflammation in the vagihe,, veually,

by scratching?

It is sometimés made naturally by the bearing of the lips against

each other.
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T N

Q.

Qs

A.

!

In othpr words, the lips of the Veging way scratch emch other?

When a|woman is strongly built and falrly fat, during the hot

weather, when walking, it can cavse irritation by the rubbing of

these two lips against each other,

Why did you not say that in the certificate you made at the time -

you exemined this persont

My attiftude as the examiner was to certify to what I saw without

trying o explain how it happeneds I just saigd there hed been

some irritation without testifying how i+4 eccurrad,

As & malter of fact, you dAid not say "irritation"; you saigd

"scratches",

didn*t you?

I do not think I put scratehes, I put marks,

Ar & meiter of fact, you used the word "scratches” in two parts

of the geniencs. (The witness ig shown his signed certificats),

Marks and scratches on the thighs and on the mucus of the large lipe,

I ought %o have mentioned after thighs, "and reg marks on the macus',

It was my epirit but I oritted the words. They were so light that

they did|not strike me gg very important, but I 1eft things as fhey

were but|I ocught 4o heve put"red marks on the mucus" when it con-

cerned the virginal region.

Wny do yqu now desire to change your statement that you made in

the beginmning, frem scratohes to red marks?

Because, jes I recall the facte now, they were red Mmarks and not g

wound,

i

Tou have hot told anyone since then that you actually found g wo und ’

ingide the large lips of the vaginag--

No,

You have 1ot told anyone that that wound might'have been an old wound?

‘When the dommigsaire, whom I met elnce, asked me if I had seen any

wound, fingt % sald, "No," I did not think there was any,

Who was the commisgaire who asked you thisg?

The man with the gendarme. He is & little man who spoke about the

matter end asked me if I found any wound inside the vagingl vregion
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G.
Ao

Q!

A

A

and I &

State,

aid I did not think there was a recent wound there,

if you have any way of knowing, whether or not Georgette

Thiebayx was injured in any way in her geni£a1 organg by inferw g

course heving been had with her.

When I |examined her on the spot, I found what ™ have stated, but

& week later, Geufgette Thiebaux came to see me at s consultation,

compleining of certain overflowing. I examined her and found some

inflammation. I gave her some drugs, injections, but I could not

state what is the origin of this inflammetion, and I have not been

able to

Did she

follow this matter aes she has not returned to see me again,

make any statement to you when you were examining her as to

the cauge of her condition?

No.

Hed yovu

ever examined her beforeé +this incident sccurredy

No. I do not know her.

Do you know why she returned to you as & public officer, o be

examinafl whenshe was sick?

She was

afraid of having obitained a contagious disease or of being

in s family way.

Then ghe did make a statement {0 you when che came back to be ox-

gmined?
Yes. 8
end I ws
contagi
of bein

What di

e came back and said, I come back to yoﬁ about this trouble
5nt you to tell me if I am running any risk of having any
pus dlisease, syphilis of any other one, and if I am in danger
g in a family way.

i you tell hert

I t0ld her that there was no danger for the time being of her

having sny contagious diseese. If she was in o femily way she had

betier yait until her period came or did not come.

When sho came to you the first time to be examined, who brought

her to you?

A gendarme.
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Qe

A

Q.
A

QO

A

Qe

Wny did he bring her to you for examinetion?

Becauge ag I am the doctor of the civilian population I had to

examine all cases which are brought to the hospital.

Did anyorne tell you why you were to examine this cmse?

The gendarme told me that she had been attacked the night befors

and t
if it
How.w
If th
of a
have
in yo
befer

under

hat I was to certify if there was any wound to be seen and
was a case of rape.,

Ere you 4o know whether or not it was & case of rape?

. hymen had been forced through there would have been marks
fresh cut. I could have seen the forcing snd there would
been a hemorrhage which could heve been noticed.

ur opinion, then, the hymen must be broken for the first time

e there can be repe? Is that what you want the court to

stand?

A woman can be raped gradually by & man having freguent intercourse

with
compl
That
what
Yes.
Then
time
A won
I on}
will
Your
befox

YeEo

her, graduslly extending and opening the mucus. Rape is the
ete tearing of the tissues of the hymen which causee hemorrhage.
is, in case the women has never had intercourse before. Is that

you megn?

your idea is that a woman is not raped unless it is the firet
she hag had intercourse?

an can be raped et any agé ana slthcugh she has no hymen, buit
y wanted to épecify tha£ if she is e virgin, e maiden, there:
be a tearing off and thers will oceur a flow of bloods
testinony then, is to the point that she wase nbt a virgin

e this ccocurred?

You. gare not certifying, as I understand you, that she had not been

rapeql

I do

not mean to state if she hae or has not been raped, the only
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thing I

tion of

hetter

Qo

can rely on is that I asked her if che had felt the penetra-

the penis in her geniteals and she iold me she had not felt

anything, and as to knowing if’he had been raped, I could not know

then the witnesses who report that she has been.

What, in your opinion, caused the flow of blood which you have been

testifying concerning!?

A

Tt is the breaking of the mucus. The breaking of the mucus causes

the flowing of bleod that came after the affair.

Defenee; 1

beg your pardon, I think you asked a general qugstionf

(The question was repeated by the reporier)s

Defense: 1

wish to object. This is an effort on the part of the

prosecytion to trap this man.

Prosecution: I am not responsible for what the counsel for the defense

heard dr did not hear, and I am not trying to trap the witness.

The witness on the stand has stated that the persen whom he ex-

anined,

flow of

returned to him to be re-examined because of an unusual

blood. I amsked the question, "What caused the flow of blood"?

Prosecution: Will you stete what the character of the discharge was

that wae coming from Georgette Thisbaux when she came to you &

week a]
Ae It was
Q. Was it
A+ Noa
Prosecutio

Ffter this occurrence, to be re-oxamined!
a white-yellow secretion.
bleod?

n: Then I spologize to the counsel for the dsfense. I

undergtood the witness to say it was blood.

Defenpge:

I wish te apologize to the judge advocate for intimating

that He attempted to trap the witness.

Prosecutid

the heo

n: When you examined Georgette Thiebmux was she undressed in

spital or did she have clothes upon her?

A. 8he had clothes on.
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A

Q.

A,

Did she have these clothes ow her the first time?

The first time I did not notice thess blood spois.

Did yop notice the blood spois the second time?

The second time the spots were yellow but not bloody.

You never sew these blood spots before?

Nos .

Were the clothes she wore the first time you examined her, clsan

clothe

7

I did not notice any spots on her cleihes,.

As a mgtter of fact, her clothes had been changed and these had been

taken by the gendarmes before you examined her the first time, had.

they n

D1t

T did not notice them,

Did sh

shown

of the

e have thai dress on ithe first time. (Here the witnzec was

the dreees wern by Mademolselle Georgette Thisbaux on the night

attack) .

Yes, she had this dresss.

She ha

1 that dress on the first {ime you examined hert

Yes, she had these clothes on.

Did yo® notice thege stains on the dresa?

Yes.

You noticed bleod stains on the dress but you did not on ths under-

wear?

I did net see any blood spots on the drees.

What d

T don

What d

Thie i

» you think that is on the dresst
ot think this is blocd.
p you think that is on the underwear?

E bleod but the others are not. Some are blood spois and

some WHit® secretions.

During
tions.

Yes, I

your examination of this patient you never saw blooed sscre=-
pf that kind? ) | b
noticed some but they did nct have the amount of blood that
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Qe

A

QDo

thesé dlothes have,

You have never seen any bliod about the seratches or the wounds

that you have spaken of, on this woman' e body?

No T did not see any blood.
At any time?

At any time,

‘Prosecutionr Thet's all.

Questions by the court,

You stated that there were & fow marks on this young woman'g throat,

Ig that |net truet

I objecy to the word "marks"., T gaw scratches,

"On thé threat?

Cn the 1hroat;l On each side of the neck,
Were thegre very many?

No,
Were there not black and blue marks on the neck end shoulderg?
No.:
Did she romplain of being bruised sround ihe throatior shoulders?
She complained of having been bruised around her nsck, but in exe
amining her I did not see any blue marks which sometimes takes
place when someone has been choked by the hands. - The finger nails
leave marks. Blue or black marks, I did not find any, unless scme
very light marke, superficial marks,

Did she gxplain to you how this attack occuryred?

Yes.
Fully or in part?

Bhe told me hiw she had been taken and carried in the Arafs.

Did she gtate that she had been dragged across a field ol any timet

Yes.

Did she gqomplain of any bruisss on her body as a result of fhis parti-
cular methed of attack?

She compllained of a pain in her kidneys -

You were nut able to see any marks on her body because you did not
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Presecuiios

ALl th;

The gque
Court: I 9
@« I woul

first
A. Twenty
Q. Could

.Very ¢l

see ey
I asw I
neack, 4

In whal

Were th
No.
Is the

time of

Up to g8

upon ik
Up to ¥
if she
Is that
pfofes
In som

a certs

whole body, is that not truse?
er neck, chest and her sexusl barts. T saw nothing but her
hest and sexuzl parts.

condition was her voice when she was taken to you?
ear,

sre any signg of hoarsness?

hymen alwﬁys in perfect cendition in a woman up te the
the firet sexual connection with a man? | ]
certain age it is abselutely iwntact, génerally, it depends

e shape of the hymen.itself, bui as a rule it remains intact.

hat age?

has nn iﬁtcrcoursa it must be intact all through life.

. abeolutely true? Ie thal believed by the whole medical

slon?

3 pafticular cases the shape.of ths hymen is such that afier

pin time the hymen fades awey; takes B seml half-moon shaps

and digappears,

I don

t care about the detsils. The quesiion is, does the fact

that the hymen was found to have an old scar indicate that the scar

had Do

Is tha

is alwy

Theiba

erl made by sexual coennectien?

- As a general rule, yes.

L stated as a general rule in medical works, that the hymen
y8 intact?

i: May I just make m remark before this question is answered?

.5 testimony is irrelsvant and we g8rs encumbering the record, v
setion of her virginity is not at issue dn this case at all,
vithdrew the question. .

I 1ike to ask the doctor how long he spent in making this
exomination?

minutes,

ybu form a definite conclusion as to whether Mademoiselle

ux had been subjected to vielence the night before?
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A. The scratches on the body are a proofof é struggle, but when it

comes tp the rape marks on the internal parts of the body, I can

not ssy|thev cams from a siruggle because they may occur freguen%ly

withouti|any forcing.
Prosecutionf Did you know Georgette Thiebaux before this occurrence?
A. No.
Q. You are[not an enemy of hers or her family?
A. I saw hpr for the first time in my 1ife, tﬁat day.

Prosecutionf That's all.

M%Qémoisella Jeenne Janin, a citizen of the French Republic, wae
iﬁ}tﬁfas 8 Wwitness for the defense and testified as follows:
Quegtions by the defense.

Q. What ig your name?

A. Jeanne |[Janifls.

Q. TWhere do you reside?

A. The Rug 4' Aube at Bar-sur-Aubs.

Q. Whefe do you work?

A. .At; Mrl Bertrand's. At the sicres gallery.

Q. Do you|know CGeorgetts Thiebaux?

A, Yes.

Q. Did yoy see Georgetie Thiebaux on the merning after she claimed to
bha attacked? |

A. Yes sifs

G. What hpur of the day was it thai you saw her?

A. Somewhlre around 12 o'clock, noon.

Q. Whers [did you see her?

A. As shd was coming up the Rue d'Aube, where 1 1ivé.

Q. Whﬁt did she cay to you?

A. Thet she had been walking along with a nezyo on the rond to
arrentieres. ‘

G Did she say she had been talking with this negrot?
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A-
Qo
A

Yes,
Did she| say that she had lodked gt his watch and chain?

she trigd 19 go %o touch his chaln and watch in order to drag nim
along thwards Arrentieres.

fhen wals it {hat she was walking with this negro?

The day| she was attacked., Perhaps twe minutes befere the attack

took place,

Defenee: That's all.

Questions bf the prosecution,

You smy you saw her perhaps two minutes befere the attiack touk.
nlace?
Hoa 4 said that she Hold me thatlshe had spoken to thé man
perhapg Two minutes vefore the atbtack took place.

on what day did she tell you this?

The nejt day after she was attacked.

Where fid you see her the day after she was attacked?

Tu the| street where I live, Rue af Aube.

What wusber do you live on Rue @ Aubet

26.
What dey of the week was that?

I do not remember.

How dq you know it was the day after the attack?

Because she t0ld me 50.

Who else talked:to you about this chain incident?
Nobodk but hers

Who dfid you tell about this incident?

To my| 1edy boés, the following daye

she wie 8t 26 Rue 4'Aube whan  she told you this?

Yes. | She was golng by.

Did you stop her or 4id sha.stop you?t

ghe gtoppeds.
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Whet other conversstion did you have with her besides that you have

rglated?

That was

She just
chain an

Yes,

all because 1t wes noon and she went away.
ran up 1o you to iell you that she dragged a negro Yy the

i when on., Iscthat what you want the court te undersiands

Are you positive what time of day this vecurred?

“ Yes.
Wﬁaﬁ fimp?
She didn f 481l me what time it opccurrsed, She teld me ghe got off
the traip and two minutes before the attack she had tried to drag
g man awgy by his chain,
Did she ftell you that she had been assaulted by the man?
she t0ld me that she took him mlong the road for a while and
afterwards he had_attacked'her.
Didhe Hell you what he did when he aitacked her?
No.
Did she [tell you that she had resisted!?
Yes. |
How old [are you?
15 vears.
How long have you worked for Mr. Eertrandi
One year thes firet of October;
Do you know Georgette Thiebaux well?
Yes, very wéll.
Did you|ever sse her talking to a negro in ﬁhé stcre? . }3
No.
Did you| ever see her spesking to this negro.in the store?
Ho.
Did you ever see this megro in the store?
He came scmetimes to BUY something but not often. '
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Pragecuwtinnls That's all.

Q.
B

Q-

Qe
A.

Q.
A

Questions by the éourt.

¥hat cofforcd dress did Georgette Thiebaux have on the day you saw
her?
She had 2 blue and white dress, the one she was wearing the night
before.
Did she| tell you that she hsd on this dress the night before?

Yes. ‘ | ' ¥
How lonl did you talk o hert

Mot moris than a guarter of an hour.

Are youl certmin that youv have seen this negro in the store of

Monsieur Bertrand?

He camg onice or fwice, but Georgetie Thiebzux was never there.

What dild he get the first time he came?

I do not remsmber,

Was.there someona with him?

Yes, sdme friend of his.

The éacond time ke came, what did he gel then?

I do ngt kvew because there is a girl who spaaké fnglish and she

tends Ho thoese who speak Ruglish.

What were you doing when he came in the next time you sow him? The

second [time .you sew him?

I was jending to some other patrons. I saw him and I looked at him

as I d¢ anyone.

Did yol see many coloved men in that store?

Yes., More offten in the evening.

In whal way do jou récognize him from these other.colored men?
T can pot say but I recognized him because I saw him before.
You arpe. absolutely ceritain that you have seen this man in that
store (pefors?

Yes.
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Q. They have an interpreter to interﬁret Fnglish dn that store?
A. Yes.
Qe Wes Georgett. Thiebaux a frieud of ihat interpreter?
A. No, becadse this interpreter had only been there a week when Gsorgette
Thisbaux [left.
Qs+ Did Georgette Thisbaux know very many Fnglish words?
A. Nothing gt all. 8he ﬁas using yes when she wanted to uss no.
Prosecution: | Do you sell nuts in that store?
A. No,
Prosecution: | That's all.
Moneieur| Adolph Berirand, = citizen of the TFrench Republic, was
swopfl as a wiftness for the prosecution, and ﬁestified as follows;
Quesgtions by the prosecution,
Q. State your full name.
A. Adolph Berirand,
Q. Where do you reside?
A. Baresur-Aube.
Q- In what blisiness aré you engaged?
A, Merchant.
Q. Do you kngw the accussd?
A. It seems that I have seen him sometimes in the stors.
Q. Have you gver seen him speaking to Georgette Thiebaux?
A. I have not.noticed him enough to say thai I have seen him do such
a. thing.
Q. Do you kndw Georgetie Thiebaux? ‘
A+ Yes, she was in my service.
Q. How long did she work for you?
A. .About three years.
Q. When did ghe separate from your service!.
A, Wednesday, June Z6th.
Qs Why did she stop working for you?
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A. We had a
iwo days
weoek's
a week's

Q. Does she

A
she was
to her.

Q. In what

A. Waitress

G. DPid she )

] A

Q.

that led
| A Not at &
; Prosecution;

Q. When digd
as Q wai

A+ B5he was
way work
saturday

Q. Did she

A. Yes.

Q.
with hen

'Prosecution:

Defense: I

- . K R R ’ -

little difficulity on Sunday. Thinés.went on fairly for
L Monday and Tuesdey, but\on.Wednesda& she egked for a
ime, We granted her that week and she left., She geve up
notice but we let her go without serfice for that week, P

speoak FEnglish?

No. Sometimes on Saturday afternoon, when the stores are busy,

boing in to the stores. Although she did not understand,

she had & navie of always saying "yes" whatever the man was saying

bapecity did she serve you?
and cooke.

nave a good or bad reputation?

As long a8 she stayed with us she never misbehaved and I knew nothing.

Was therp any question of her morsl character involved in the affair

wp to her separation from your service?
1.
That's all.
Questione by the defense,
she work in the store and when did she work in the house

trest and cook?

working in the house mll day long during the week. She

ing in the siores between 10 in-the morning and noon on

ever walt on any American soldiera?

Before dhe left your employ had you noi heard rumours in connectiocn

and willl

character? - _ :
May it please the court. That question ie far ieo broad

lead to a confusion of issues, Let counsel ask the witness

if he knowe any specifiec instances of miscendﬁct, or has heard any

aspecific

tion to

statements derogatory to her character. This is an excep-

the hearsay rule and if the court desires to hear it T will

not objget. But the question in iis present form is not propera

am cross-examinirg the witness. I am trying to bring out
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the facts_in.the case. If he hag testified {to something thet is

not go|and I can establish thet, I am permitted ic do s0a.

Prosecution: Then I interpose an objecﬁion against the queétion in
its present form.

The coyrt was then closed and upon being opened the President an=
nounced, in the presence of the accuped end his counsel, that the objec-
ticn was systained and that the witness should not answér the last guestion.
Dafense: Pid you know the generasl reputation of Georgeite Thiebaux

for phastity vefore she left youf employ?

A. I knew|nothing aboui it es I sgid before. I never saw anything

‘while ghe was in my house. When it comes to what toak_place éut-
side of my house, I do noit bother about it because it is a rule
for me|not to bother what my employes do outside of my house.

Q. Did anyone ever tell you anything derogatory 1o the character of
Georgette Thisbauxt

A. No. Neyer.

Defense: fhat'e all.

Court:; Ha@d anybody told you that Georgetie Thiebaux had been seen
going with any negre soldiersa?

A+ No. Never,

Defense; [ wouid like to mmke a statement to the court regarding ths
fects gn this cass. The reason I asked these questions of this
man igl because of the fact that Captein Smith of the Quartermester
Deparhment,.who isg there with the negroes, - I do not know what re-
lation he bears tc the ﬁggroes; = the 313th-Labor'Battalion, went
to gee this man and hies wife &t the béginning, the day after this
thing happeneds

Prosecution: If 4the counsel for the defense is going to tell what
Captain Smith told him, I think that Capiein Smith's evidence
woul& be the best evidence on that subject..

Court: THe court does nol see the exact necessity of talking about

these [matters at this tine.
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Qe
A.
Qe
Al

A.
Q.
A.
Qe
A.

Ae

Q.

Ae
Qs

A.

/ e '
o }warn as & witness for the prosecution and testifisd as follows:

- Nos

-----

Mpdsme Julliet Brivois, a citizen of the French Republic, was

-

Questions by the prosscution.
Where do you reside?

Arrentiéras.

How old are you?

35,

Do you [know the accused?

Did sofie officers, with the accused, come te your café!

Ne. I|have not seen tham.

Did anyone o1l you that they had been in your cafel
Some chme Sunday while 1 wap away to see my husband at the station.

The Suhday before laste

ﬁid Gelorgette Thiebaux ever work in your cafe?
No. J:var.

Did Gdorgette Thiebaux ever s8rve a drink %o this man, the accused,
in your cafe?

No.. Never.

Was Georgetie Thiebaux ever in your cafe with thie man, ithe accused?

NO. Hever,

Mederoiselle Isabelle Philezot, a citizen of the French Republic,

e
L

wiz}gwgrn as g witness for the prosecution and testified as follows:

Q.
A.
Q.
As
Q.
Ae
Qe

A«

Questioné by the prosscubion.
Your |name is fsabeile Philezot?

Yes.
Where do you residel
Arreptieres.

How pld are youl

Twerty.

Do you know the accused. (The accussd was asked 1o etand up)e

Ho.
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A
Qs

A.

A

Q.

As
Q.
A,
Qe
A.

Qe
A.

Have you ever seen him before?

Yes, 1

havs seen him before.

Whers dild you see him before?

At Arrentisres.

Are you

Yos. I

related to Medsme Julliet Brivois?

am her sister.

Were yod present at yoﬁr gister' s cafe when William Bucknér, the

accuged,| came there with some of ficers?

Yos. I
Did you
No.

Did you

No.

was thera.

oevar sell William Buckner a drink of wine in that cafe?

evar sell him cigarettes?

Were you ever present when he bought wine or cigareites?

No.

Did you
day on 1
Yes. St
but the
and wani

be got.

ever show Willism Buckner or enyone with him, the tims of
.h§ clock in that cafe?

me negroes came to buy some cigareties. 1 was not present,
same evening &s I was in my gister's cafe one negroe came
tod some more cigareiies and he was told there:was none to

I pointed and showed the clock to the negro telling him

that the cafe was closed.

Did you
8 o'cle

Ne. It

see the negro any more on that day, in the evemning about -
tk on the road betwesn Bar-sur~Aube and Arrentieres?

was not that daye.

What day did you see him on the rozad? - ' v

On a Suhday but I do not remember if it was - it was a Sunday.

What tipe of day was it?

Perhaps

between 6 and 7 a*clock.

Wee thel Sunday the 30th of June?

Yes. It must be that.
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Q.

A.

A

Q.

QQ

A
Q.

A.

Q.

Q.
A.

A
Qe
A

Q.
A.

Did you ever see the accused any other time?

It was
rﬁad.
At any
Yes.
State,

I know

Were Jou ever at any time in a hay lofi mt the same times with the

that Bunday, and I eaw the mccused and another negro on the

other time were you ever in & hay fislidwith the accused?

if you recall, what day that was?

it was a Sunday.

accused?

Five of| us together went in the loft of 1ihe barn where we put hay.

Did yoy ever take the accused to your house and give him a drink

of wing ¢

No.

Were ydu ever present when he was given a drink of wine?

They L

of the

jad been hay meking with us and as we were thirety, the men

farm took themto the water pump where they drank,.

You did not see anyone give them wine while you were present?

They d1
Do you

Yaﬁ.o

rank on the farm but I was not present.

know Georgette Thiebaux?

Was she with you any time thai you met this nagro?

No.

Was she sver in the cafe with you when this negro was present?

NHo.

Did shé ever give this negro a drink of wine in your eister's

cafe?

Noe.

Did shle ever work in the cafe?

Noo.

Did yau ever see hér at the same time as this negra?l

Eo.

Did yqu see the negro the Sunday evening before +he attack on

Ggorgette Thiebaux?
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A.
Q.
A

Qs

A

Q.
A.

Yes.

Do you know that Georgeitte Thiebaux was attacked by & negro?

Yes.
Do you
week?
Idon

Do you
No.

know whether it was on Sunday or seme other dey of the

oft know.

know who atitmcked Georgette Thisbaux?

Prosecutionl: The prosecution rests.

Defsnse:

Court: Do

The defense rests.

ds the defense desire 1o make any statemsnt for the record!

Prosscution: Befors the argument 0of counsel for the accused, I wish

befenss:

to sta
dencs,

cguse

He to the court that I have not formally introduced, in evi=-
the clothing snd articles that the court has examined, be-

{hey are too cumberssme and numerous t¢ be transmitted with

the reg¢ord. I will, however, reiain all of the germents and articles

in the|possession of the judge advocate until the case has been

reviewpd and acted upon by the final euthoritye I wish specifically

to call the court's attention to the brass frame,which has been

referred 1o ms a locket, on the waitch chain of W}illiam Buckner. On

it is

snscribed the words, "Modern Dancers™.  All these articles

and clothing will remein in the court-room umtil the court is

finiened with this case.

patio

merit

I will

Mey it please the court. I believe the neture of the accu-
% ageinst +the accused is of such a severe characier that it
$§ a summing up of the facts as presented by the defense.

sum up what I have to say under two heads. The first is

that I wish the court to bear in mind in their judgment of this

case,

thet verbal proiestations and a pretence of resistance do

not show want of consents I trust that the court will, at ail

times) remenber that this girl who has made this accussation is

&

not an immature child but ie s Full grown woman; thet for years

she hhs worked hard, end that they will take into consideration
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her size and her bodily viger. I trust the court will remenber

that th
Mo dern”

the cou

robgh her opportunities ps @ saleswoman in the “Gelleries
, [phe would bs able to pick up some English. I trust that

rtl will remenber that she stated she did not feel the inter~

course which she had with the accused, and although she had inter=

course with the accused ihree timee within fifteen minutes, by the

teetimo
suf fer

in her
heel of

the cou

was Lo

ny of herself and the tegtimony of the accused, ghe 3id not
apy inconvenience from the intercourss itself. She stated,

thstimony, that because of the struggles that she made the

her shoe came off half way down the oatfield. I trust that

ot will remember the testimony of the French gendarme, wiich

ithe effect that the hsel of the shoe was found alongside of

the road. BShe testified ithat she was overcome by what had happened,

and that she laid dowm for fifteen minutes on the coat of one of

the Fre
she sal

one of

them, t

Ach soldiers. The French soldier testified to the fact that
down for e couple of minutes on his coat. The testimony of

the French soldisrs was %o the effect that when they saw

hey were seemingly walking up togethsr oub of the eatfield,

talking| to one mnother. The testimony of Mademoiselle Jeanns

Janin
walked
I wish

yond &

wae to the effect that Georgette Thigbaux told her thet she
along the road talking to the accused. Ir the second place,
the court to bear in mind that the prosscution must show be=

reasonable doubt thet force was used. I wish the court te

remember that Buckner, the ascused, came and told his story of his

own free will: that he showed the prosecutor and his attorney and

other Witnesses, three places, two in a wheatfield and one in an

oatfielld, where he claimed to have connection with the accused.

Thet this demonstration corresponds to the story that he 1old pre-

viouelly; that he produced a chezin that he helped to find; that he

produded e locket, end I wish, above everything slse, that the

court [will bear in mind that thers were no marks of any character

on tnhe

for the

person of the accused; no scratches, and I think the counssl

dsfense is right in the presumpiion that if a wommn of the
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strength

dnd bodily vigor had been in contzct with a man and

ehown resistancs at all, she would have 1eft a mark by either

tearing

his clothing or by some scratch of some character, some

mark upon|his person. I wish another fact to be borne in mind.

Georgetts| Thiebaux has stated positively, that the blood on the

clothes

which she hae presented were caused by cutss That the

blood on [these clothes was the result of a struggle. The Hesti-

mony of
that if

a wouan

the doctor went to disprove that fact; end I also belleve

gny men had, for twenty minutes, been in close contact with

fhat had bled to the extent that Georgette Thisbaux claims

that she |had blsd, therse would have been some marks on his under-

clothing) The examination that has been made of his clothing and

the clothing that was found in his barrack bag did net show & Bpo%

of bloodp In summing wp, I would say, that it ie the opinion and

the firm belief of the counsel for the defence that the one whe

nes mads| the accusation, Georgetie Thiebaux, who has accussd Wil-

1iam Buckner, msde no resistance but consented to iniercourse with

him. Andd sc we believe firmiy, aftor working upon this case, theal

William
Prosecution
gel for
the evi
miner ¢

conflie

Buckner is noet guilty of the charge.

T am not zoing to attempt to meet the argument of coun-
4he defenss that there are conflicts in minor details in
honice in this case. It would be passing strange if such
bnflicts 4id net exist. The four gospels are in hopeless

. on certain minor detalls but they all corroborate the

salient| facts of the incident concerning which they were written.

I this case it is necessary for the prosscution tc prove

that Wi
Georget

Wi

11ism Buckner, the accused, had wnlawful carnel knowledge of
ts Thiebaux by force and without her consent.

1liam Buckneyr did havs carnzl knowledge of Gegorgeitte Thisbaux;

she alleges that he had such knowledge, and he admits it. The

parties concerned are not married, consequently tha cornal knowledge

wes untawful. Thus we cen dispose of two of tha elemenis of rape
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ag being settled so far as this case is concerned. The only ele-

ment of |rape left to be proved is thet the carnal knowledge was

had by

force and without the consent of Georgette Thiebaux. On

thig point you have had the evidence of four witnesses who heard

ner crips for help while she was being assaulted. You have evi-

dence that the cries were heard for more than a kilometer from

where the mssault cceurreds You have the svidence of the twoe sole

diers whom she first saw after the affair and to whom shs cried,

%Kil him, he hes raped me". You have their evidence aus to her

nervous and exhausted condition. . You have befors you the shoe

and the heel that was wrenched from it during the struggle. You

have s]an her torn snd crushed hat that she wore on thet night.

You ha

o neard the evidencs of the marks on her throat and shoul-

ders and other parts of her body. You have seen her blocdy gare

nentes
af her
har det

all thq

In corcoboration of these facts you have the testimony
mother, and her father and of the mayor of Engente, anas to
lorable condition at the time she reached her home. Agmingt

bse faets and circumstances which show that she was assaulted

forecefylly and violently, you have the uncarroborated word of the

accused, William BuckneT,

Hbw much weight should be given to William Buckner's word?

William Buckner is a soldier in the Army of the United States,

and he

ig entitled to such proteciion as his conduct justifies,.

de testified that he met Georgetie Thiebmux, at one time, at &

cafe gt Arrentieres, when she showed him by the clock, what time

che would meet him in the field, and thet ghe served him with a

drink [of wine. The cafe in which William Buckner says he med

her ie

owned by Madame Brivoie, who was a witness on this trial.

She teéstified $hat Georgette Thiebaux never worked for her andé

never | served a drink of wins in her cafe te William Buckner or

to enjone else. It mppsars, however, that edame Briveis' siastar
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was in| the cafe with William Buckner; that she, not Georgette

Thiebaux, showed him the time that the cafe would close by point-.

ing to| the face of the clock. She testified that she did after-

wards [meet him on the road between Arrentieres and Bar-pur-jube,

and that at one time she was in e hay field and in a barn left with

nim but that on none of these cccaslons was Georgette Thiebaux

present. The accuped has not presenisd one witness who could

testify to having sesn him at any time with Georgette Thisbaux.

He says that he met her in a field and had intercourse with her

there|on Sunday night, the 30th of June. The evidence showed that

she whe in her homé on Sunday night at the time he ¢claims to have

been

Wwith her. He testifisd that hs met her on the rozd and took

her ihtc & field and had intercourse with her there on Monday

night, July lst. The evidence shows thai Georgetie Thiebaux was

in the home of her eister in the town of Brienne~le-Chateau, some

23 killometers away, on Monday night, at the time William Buckner

cleims 4o have been with her in the field. William Buckner says

that

she gave him her picture the first time he met her but that

he ddstroyed the picture. He attempted to corroborate this story

by W4lter Alex Lee. Les has been impeached by the {estimony of

two ¢fficers. There is an entire failure to prove that William

Buckmer ever had any picture of Georgeite Thisbaux.

most

liade

nogr

Buck

repo

This

We have hsard numercus stories about the watch chain, the
fantastic is the one told by the littie girl who says that
hoiselle Georgette Thisbaux told her that she dragged the

. The fact is that one of ths soldiers who saw William

her on the night of the assault, and Georgetie Thiebaux, bath
4 that the negro who assaulted her wore a white metal chain,

chain was the one clus to the identity of the man whe had

committed the assault. William Buckner found cut that a chain

was

being looked for and e hid his wabch chain, Thie was ihe
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bagis

of the informetion thet finally led to his identification

snd arfest. So far ae the prosecuticen knows, that is all the

watch

dhain ever had to do with this case.

William Buckner did not recsive & piciure from Georgetite

Thiebepx. He was net servad by her with a drink of wine at her

heme of in a cafe at Arrentierss. ©She does not live in Arrentleres,

but lives at Fngente. He was not shown by her the time on a clock

when she would meet him. He did not neve interceurse with her in

5 fielld near Arrentieres on Sunday night, June 30th, 1918, because

ghe wale not there tren. He did not have intercourse with her in

s fielld neer Arrentieres on Monday night, July 1st, 1218, because

she was at that time in her gigter' s home in Brienne-le~Chatesau,

On thece matters Willism Buckner did not tell the truth. Did he

state

the truth when he eaid Georgette Thiebaux consented? This

is the question for the court to decide.

The court was closed and findsLii? accused;

07 Specificatipm 1,  Charge I: Q/LM&'Z’{"

0f Charge I:h§2;£<,gxpélitzagj"

The court was opened snd the judge advocate stated, in the pres-
ence of the amccused and hig counsel, that he had no evidence of previocus
convictiops to submit.

The court was then closed, and gentences tha accused, Frivate
Wil eun Buckn No. 431189, Company B, 313th Lebor Battaliog:
¢ {é 0 . 'u444422ﬁijp é%£;¢ﬂgég;).

iaj oy, Jp

hereupon, &t 6:15 P. ?L, the court adgnurnaa to meat at the

he president.

EDWARD P. O HFRN,

\C dﬁ“"“}g‘“ﬁ n\g C Yo, “VU\\:\..

President.

“}/fg Colonel, Ordnence Department, Nshe,

SNy

AR.C., Judge Advocate.
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